

မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။ Established in 1914
Myanma Alinn Daily

■ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၁၂ ရက် ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာ ၉ ရက်၊ တနင်္လာနေ့၊ အတွဲ [၅၅]၊ အမှတ် [၀၄၀]

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်
 ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ လွတ်လပ်ရေးနေ့သခင်လွှာများပေးပို့

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၉
 ၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၉ ရက်တွင် ကျရောက်သော ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ၏ (၆၂)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ ဘုရင် ပရယ်ဘတ် ဆမ်ဒက် ပရယ် ဘိုရီနစ် နိရိဒွန် သီဟာမိနီထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သခင်လွှာပေးပို့သည်။

စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၁*

၂၀၁၅ ခုနှစ် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကို နေပြည်တော်အပါအဝင် တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်တို့၌ မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများ အားတက်သရော ဆန္ဒမဲပေးကြ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၈

၂၀၁၅ ခုနှစ် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကို ယနေ့နံနက် ၆ နာရီမှစတင်၍ နေပြည်တော်အပါအဝင် တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်အသီးသီး၌ကျင်းပရာ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ၃၂၆ နေရာ၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ၁၆၈ နေရာနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်နေရာများအတွက် မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများက ဆန္ဒမဲပေးကြသည်။ စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်းတို့ မှတ်ပုံတင်ကတ်နှင့် မဲဆန္ဒရှင်သက်သေခံလက်မှတ်ကိုဆောင်ပြသပြီး ဆန္ဒမဲပေးရန် တန်းစီနေစဉ်။ (ဓာတ်ပုံ-ပြန်/ဆက်)

မဟုတ်မမှန်အခြေအမြစ်မရှိ စွပ်စွဲမှုများသည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ပြည်တွင်းရေးကို စွက်ဖက်ရာရောက် ပြည်သူများအပေါ် အထင်အမြင်လွဲမှားစေရန် ပြုလုပ်ရာရောက်သည့်လုပ်ရပ်များအား ကန့်ကွက်

စာမျက်နှာ - ၇

ဆေးဝါးလျှော့စားခြင်းသည် အနာရောဂါကင်းစေပြီး သက်ရှည်ကျန်းမာခြင်းကို ပြည့်စုံစေမည့် ကုသိုလ်ထူးကို ရရှိစေပါသည်။

ထွန်းရွှေဝါ
 တိုင်းရင်းဆေးမျိုးစုံဘူး
 တိုင်းရင်းဆေး (၂၁) မျိုး ပါဝင်သည်။

ထွန်းရွှေဝါ ကုသိုလ်ထူးနှင့် လျှော့စားမှုပြုသည့် အချိန်တိုင်း “ထွန်းရွှေဝါတိုင်းရင်းဆေးမျိုးစုံဘူး” ကို လျှော့စားခြင်းဖြင့် မွန်မြတ်သောကုသိုလ်ထူးကို ရယူနိုင်ကြပါစေ။

မြန်မာ့ကျေးဇူးတင်စာအုပ်အတွက် ပေးအပ်သည့် သမီးမလွဲမျိုး

ဆက်သွယ်ရန် - (ရန်ကုန်) ဖုန်း-၀၉-၂၆၀၇၀၇၁၇၁၊ ၀၉-၂၆၀၇၀၇၁၂၊ ၀၉-၇၃၁၁၉၆၇၇၊ (မန္တလေး) ၀၂-၆၄၉၄၀၊ ၀၉-၉၁၀၂၄၇၂၆

အသွင်ကူးပြောင်းရေးကာလ တည်ငြိမ်ရေးအလေးထား

ကျွန်ုပ်တို့မြန်မာနိုင်ငံ၏ရွေးကောက်ပွဲသမိုင်းတစ်လျှောက်တွင် နိုင်ငံရေးအင်အားစုများ အားလုံးပါဝင်သော သမိုင်းမှတ်ကျောက် တင်ပါတီဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကြီးကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်တွင် ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့်အညီ အောင်မြင်စွာကျင်းပခဲ့သည်။ ဤရွေးကောက်ပွဲကြီးတွင် ဝင်ရောက်အရွေးခံသော လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများအနေဖြင့် အနိုင်ရသူများရှိသလို ရှုံးနိမ့်သူများလည်းရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဤအနိုင်၊ အရှုံးရလဒ်အားလုံးသည် မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများ၏ အဆုံးအဖြတ်သာဖြစ်ပါသည်။ မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များဖြင့် အဆုံးအဖြတ်ပေးခြင်းဖြစ်၍ အနိုင်၊ အရှုံးကို အားလုံးက လက်ခံရမည်သာဖြစ်ပါသည်။ ဤရွေးကောက်ပွဲကြီးသည် မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများအနေဖြင့် မိမိတို့လိုလားသောလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများကို လွှတ်လပ်စွာ မဲပေးနိုင်ခြင်း၊ မဲများရေတွက်ရာတွင်လည်း လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများနှင့်ပါတီကိုယ်စားလှယ်များ၏ရှေ့မှောက်၌ ရေတွက်ခြင်းဖြစ်၍ အမှန်တကယ်တရားမျှတသောရွေးကောက်ပွဲဖြစ်သည်ကိုတွေ့ရမည်ဖြစ်ပါသည်။ တစ်နည်းအားဖြင့် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်အရွေးခံသောပါတီတိုင်းက ရွေးကောက်ပွဲရလဒ်ကို ကိုယ်တိုင်သိရှိနိုင်ကြမည်ဖြစ်ပါသည်။ သို့အတွက်ရွေးကောက်ပွဲကြီးတွင် အနိုင်၊ အရှုံးရလဒ်အပေါ်အားလုံးက လက်ခံနိုင်ကြမည်ဖြစ်ပါသည်။

သို့ဖြစ်၍ရွေးကောက်ပွဲကြီးတွင်နိုင်သည်ဖြစ်စေ၊ ရှုံးသည်ဖြစ်စေ အားလုံးက လက်ခံပြီးတည်ငြိမ်စွာ အသွင်ကူးပြောင်းရေး နိုင်ငံရေးအခင်းအကျင်းကို ဝိုင်းဝန်းပူးပေါင်းအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ပါသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်ကလည်းရွေးကောက်ပွဲအကြိမ်နိမ့်ခွန်းပြောကြားရာတွင် "ရွေးကောက်ပွဲအပြီး ကြားကာလတည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုရှိစေဖို့အတွက်လည်း နိုင်ငံရေးအင်အားစုများမှ ခေါင်းဆောင်များနဲ့တွေ့ဆုံဆွေးနွေး အဖြေရှာသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီနိုင်ငံရေးတွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုများကလည်း ကြားကာလ တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုနဲ့နိုင်ငံရေးအခင်းအကျင်းသစ်ကို ချောမွေ့ညင်သာစွာအသွင်ကူးပြောင်းစေဖို့ များစွာအထောက်အကူပြုသွားမှာဖြစ်ပါတယ်" ဟု ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့ပါသည်။

ဤနေရာတွင်ကြားကာလဟူသည် ကာလအပိုင်းအခြားတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ လက်ရှိနိုင်ငံတော်အစိုးရ ငါးနှစ်သက်တမ်းကုန်ဆုံးသည့် ကာလအပိုင်းအခြားတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ ထိုကြားကာလအပိုင်းအခြားအတွင်း တည်ငြိမ်စွာ အသွင်ကူးပြောင်းရေးအတွက် အားလုံးက ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ပါသည်။ အသွင်ကူးပြောင်းရေးကာလကို တည်ငြိမ်စွာဖြတ်သန်းနိုင်အောင် အားလုံးဝိုင်းဝန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြဖို့လိုပါသည်။ နိုင်ငံတော်၏ မှန်ကန်သောစေတနာကြောင့် ပြည်သူအားလုံး တည်ငြိမ်စွာ မဲပေးနိုင်ခဲ့ကြပြီဖြစ်ပါသည်။ ဆက်လက်၍လည်းအသွင်ကူးပြောင်း ရေးကာလကို တည်ငြိမ်အောင်ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းပြီး မြန်မာနိုင်ငံရေးအခင်းအကျင်းကို ဒီမိုကရေစီစနစ်နှင့်အညီ ဆက်လက်ဖြစ်ထွန်းအောင် ကြိုးပမ်းကြရဦးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ထင်သန်သောပြုပြင်စရာ

စဉ်ကူး-မန္တလေး-မိုးကုတ်ကားလမ်းပေါ်ရှိ အန္တရာယ်ရှိသစ်ပင်ကြီး အမြန်ဆုံးဖယ်ရှားစေလို

စဉ်ကူး နိုဝင်ဘာ ၈
ယာဉ်အသွားအလာထူထပ်သော စဉ်ကူး-မန္တလေး-မိုးကုတ်ကားလမ်းပေါ်ရှိ စဉ်ကူးမြို့နယ် (ခတက်ချဉ်-စိုက်ကင်းနှင့် တရော်ပင်ကျေးရွာအကြား)၌ အန္တရာယ်ရှိသော သစ်ပင်ကြီးကို အမြန်ဆုံးဖယ်ရှားသင့်ကြောင်း၊ ယင်းသစ်ပင်ကြီးသည် ကားလမ်းမကြီးပေါ်သို့ လဲလှဲမတတ် ကိုင်းညွတ်နေပြီး လေပြင်းတိုက်၍မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းသည့် အချိန်များတွင် ရုတ်တရက် လဲပြိုနိုင်ကြောင်း တွေ့ရှိရသည်။
အဆိုပါလမ်းမကြီးသည် မန္တလေး-ရွှေဘို-မုံရွာ-စဉ်ကူး-သပိတ်ကျင်း-တကောင်း-မိုးကုတ်-ဗန်းမော်-ငအိုး-ထီးချိုင့် စသည့် မန္တလေးပတ်လုံးရှိ အဓိကကျသော မြို့ကြီးများသို့ နေ့စဉ်ဆက်သွယ်အသွားအလာများသော အဝေးပြေးလမ်းမကြီးဖြစ်ပြီး ကုန်စည်စီးဆင်းမှုနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးလုံခြုံရေးမို့မူတိုအတွက် အထူးအရေးပါသော လမ်းမကြီးဖြစ်ပါသည်။
ထိုသို့ အသွားအလာများသော လမ်းမကြီးပေါ်တွင် ခရီးသွား ပြည်သူများကို အချိန်မရွေး အန္တရာယ်ဖြစ်စေနိုင်သော အဆိုပါ သစ်ပင်ကြီးကို သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူတို့က အမြန်ဆုံးရှင်းလင်းဖယ်ရှားနိုင်ရေးအတွက် လိုအပ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
ဝင်းမောင်(စဉ်ကူး)



ရာ တာဝန်ရှိသူတို့က အမြန်ဆုံးရှင်းလင်းဖယ်ရှားနိုင်ရေးအတွက် လိုအပ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။



ကိုယ်ဝန်ဆောင်တစ်ဦး မဲပေးရန် တန်းစီနေစဉ် ပိုက်နာလာ၍ အိမ်ပြန်မီးဖွားခဲ့ရ

မြစ်ငယ် နိုဝင်ဘာ ၈
အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအတွက် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အမရပူရမြို့နယ် မြစ်ငယ်မြို့၌ နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်က မြစ်ငယ်မြို့၊ သော်က ရပ်ကွက် မဲရုံအမှတ် (၄)တွင် မဲဆန္ဒရှင်ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်တစ်ဦးဖြစ်သူ ဒေါ်ခိုင်(၃၅နှစ်)သည် မဲပေးရန် တန်းစီစောင့်ဆိုင်းနေစဉ် ပိုက်နာလာ၍ အိမ်ပြန်မီးဖွားခဲ့ရကြောင်း သိရသည်။
၎င်းမဲဆန္ဒရှင် ဒေါ်ခိုင်အနေဖြင့် ကြိုတင်မဲ(သို့မဟုတ်) ကိုယ်စားလှယ် မဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိ မရှိ ရပ်ကွက်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ရုံးသို့ မေးမြန်းခဲ့ရသဖြင့် ရပ်ကွက်ကော်မရှင်ရုံးမှ မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ရုံးသို့ ဆက်လက်မေးမြန်းပေးခဲ့ရာ မြို့နယ်ကော်မရှင်ရုံးက ကာယကံရှင် မဲဆန္ဒရှင်ကိုယ်တိုင် Wheel Chair ဖြင့်ဖြစ်စေ၊ လူဖြင့်ဖြစ်စေတွဲ၍ မဲပေးရန်ပြန်ကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
မြစ်ငယ်မြို့မရပ်ကွက်တွင် မဲရုံငါးရုံရှိပြီး မဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ ၅၉၉၅ ဦး၊ ကြိုတင်မဲ ၂၃၃ ဦး၊ ပြည်သူလွှတ်တော် ငါးဦး၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ငါးဦး၊ တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်လေးဦး ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများ ယှဉ်ပြိုင်ကြကြောင်း သိရသည်။
မောင်မောင်စိုး(မြစ်ငယ်)



ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင် လမ်းမတော်မြို့နယ် အမှတ် (၄) ရပ်ကွက်နှင့် အမှတ် ၅ ရပ်ကွက်တို့တွင် နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် နံနက်ပိုင်းမှ စတင်ကာ မဲရုံ(၁)လှည်းတန်းလမ်းတို၊ ၂၃၀/၂၃၄ အနော်ရထာလမ်းရှိ အထက (၂) ကျောင်းနှင့် ၉ လမ်းခမ္ဘာရုံ မဲရုံ(၂)တို့တွင် ပြည်သူများ စည်းတမ်းတကျ တန်းစီ၍ မဲထည့်နေကြစဉ်။
ကျော်မြင့်သန်း

မြန်မာ့အလင်း
၁၂၇၅ ခုနှစ်က စတင် ထောင်သည်။

Myanma Alinn Daily

စာတည်းများချုပ် - အောင်နိုင်ဦး
စာတည်းများ - ဝင်းရွှေ
စာတည်း - ထိန်လင်း၊ မြင့်စိုး၊ ကြည်ဝင်း၊ ဝင်းကျော်
သတင်းထောက်များ - မြင့်ဆွေ
ထုတ်ဝေခြင်းအမှတ် - (၁၁၀၉၃)
ပုံနှိပ်ခြင်းအမှတ် - (၀၀၈၇၇)
ကြော်ငြာ - ၀၁-၅၄၅၈၃၄ ၊ ၀၁- ၅၅၉၁၁၈
Fax ၀၁-၅၄၆၂၂၁၊ ၀၆၇-၃၆၁၄၈
ဖြန့်ချိ - ၀၁-၅၄၄၃၁၇၊ Fax- ၀၁-၈၆၀၄၅၄၆

ရွှေ၊ ငွေ၊ စက်သုံးဆီနှင့် အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း ၈-၁၁-၂၀၁၅

ရွှေဈေးနှုန်း (အောင်သမာဓိ)			
ရန်ကုန်	၁၆ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား	ကျပ် ၇၆၅၀၀၀
ရန်ကုန်	၁၅ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား	ကျပ် ၇၂၀၀၀၀
မန္တလေး	၁၆ ပဲရည်	တစ်ကျပ်သား	ကျပ် ၇၆၂၀၀၀
စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း (စက်သုံးဆီအသင်း)			
ဓာတ်ဆီ		တစ်လီတာ	ကျပ် ၇၁၀
ဒီဇယ်		တစ်လီတာ	ကျပ် ၆၃၀/၆၄၀
အောက်တိုနို	၉၂	တစ်လီတာ	ကျပ် ၆၈၀/၆၉၀
အောက်တိုနို	၉၅	တစ်လီတာ	ကျပ် ၇၉၀/၈၀၀
ပရီဗီယံဒီဇယ်		တစ်လီတာ	ကျပ် ၆၇၀/၆၉၀
သားငါးနှင့် ဟင်းချက်စရာဈေးနှုန်း (သား/ငါးဒိုင်များ)			
၁။ ငါးကြင်း		တစ်ပိဿာ	၄၅၀၀-၆၀၀၀
၂။ ငါးမြစ်ချင်း		တစ်ပိဿာ	၄၀၀၀-၄၅၀၀
၃။ ငါးရံ		တစ်ပိဿာ	၆၅၀၀-၇၅၀၀
၄။ ငါးဖယ်		တစ်ပိဿာ	၆၅၀၀-၁၂၀၀၀
၅။ ပုစွန် (ကျော)		တစ်ပိဿာ	၇၀၀၀-၁၀၀၀၀
၆။ ပုစွန်တုပ်		တစ်ပိဿာ	၁၀၀၀၀-၂၇၀၀၀
၇။ ငါးသလောက်		တစ်ပိဿာ	၇၅၀၀-၁၂၀၀၀
၈။ ကြက်		တစ်ပိဿာ	၅၀၀၀-၁၂၀၀၀
၉။ ဝက်		တစ်ပိဿာ	၅၀၀၀-၉၀၀၀
၁၀။ အမဲ		တစ်ပိဿာ	၇၀၀၀-၉၀၀၀
၁၁။ ဆိတ်		တစ်ပိဿာ	၁၃၀၀၀-၁၇၀၀၀
၁၂။ ဘဲ		တစ်ပိဿာ	၆၀၀၀-၁၃၀၀၀
နိုင်ငံတကာသုံး ငွေကြေးပေါက်ဈေး (ဗဟိုဘဏ်)			
အမေရိကန်		တစ်ဒေါ်လာ	၁၂၈၁.၀
ဥရောပ		တစ်ယူရို	၁၃၉၄
စင်ကာပူ		တစ်ဒေါ်လာ	၉၁၀.၈၄
ထိုင်း		တစ်ဘတ်	၃၆
အိန္ဒိယ		တစ်ရူပီး	၁၉.၄၅
တရုတ်		တစ်ယွမ်	၂၀၁.၈၅
မလေးရှား		တစ်ရင်းဂစ်	၂၉၈.၂၅

ခင်ရတနာ-စုစည်းသည်။

ရှေးဖူးမှ

ထိုသို့ ဆန္ဒမဲပေးကြရာ နေပြည်တော်ကောင်စီ နယ်မြေအတွင်းရှိ ဇေယျသီရိမြို့နယ်၌ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ပါတီစုံ ဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကို နံနက် ၆ နာရီမှ ညနေ ၄ နာရီ အထိကျင်းပရာ မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများသည် ဖွင့်လှစ်ထားသည့် မဲရုံအသီးသီး၌ လွတ်လပ်စွာ ဆန္ဒမဲပေးကြသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်းတို့သည် နံနက် ၁၁ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် ဇေယျသီရိမြို့နယ်ရှိ နေပြည်တော်အမှတ်(၅) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၌ ဖွင့်လှစ်ထားသော မဲရုံအမှတ်(၁)သို့ လာရောက်ဆန္ဒမဲပေးကြသည်။

ထိုသို့ မဲရုံများတွင် ဆန္ဒမဲပေးနေမှုများကို မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ နိုင်ငံခြားသံရုံးများမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ပြည်တွင်းပြည်ပမှ ရွေးကောက်ပွဲစောင့်ကြည့်လေ့လာရေးအဖွဲ့များ၊ အာဆီယံနိုင်ငံများမှ ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် ပြည်တွင်းပြည်ပ သတင်းမီဒီယာသမားများ လာရောက်ကြည့်ရှုလေ့လာ သတင်းရယူကြသည်။

ဇေယျသီရိမြို့နယ်တွင် မဲရုံပေါင်း ၃၃ ရုံ ဖွင့်လှစ်ထားရှိပြီး ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ ၅၉၆၃၅ ဦးရှိရာ မဲဆန္ဒပေးပိုင်ခွင့်ရှိသည့် မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများသည် မဲရုံစတင်ဖွင့်လှစ်သည့် နံနက် ၆ နာရီ မတိုင်မီကပင် သက်ဆိုင်ရာ မဲရုံအသီးသီးသို့ စုဝေးရောက်ရှိလာကြပြီး မဲရုံဖွင့်လှစ်ချိန်မှ



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်းတို့ ဇေယျသီရိမြို့နယ် နေပြည်တော်အမှတ်(၅) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၌ဖွင့်လှစ်ထားသော မဲရုံအမှတ်(၁)တွင် ဆန္ဒမဲပေးရန် ပြည်သူများနှင့်အတူ တန်းစီနေသည်ကို တွေ့ရစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

စ၍ မိမိတို့ နှစ်သက်ရာလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများအား ဆန္ဒမဲပေး ရွေးချယ်ကြသည်။ ထိုသို့ဆန္ဒမဲပေးကြရာတွင် ဒုတိယသမ္မတ ဒေါ်တာစိုင်းမောက်ခမ်း

နှင့်ဇနီး ဒေါ်နန်းရွှေမုန်တို့သည် လည်း ယနေ့နံနက် ၇ နာရီတွင် လားရှိုးခရိုင် လားရှိုးမြို့နယ်ရပ်ကွက် (၇)၌ ဖွင့်လှစ်ထားသော မဲရုံအမှတ် (၃) သို့လာရောက် ဆန္ဒမဲပေးကြသည်။

အလားတူ ဒုတိယသမ္မတ ဦးညက်ထွန်းနှင့်ဇနီးတို့သည်လည်း အောက်တိုဘာ ၂၉ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ဇေယျသီရိမြို့နယ် ဇေယျသီရိရပ်ကွက် ရွေးကောက်ပွဲ



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ကို မဲပုံးအတွင်းသို့ ထည့်သွင်းဆန္ဒပြုစဉ်။ (သတင်းစဉ်)



နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်ခင်ဝင်းတို့ ဇေယျသီရိမြို့နယ် နေပြည်တော်အမှတ်(၅) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၌ဖွင့်လှစ်ထားသော မဲရုံအမှတ်(၁)တွင် ဆန္ဒမဲပေးရန် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်ထုတ်ယူနေသည်ကို တွေ့ရစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

ကော်မရှင်ရုံး၌ ကြိုတင်ဆန္ဒမဲပေးပြီး ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ထို့အတူ ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းနှင့်ဇနီးတို့သည် ဖြူးမြို့နယ် ကညတ်ကွင်း ကွင်းနောက်(၁)ရပ်ကွက် မဲရုံအမှတ် (၂)တွင်လည်းကောင်း၊ အမျိုးသား လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့်သည် ပျော်ဘွယ်မြို့နယ် ပြည်တော်သာရပ်ကွက် မဲရုံအမှတ်(၂)တွင်လည်းကောင်း ဆန္ဒမဲပေးကြသည်။

ညနေ ၄ နာရီတွင် မဲရုံများနှင့် မဲရုံအဖွဲ့ဝင်များသည် မဲပုံးများကို ဖွင့်ဖောက်၍ ခိုင်လုံမဲနှင့် ပယ်မဲတို့ကို စနစ်တကျ ရွေးချယ်ရေတွက်ကြပြီး သက်ဆိုင်ရာ မှတ်တမ်းစာအုပ်များ၌ မှတ်တမ်းရေးသွင်းကြသည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကို ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများနှင့် အညီ သန့်ရှင်းလွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတစွာ ကျင်းပရာတွင် မဲဆန္ဒရှင်များ လွတ်လပ်လွယ်ကူစွာ လျှို့ဝှက်ဆန္ဒပြုနိုင်ရန် မဲရုံများ၌ ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူများအား မဲရုံများအတွင်းသို့ စည်းကမ်းတကျ ဝင်ရောက်မဲပေးနိုင်ရေး စနစ်တကျ စီမံဆောင်ရွက်အဖွဲ့ဝင်များက လိုအပ်သည်များကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးကြသည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကို ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများနှင့် အညီ သန့်ရှင်းလွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတစွာ ကျင်းပရာတွင် မဲဆန္ဒရှင်များ လွတ်လပ်လွယ်ကူစွာ လျှို့ဝှက်ဆန္ဒပြုနိုင်ရန် မဲရုံများ၌ ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူများအား မဲရုံများအတွင်းသို့ စည်းကမ်းတကျ ဝင်ရောက်မဲပေးနိုင်ရေး စနစ်တကျ စီမံဆောင်ရွက်အဖွဲ့ဝင်များက လိုအပ်သည်များကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

မိုးထစ်ချွန်းမည် ရွာရန်ကုန်း ၈၀

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၈
မိုးလေဝသနှင့် ဇလပဒေညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အရ ဇူလိုင် ၉ ရက်တွင် ကရင်ပြည်နယ်၊ မွန်ပြည်နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ရောဝတီတိုင်းဒေသကြီးတို့တွင် နေရာကွက်ကျား၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးတွင် နေရာကျဲကျဲ မိုးထစ်ချွန်းရွာနိုင်သည်။ ရွာရန်ကုန်း ၈၀ ဖြစ်သည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

အိန္ဒိယနိုင်ငံက အသံထက်မြန်သော ခုံးကျည်ကို အောင်မြင်စွာပစ်လွှတ်



နယူးဒေလီ နိုဝင်ဘာ ၈

အိန္ဒိယနိုင်ငံသည် နိုဝင်ဘာ ၇ ရက်က အသံထက်မြန်သော ခုံးကျည်ဘရာမိုစ်စ်ကို ရာဂျက်စတန်အနောက်ဘက်ပြည်နယ် ပေါင်ကရမ်ရှိ စမ်းသပ်ခွဲလွှတ်စင်မှ အောင်မြင်စွာပစ်လွှတ်နိုင်ခဲ့ကြောင်း ထိပ်တန်းကာကွယ်ရေးအရာရှိတစ်ဦးက ပြောသည်။

ပြင်းအားမြင့်အစွမ်းထက်ချိန်မှတ်တံကျစနစ်ပါ အဆိုပါဘရာမိုစ်စ်ခုံးကျည်သည် အိန္ဒိယတပ်မတော်အတွက် အားထားစရာဖြစ်ပြီး ယင်း၏အစွမ်းထက် ထိရောက်ပုံကို အောင်မြင်စွာစမ်းသပ်နိုင်ခဲ့ကြောင်း ဘရာမိုစ်စ်ခုံးကျည်စခန်းမှ အကြီးအကဲ ဆုဒ်ဟာ မစ်ဟာရာက မိဒီယာသို့ ပြောကြားခဲ့သည်။

ယင်းခုံးကျည်သည် ကီလိုမီတာ ၂၉၀ အထိပစ်လွှတ်နိုင်ပြီး ၂ ဒသမ ၈ မက်စ် မြန်နှုန်းဖြင့်သွားနိုင်ကြောင်းသိရသည်။ အိန္ဒိယတပ်မတော်က ယင်းခုံးကျည်ကို လက်နက်တိုက်တွင် ထားရှိပြီးဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ (ဆင်ယွာ)

တောင်တရုတ်ပင်လယ်အတွင်းရေကြောင်းစူးစမ်းလေ့လာမှု အမေရိကန်ကဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဟုဆို

ဝါရှင်တန် နိုဝင်ဘာ ၈

အမေရိကန်အနေဖြင့် တောင်တရုတ်ပင်လယ်အတွင်းထပ်မံ၍ ရေကြောင်း စူးစမ်းလေ့လာမှုကို လွတ်လပ်စွာ လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အမေရိကန်ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးအက်ရှ်ကာတာက စနေနေ့တွင် ပြောဆိုလိုက်သည်။

အမေရိကန် လေယာဉ်တင်သင်္ဘောတစ်စင်းသည် လွန်ခဲ့သည့်လက တောင်တရုတ်ပင်လယ်သို့ အာရှခရီးစဉ်အဖြစ်သွားရောက်ခဲ့ပြီးနောက် ကယ်လီဖိုးနီးယားရှိ ရော်နယ်ရေဂင် စာကြည့်တိုက်၌ ပြုလုပ်သော ကာကွယ်ရေးဖွံ့ဖြိုးမှု ဘဏ္ဍာအထက်ပါအတိုင်းမှတ်ချက်ပြုပြောဆိုခဲ့သည်။

အောက်တိုဘာလအတွင်းက အမေရိကန် ပဲ့ထိန်းခုံးကျည်တင်ဆောင်ထားသော ဖျက်သင်္ဘောယူအက်စ်အက်စ်လာဆင်သည် လွတ်လပ်သော ရေကြောင်းကင်းလှည့်မှုအဖြစ် တရုတ်လူလုပ်ကျွန်းကန့်သတ်ရေပိုင်နက်အနီး ဝင်ရောက်ခဲ့သည်။



“ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ဒီမတိုင်မီကလည်း တောင်တရုတ်ပင်လယ်မှာ သွားလာနေတာပါ။ တစ်ကမ္ဘာလုံးကလည်း သိပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ထပ်မံပြီးတော့လည်း ဒီလို သွားလာမှုကိုဆက်ပြီး ပြုလုပ်သွားမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု ကာတာကအဆိုပါ ရေကြောင်းသွားလာမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ပြောကြားလိုက်သည်။

တရုတ်နိုင်ငံက တောင်တရုတ်ပင်လယ်တစ်ခုလုံးနီးပါး ၎င်းတို့ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း ပြောဆိုလိုက်ပြီး နှစ်စဉ်ကမ္ဘာ့ကုန်သွယ်မှု ရေလမ်းကြောင်းအသုံးပြုခြင်းမှ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ငါးထရီလီယံရရှိနေသည်။ ဝီယက်နမ်၊ မလေးရှား၊ ဘရူနိုင်း၊ ဖိလစ်ပိုင်နှင့် တရုတ်တိုင်ပေတို့သည် တောင်တရုတ်ပင်လယ်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်နှင့်ပတ်သက်၍ တရုတ်၏ပြိုင်ဘက်များဖြစ်သည်။ (ရိုက်တာ)

နိုင်ငံတော်သမ္မတရွေးကောက်ပွဲ လက်ရှိသမ္မတဝင်ရောက်ပြိုင်မည်

အဘူဂျာ နိုဝင်ဘာ ၈



နိုင်ငံတော်အာဏာရပါတီက လာမည့်ဖေဖော်ဝါရီလ ရွေးကောက်ပွဲ၌ သမ္မတဗိုဟာမာဒီးအစ်ဆော့ဖိုးအား ဒုတိယငါးနှစ်သက်တမ်းအတွက် သမ္မတလောင်းအဖြစ် စနေနေ့က ရွေးချယ်လိုက်သည်။

အသက် ၆၃ နှစ်အရွယ်ရှိ အစ်ဆော့ဖိုးသည် အနောက်အုပ်စု၏မဟာမိတ်ဖြစ်ပြီး အစွလာမစ်စစ်သွေးကြွအုပ်စုများကို တိုက်ဖျက် နေသူဖြစ်သည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဘိုဟာရမ် စစ်သွေးကြွအုပ်စုများကိုလည်း တိုက်ခိုက်လျက်ရှိသည်။ နိုင်ငံတော်အာဏာရပါတီဖြစ်သည့် ဒီမိုကရေစီနှင့်ဆိုရှယ်လစ်ပါတီဒီပေါ့အနေဖြင့် ပထမအကျော့မှာပင် အနိုင်ရရှိရန်မျှော်လင့်ထားသည်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဝတ်စာဒေသအရှေ့တောင်ပိုင်း၌ ဘိုဟာရမ် စစ်သွေးကြွများ မကြာသေးမီက နိုင်ငံတော်ရုံးဖွဲ့စည်းရာတွင် အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် ပါဝင်ခဲ့ပြီး အရှေ့တောင်ပိုင်း၌ လုံခြုံရေးမေးနိုင်ဘဲရှိသည်။ (ရိုက်တာ)

တရုတ်နိုင်ငံသည် သတင်းဝက်ဆိုက်များနှင့် အွန်လိုင်းမီဒီယာများကို ပထမဆုံးအကြိမ်အဖြစ် မီဒီယာလုပ်ပိုင်ခွင့်များ ခွင့်ပြုပေး

ပေကျင်း နိုဝင်ဘာ ၈

တရုတ်နိုင်ငံတွင် မှတ်ပုံတင်ဂျာနယ်လစ် (သတင်းသမား) ၂၀၈၀၀၀ရှိ ကြောင်းသိရပြီး ၁၀၀၀မှာ အင်တာနက်သတင်းအတွက် အလုပ်လုပ်နေသူများဖြစ်ကြောင်း မီဒီယာအာဏာပိုင်များက တရုတ်နိုင်ငံ၏ ၁၆ ကြိမ်မြောက် ဂျာနယ်လစ်နေ့ (နိုဝင်ဘာ ၈) ရက်က ပြောကြားသည်။

အမျိုးသားသတင်းထောက် အရေအတွက်မှာ ၅၃ ရာခိုင်နှုန်းရှိပြီး အများစုမှာ ဘွဲ့ရများဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံပိုင်မီဒီယာကပြောသည်။

၎င်းဂျာနယ်လစ်များတွင် ဂျာနယ်လစ် ၈၂၀၀၀ မှာ သတင်းစာအတွက် အလုပ်လုပ်နေသူများဖြစ်ပြီး အခြား ၅၄၀၀ မှာ စာစောင်များအတွက် အလုပ်လုပ်နေသူများဖြစ်သည်။

စုစုပေါင်း သတင်းထောက် ၂၆၀၀ မှာ သတင်းအေဂျင်စီအတွက် အလုပ်လုပ်နေကြပြီး အခြား ၁၁၇၀၀၀ မှာ တီဗွီသတင်းထောက်များဖြစ်ကာ ၁၁၀၀ မှာ အင်တာနက်သတင်းထောက်များဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံပိုင် မီဒီယာအစီရင်ခံစာက ပြောသည်။

အသက် ၃၀အောက် ဂျာနယ်လစ်များမှာ ၁၂ ရာခိုင်နှုန်းကျော်ရှိပြီး အသက် ၃၀ မှ ၄၀ ကြားမှာ ၄၀ ရာခိုင်နှုန်းထိရှိကာ အခြား ၃၃ ရာခိုင်နှုန်းမှာ ၄၀ မှ ၅၀ ကြားများဖြစ်ကြောင်းသိရပြီး ကျန် ၁၄ ရာခိုင်နှုန်းမှာ အသက် ၅၀ ကျော်များဖြစ်ကြသည်။

နိုဝင်ဘာ ၆ ရက်က တရုတ်နိုင်ငံသည် သတင်းဝက်ဆိုက်များနှင့် အွန်လိုင်းမီဒီယာများကို ပထမဆုံးအကြိမ်အဖြစ် မီဒီယာလုပ်ပိုင်ခွင့်များ ခွင့်ပြုပေးလိုက်ကြောင်း သိရသည်။

တရုတ်နိုင်ငံသည် ယခင်က ဝက်ဆိုက်များကို သတင်းလွှင့်တင်ခြင်း များ တားမြစ်ပိတ်ပင်ထားကြောင်းသိရသည်။ (ဆင်ယွာ)

အီးယူမှ နုတ်ထွက်မည်ဟု ပြတိုက်သတိပေး

အီးယူ နိုဝင်ဘာ ၈

အီးယူခေါင်းဆောင်များအနေဖြင့် ဥရောပသမဂ္ဂပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး တောင်းဆိုမှုအပေါ် လိုက်လျောခြင်းမရှိလျှင် ပြတိုက်အနေဖြင့် အီးယူမှ နုတ်ထွက်ဖွယ်ရှိကြောင်း ဝန်ကြီးချုပ် ဒေးဗစ်ကင်မရွန်းက ယခုသီတင်းပတ်အတွင်း အပြင်းထန်ဆုံးသတိပေးလိမ့်မည် ဖြစ်ကြောင်း စနေနေ့ကမီဒီယာက ရေးသားသည်။

ဥရောပသမဂ္ဂအဖွဲ့ဝင်များ၏ သက်တမ်းကို ညှိနှိုင်းရေးအတွက် ပြတိုက်နိုင်ငံ တောင်းဆိုသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဥရောပကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ် နယ်တွစ် ထံသို့ စာရေးသားတောင်းဆိုသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ဒေးဗစ်ကင်မရွန်းက ပြောကြားသည်။

အဆိုပါ သဘောတူညီချက်မရခဲ့လျှင် ပြတိုက်နိုင်ငံအနေဖြင့် အီးယူမှ ထွက်ခွာလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း ဝန်ကြီးချုပ် ဒေးဗစ်ကင်မရွန်းက ပြောကြားလိုက်သည်။ အီးယူအဖွဲ့ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးအတွက် သဘောတူညီမှုများ ချမှတ်နိုင်ခြင်းမရှိလျှင် ပြတိုက်အနေဖြင့် အီးယူမှ နုတ်ထွက်ရဖွယ်ရှိသည်ဟု ဆိုသည်။ (ရိုက်တာ)

ဆီရီးယာလီယွန်တွင် အီဘိုလာ ပိုင်းရပ်ရောဂါပျံ့နှံ့မှုလုံးဝ ကင်းရှင်းသွားပြီဖြစ်ကြောင်း ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ ကြေညာ

ဂျီနီဗာ နိုဝင်ဘာ ၈

ဆီရီးယာလီယွန်တွင် အီဘိုလာ ပိုင်းရပ်ရောဂါပျံ့နှံ့မှုလုံးဝ ကင်းရှင်းသွားပြီဖြစ်ကြောင်း ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ ဒပလူအိတ်ချ်အို အရာရှိများက နိုဝင်ဘာ ၇ ရက်က ကြေညာခဲ့သည်။

လွန်ခဲ့သော စက်တင်ဘာလကတည်းက ဆီရီးယာလီယွန်တွင် အီဘိုလာ ပိုင်းရပ်ရောဂါပျံ့နှံ့မှုကင်းရှင်းသွားပြီဖြစ်ကြောင်း ယင်းအဖွဲ့ကြီးက အတည်ပြု ပြောကြားခဲ့သည်။

ကြောက်စရာကောင်းသော ယင်းပိုင်းရပ်ရောဂါပိုးသည် လွန်ခဲ့သောနှစ် မတ်လလောက်ကတည်းက လိုက်ဘေးရီးယား၊ ဆီရီးယာလီယွန်နှင့် ဂီနီဘိုတွင် စတင်ပျံ့နှံ့မှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါနိုင်ငံသုံးနိုင်ငံတွင် ယင်းရောဂါ ပိုးကြောင့် လူပေါင်း ၂၈၀၀၀ ကျော် ကူးစက်မှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရပြီး ၁၀၀၀၀ကျော် သေဆုံးခဲ့သည်။

အီဘိုလာရောဂါလူနာရှင်ထက်ဝက်နီးပါးမှာ ဆီရီးယာလီယွန်မှ ဖြစ်ကြောင်း အတည်ပြုခဲ့ပြီး လူပေါင်း ၃၉၀၀ ကျော်သေဆုံးခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

သို့သော်လည်း အီဘိုလာရောဂါကူးစက်ပျံ့ပွားခြင်းကိုကာကွယ်မှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သောကြောင့် အီဘိုလာရောဂါလူနာများမှာ ဇန်နဝါရီလမှစပြီး တဖြည်းဖြည်းကျဆင်းလာခဲ့သည်။

အီဘိုလာရောဂါကြာရှည်ဖြစ်ပွားခဲ့မှုကြောင့် ဆီရီးယာလီယွန်သည် ဆေးဝါးစောင့်ရှောက်မှုစနစ်နှင့် စီးပွားရေးတို့ကို နာလန်ပြန်ထူလာအောင် ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အိမ်နီးချင်းလိုက်ဘေးရီးယားတွင် အစောပိုင်းက အီဘိုလာရောဂါပျံ့နှံ့မှုများဆုံးရှုံးခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း ကြေညာခဲ့သည်။

သို့သော်လည်း အီဘိုလာပိုင်းရပ်ရောဂါပိုးမှာ ယခုချိန်ထိ ဂီနီဘိုတွင် ရှိသေးကြောင်း သိရသည်။ ၎င်းဒေသတွင် အီဘိုလာရောဂါပျံ့နှံ့မှု လုံးဝပြီးဆုံးသွားချိန်ထိ အနောက်အာဖရိကနိုင်ငံများကို သတိနှင့်နေရန် ဒပလူအိတ်ချ်အို က တိုက်တွန်းထားသည်။ (အင်န်အိတ်ချ်ကေ)

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေး နေပြည်တော်မဲရုံများ၌ မဲပေးမှုအခြေအနေကြည့်ရှုစစ်ဆေး



နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၈

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေးသည် ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲများမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် အတူ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် ညောင်ပင်ကြီးစုကျေးရွာအုပ်စုရှိ မဲရုံအမှတ်(၂)သို့ ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် ရောက်ရှိပြီး ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ ပြည်သူ့လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်နှင့် အမျိုးသားလွှတ်တော်မဲဆန္ဒနယ်အတွက် ဆန္ဒမဲပေးပြီးနောက် မဲဆန္ဒရှင်များ၏ လက်ချောင်းတွင် မင်တို့ထားမှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ယင်းနောက် ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် အောင်သုခကျေးရွာအုပ်စုရှိ မဲရုံ အမှတ်(၁)နှင့် အမှတ်(၂)၊ ဇေယျာသီရိမြို့နယ် အနော်ရထာရပ်ကွက်ရှိ မဲရုံအမှတ်(၁)နှင့် အမှတ်(၅)၊ စိမ်းစားပင်ကျေးရွာအုပ်စုရှိ မဲရုံအမှတ်(၄)နှင့် ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် ဘုရင့်နောင်ရပ်ကွက်ရှိ မဲရုံအမှတ်(၁)တို့ကို လိုက်လံကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ထိုသို့ ကြည့်ရှုစစ်ဆေးရာတွင် မဲပေးရန်အတွက် မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများ စနစ်တကျတန်းစီနေမှု၊ မဲရုံအဝင်၌ လက်ချောင်းများအား မင်တို့ထားခြင်း ရှိ၊ မရှိ စစ်ဆေးမှု၊ မဲစာရင်းနှင့် မဲဆန္ဒရှင်သက်သေခံလက်မှတ် တိုက်ဆိုင်စစ်ဆေးမှု၊ မဲလက်မှတ်ထုတ်ပေးနေမှု၊ လွှတ်တော်အသီးသီးအတွက် ပြည်သူများ ဆန္ဒမဲပေးနေမှု၊ မဲဆန္ဒရှင်များ၏ လက်ချောင်းတွင် မင်တို့နေမှု၊ ကြိုတင်မဲလက်မှတ်ထည့်ထားသည့် မဲပုံးနှင့် ကြိုတင်မဲစာရင်းကပ်ထားမှုတို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး (ဝဲပုံ) မဲရုံအတွင်းရှိ ပြည်တွင်း ပြည်ပ ရွေးကောက်ပွဲစောင့်ကြည့်လေ့လာရေးအဖွဲ့များ၊ မဲရုံကိုယ်စားလှယ်များနှင့် မဲရုံရဝဏ်အတွင်း မဲပေးရန်စောင့်ဆိုင်းနေကြသော ပြည်သူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

ဥက္ကဋ္ဌရခိုင်တွင် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအတွက် ပြည်သူများ ဆန္ဒမဲများထည့်သွင်းဆန္ဒပြု

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၈

၂၀၁၅ ခုနှစ် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကို ယနေ့ နံနက် ၆ နာရီမှ စတင်၍ နေပြည်တော်အပါအဝင် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အသီးသီး၌ ကျင်းပရာ မဲဆန္ဒရှင် ပြည်သူများက အေးချမ်းစွာ ဆန္ဒမဲပေးခဲ့ကြသည်။

ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတွင် တစ်နိုင်ငံလုံးရှိ မဲပေးခွင့်ရှိသူပြည်သူများ တစ်ပြိုင်တည်း ဆန္ဒမဲပေးကြသည်ဖြစ်ရာ နေပြည်တော်ကော်မရှင် နယ်နိမိတ် ဥက္ကဋ္ဌရခိုင်၌ နံနက် ၆ နာရီမှ ညနေ ၄ နာရီအထိ မဲဆန္ဒရှင် ပြည်သူများက မဲရုံအသီးသီးသို့ လာရောက်၍ လွတ်လပ်စွာဆန္ဒမဲပေးကြသည်။

ဥက္ကဋ္ဌရခိုင်အတွင်းရှိ မဲရုံများ၌ ဆန္ဒမဲပေးနေမှုများကို မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အိန္ဒိယနိုင်ငံသံရုံးမှ ဒုတိယအတွင်းဝန် ဗဟိုဝန်ထောက် ရာမန်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ ပြည်တွင်း ပြည်ပမှ ရွေးကောက်ပွဲလေ့လာ



ဥက္ကဋ္ဌရခိုင် မဲရုံတစ်ရပ်၌ ပြည်သူတစ်ဦး မဲပေးပြီး၍ မင်တို့အမှတ်အသားပြုနေသည်ကို တွေ့ရစဉ်။ (ဓာတ်ပုံ-သတင်းစဉ်)

စောင့်ကြည့်သူများနှင့် သတင်းမီဒီယာသမားများ လာရောက်ကြည့်ရှုလေ့လာသတင်းရယူကြသည်။ နံနက် ၉ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင်

ပြည်ထောင်စုရွေးကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေးသည် ဥက္ကဋ္ဌရခိုင် ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ် ညောင်ပင်ကြီးစုကျေးရွာရှိ အခြေခံ

ပညာ မူလတန်းလွန်ကျောင်း မဲရုံအမှတ်(၂)သို့ လာရောက်၍ ဆန္ဒမဲပေးသည်။ ထို့နောက် ရွေးကောက်ပွဲ

ကော်မရှင် ဥက္ကဋ္ဌသည် မဲဆန္ဒရှင် ပြည်သူများ မဲရုံသို့ လာရောက်၍ ဆန္ဒမဲပေးနေမှု အခြေအနေများကို ကြည့်ရှုအားပေးသည်။

ဥက္ကဋ္ဌရခိုင် အတွင်းရှိ တပ်ကုန်းမြို့နယ်၊ ဇေယျာသီရိမြို့နယ်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့နယ်နှင့် ဥက္ကဋ္ဌသီရိမြို့နယ်များတွင် မဲရုံပေါင်း ၃၄၀ ဖွင့်လှစ်ထားရှိပြီး မဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ မဲဆန္ဒရှင် ၃၅၁၈၁၆ ဦးက နှစ်သက်ရာ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများအားဆန္ဒမဲပေးခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါမဲရုံများသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ဌာနဆိုင်ရာ အကြီးအကဲများနှင့် ဒေသခံပြည်သူများက ဒီမိုကရေစီစံနှုန်းနှင့် ကိုက်ညီစွာ စည်းစနစ်တကျ စည်းကမ်းရှိစွာဖြင့် သတ်မှတ်ချိန်အတွင်း လာရောက်ပြီး ဆန္ဒပြုမဲပေးကြသည်။

မဲရုံများတွင် ဆန္ဒမဲလာရောက်ပေးကြသူများ စနစ်တကျ လွတ်လပ်စွာ ဆန္ဒမဲပေးနိုင်ရန်အတွက် ခရိုင်

နှင့် မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များ၊ မဲရုံမှူးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများက လိုအပ်သည်များကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးကြသည်။

ညနေ ၄ နာရီတွင် မဲရုံမှူးများနှင့် မဲရုံအဖွဲ့ဝင်များသည် မဲပုံးများကို သက်ဆိုင်ရာ ကိုယ်စားလှယ်များရှေ့မှောက်တွင် ဖွင့်ဖောက်စစ်ဆေးကြပြီး စနစ်တကျ မှတ်တမ်းရေးသွင်းကြသည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကို ရွေးကောက်ပွဲ ဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများနှင့်အညီ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတစွာ ကျင်းပရာတွင် မဲဆန္ဒရှင်များ လွတ်လပ်လွယ်ကူစွာ လျှို့ဝှက်ဆန္ဒပြုနိုင်ရန်၊ မဲရုံများ၌ရွေးကောက်ပွဲ တရားမျှတမှုကို ထင်သာမြင်သာရှိစေရန်နှင့် ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူများ မဲရုံများအတွင်းသို့ စည်းကမ်းတကျ ဝင်ရောက်မဲပေးနိုင်ရေး စနစ်တကျ စီမံဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်ကို တွေ့မြင်ရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ကျောက်တန်း၌ မဲဆန္ဒရှင်များ ဆန္ဒမဲပေး

ကျောက်တန်း နိုဝင်ဘာ ၈

ယနေ့နံနက် ၆ နာရီတွင် ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင် ကျောက်တန်းမြို့နယ်ရှိ မဲရုံ ၁၉၀ ရုံတွင် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူများ လာရောက်၍ ဆန္ဒမဲပေးကြရာ မဲရုံပိတ်ချိန် ညနေ ၄ နာရီတွင် ဆန္ဒမဲပေးခွင့်ရှိသူ ၁၂၉၈၅၆ ဦးအနက် ၈၅၅၀၈ ဦး လာရောက်ဆန္ဒမဲပေးခဲ့ကြသည်။

ညနေ ၄ နာရီတွင် ကျောက်တန်းမြို့နယ် ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲဥက္ကဋ္ဌ ဦးသောင်းဝင်း၊ အတွင်းရေးမှူး ဦးမြသိန်းထွန်းနှင့်အဖွဲ့ဝင်များက ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများ၊ ပါတီကိုယ်စားလှယ်များ၊ ရပ်မိရပ်ဖများရှေ့မှောက်တွင် ပြည်ပနိုင်ငံများမှ ကြိုတင်မဲများကို ဖွင့်ဖောက်ရေတွက်ကြသည်။

အလားတူမြို့နယ်တွင်းရှိ ရပ်/ကျေး မဲရုံများတွင် ရောက်ရှိနေသော ကြိုတင်မဲများကိုလည်း ပါတီကိုယ်စားလှယ်များရှေ့မှောက်တွင် စနစ်တကျ ဖွင့်ဖောက်ရေတွက်လျက်ရှိသည်။ (၀၁၉)

မိုးဆက်လက်ထစ်ချရန်ရွာမည်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၈

နေပြည်တော်နှင့် မန္တလေးမြို့တို့အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ တိမ်အသင့်အတင့်ဖြစ်ထွန်းမည်။ ရန်ကုန်မြို့နှင့် အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ နေရာကွက်ကျား မိုးထစ်ချရန် ရွာမည်။ နောက်နှစ်ရက်အတွက် ခန့်မှန်းချက်မှာ တနင်္လာရက်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကရင်ပြည်နယ်နှင့် မွန်ပြည်နယ်တို့တွင် မိုးဆက်လက်ထစ်ချရန်ရွာမည်။ (မိုး/ဇလ)

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က မီဒီယာစင်တာနှစ်ခု ဖွင့်လှစ်ပြီး ရွေးကောက်ပွဲရလဒ်များကို ပွင့်လင်းမြင်သာစွာ ထုတ်ပြန်ပေးသွားမည်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၈

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က ရွေးကောက်ပွဲရလဒ်များ ကြေညာရာတွင် ပြည်သူအများ သိရှိမြင်သာစေရန်အတွက် မီဒီယာစင်တာနှစ်ခုကို ဖွင့်လှစ်သွားမည်ဖြစ်ပြီး နေပြည်တော်ရှိ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ရုံးနှင့် ရန်ကုန်မြို့ ရွှေလီလမ်းရှိ ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သတင်းအချက်အလက်ဌာနတို့၌ ထားရှိသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အဆိုပါကော်မရှင်၏ ထုတ်ပြန်ချက်အရ သိရှိရသည်။

ယင်းထုတ်ပြန်ချက်တွင် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်၏ ခွင့်ပြုချက်ကတ်ပြားများ ရရှိထားသော သတင်းမီဒီယာများနှင့် စောင့်ကြည့်လေ့လာသူများအနေဖြင့် နေပြည်တော် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ရုံးရှိ မီဒီယာစင်တာသို့ ဝင်ရောက်ခွင့်ရှိမည်ဖြစ်ပြီး ခွင့်ပြုချက်ကတ်ပြားမရရှိထားသော်လည်း ကော်မရှင်နှင့်အတူ တွဲဖက်အလုပ်လုပ်ကိုင်လျက်ရှိကြသည့် အရပ်ဘက်လူမှုအဖွဲ့အစည်းမှ ပုဂ္ဂိုလ်များ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများမှ တာဝန်ရှိသူများလည်း ဝင်ရောက်လိုက စိစစ်ခွင့်ပြုသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပါရှိသည်။

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်သည်ရွေးကောက်ပွဲ ရလဒ်များကို LED Screen ဖြင့် ပြသသွားမည်ဖြစ်ပြီး မီဒီယာများအနေဖြင့် မိမိတို့၏ ကိုယ်စားလှယ် သတင်းသမားများမှတစ်ဆင့် သတင်းရယူနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

ရန်ကုန်မြို့ ရွေးကောက်ပွဲ သတင်းအချက်အလက်ဌာန မီဒီယာစင်တာ

ကို နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်မှ ၁၂ ရက်အထိ နံနက် ၈ နာရီမှ ည ၈ နာရီအတွင်း ဖွင့်လှစ်ထားရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

နေပြည်တော်ရှိ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ရုံးတွင် နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်မှ ၁၅ ရက်အထိ ဖွင့်လှစ်သွားမည်ဖြစ်ပြီး နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်တွင် နံနက် ၈ နာရီမှ ည ၈ နာရီ အထိ လည်းကောင်း၊ နိုဝင်ဘာ ၉ ရက်မှ ၁၂ ရက်အထိ နံနက် ၈ နာရီ မှ နောက်တစ်ရက် နံနက် ၂ နာရီအထိ လည်းကောင်း၊ နိုဝင်ဘာ ၁၃ ရက်မှ ၁၅ ရက်အထိ နံနက် ၈ နာရီမှ ည ၈ နာရီအထိ လည်းကောင်း ဖွင့်လှစ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အနေဖြင့် နေပြည်တော်ရှိ မီဒီယာစင်တာ၌ နိုဝင်ဘာ ၉ ရက် မှ ၁၅ ရက်အထိ နေ့စဉ် ညနေ ၄ နာရီတွင် သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲများ ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ရန်ကုန်မြို့ ရွှေလီလမ်းရှိ ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် သတင်းအချက်အလက်ဌာနတွင်လည်း အဆိုပါသတင်းစာရှင်းလင်းပွဲများကို တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်ပြသသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

နေပြည်တော် မီဒီယာစင်တာတွင် LED Screen ကြီးများဖြင့် ရွေးကောက်ပွဲရလဒ်များကို မြေပုံများ၊ ရုပ်ပုံကားချပ်များ၊ ကိန်းဂဏန်းများဖြင့် ချိတ်ဆက်ပြသသွားမည်ဖြစ်ပြီး စကားပြန်အစီအစဉ်ကိုလည်း စီစဉ်ထားရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း ထို့အပြင်ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်စာရွက်စာတမ်းများနှင့် အကြံပြုချက်များကိုလည်း နေပြည်တော်၊ ရန်ကုန် နှစ်နေရာစလုံးတွင် ရယူနိုင်ကြောင်း သိရှိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

မိမိတို့အနေဖြင့် ပြည်သူက မှန်မှန်ကန်ကန်ရွေးချယ်သည့်ရလဒ်အပေါ်တွင် ကောင်းအောင်ပိုင်း၍ဆောင်ရွက်ကြမည်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၃၁ ၈

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကြီးကို ယနေ့ နံနက် ၆ နာရီမှစတင်၍ နိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံး တွင်ကျင်းပရာ တပ်မတော်သားများနှင့် မိသားစုဝင်များကလည်း သက်ဆိုင်ရာမဲရုံများတွင် ဆန္ဒမဲများပေးကြသည်။

နေပြည်တော် ဇယားသိရိ မြို့နယ် အနော်ရထာရပ်ကွက်၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း) ဝင်းအတွင်း အနော်ရထာခန်းမရှိ မဲရုံအမှတ်(၁)သို့ ယနေ့နံနက် ၉ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီးဒေါ်ကြာကြာလှ တို့သွားရောက်၍ ဆန္ဒမဲများပေးကြသည်။ (ယာဝု)

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်သည် ဆန္ဒမဲပေးပြီးချိန်တွင် မဲရုံသို့ လာရောက် သတင်းရယူကြသော သတင်းမီဒီယာများ၏ မေးမြန်းမှုများကို ပြန်လည်ဖြေကြားရာတွင် ပြည်သူအားကိုးသည့် ပါတီဝင်အနိုင်ရမည်ဟု မျှော်လင့်ထားပါကြောင်း၊ ပြည်သူကရွေးချယ်ခြင်းဖြစ်၍ အနိုင်ရရှိမည်ရလဒ်အပေါ် လက်မခံနိုင်စရာ အကြောင်းမရှိပါကြောင်း၊ ပြည်သူ၏ ဆန္ဒအတိုင်းပင် မှန်မှန်ကန်ကန်ဖြင့် ၎င်းတို့အားကိုးရသည့်သူများ၊ အဖွဲ့အစည်းများ၊ ပါတီများအောင်မြင်မှု ရသည်ကို မိမိတို့လိုလားပါကြောင်း၊ ယခုအချိန်တွင် မိမိတို့သည် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ကို သွားရခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့အနေဖြင့် ပြည်သူမှ မှန်မှန်ကန်ကန်ရွေးချယ်သည့် ရလဒ်အပေါ်တွင် ကောင်းအောင်ပိုင်း၍ ဆောင်ရွက်ကြမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည်သူကလည်း ဥပဒေနှင့်အညီ သွားနိုင်ဖို့လိုကြောင်း၊ ရွေးကောက်ပွဲရလဒ်ကို လက်မခံလိုကြောင်း၊ ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်(UEC)မှ ရွေးကောက်ပွဲရလဒ်ကြေညာပြီးပါက ဘယ်သူပဲဖြစ်ဖြစ် လက်ခံရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ရွေးကောက်ပွဲရလဒ်မှ ထွက်ပေါ်လာမည့်အစိုးရကို အာဏာလွှဲပြောင်းပေးရေးကိုစွန့်ပတ်သက်၍ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေတွင် ပါရှိပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ Procedure အတိုင်း ဆက်သွားရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည်သူလူထုအနေဖြင့် ဒီမိုကရေစီရပိုင်ခွင့်

သက်ဆိုင်ရာမဲရုံများသို့ သွားရောက်၍ စနစ်တကျဖြင့် ဆန္ဒမဲများအသီးသီးပေးကြသည်။

အလားတူ နေပြည်တော်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် မြောက်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်၊ အရှေ့မြောက်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်၊ အရှေ့အလယ်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်၊ တြိဂံဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်၊ အရှေ့တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်၊ ကမ်းရိုးတန်းဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်၊ အနောက်တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်၊ အနောက်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်၊ အနောက်မြောက်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်၊ အလယ်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်နှင့် တောင်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်နယ်မြေများရှိ တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်နှင့် တပ်ရင်း/တပ်ဖွဲ့များမှ မဲရုံများတွင်လည်း တိုင်းမှူးများ၊ အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုဝင်များက သက်ဆိုင်ရာမဲရုံအသီးသီးတွင် စနစ်တကျဖြင့် ဆန္ဒမဲပေးကြသည်။



မဲရုံများပိတ်သိမ်းချိန်တွင် မဲရုံမှူးများနှင့် မဲရုံအဖွဲ့ဝင်များသည် မဲပုံးများကို ဖွင့်ဖောက်၍ ခိုင်လုံမဲနှင့် ပယ်မဲများကို စနစ်တကျရွေးချယ်ရေတွက်ကြပြီး သက်ဆိုင်ရာ မှတ်တမ်းစာအုပ်များတွင် မှတ်တမ်းရေးသွင်းခဲ့ကြသည်။

ထိုသို့ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း)ဝင်းအတွင်းရှိ မဲရုံများနှင့် တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် နယ်မြေများရှိ

တပ်တွင်းမဲရုံများတွင် တပ်မတော်သားများနှင့် မိသားစုဝင်များ မဲဆန္ဒပေးမှုများကို နိုင်ငံတကာမှရွေးကောက်ပွဲစောင့်ကြည့်လေ့လာရေး အဖွဲ့ဝင်များ၊ ပါတီကိုယ်စားလှယ်များနှင့် ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပသတင်းမီဒီယာများမှ သတင်းထောက်များ လာရောက်လေ့လာခြင်း၊ သတင်းရယူခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (မြဝတီ)

ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင်နှင့် အရှေ့ပိုင်းခရိုင်အတွင်း မဲပေးခွင့်ရသည့် ပြည်သူတို့၏စကားသံများ

သတင်း-ဝင်းဝင်းမော် မြတ်စနီ

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၃၁ ၈

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ယနေ့ကျင်းပသည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတွင် ရန်ကုန်မြို့ခံပြည်သူများသည် မိမိတို့ပေးခွင့်ရသည့်ဆန္ဒမဲကို နိုင်ငံသားတစ်ဦး၏ အခွင့်အရေးအရ တာဝန်ကျေပွန်ရွာစိတ်ဝင်တစား လာရောက်မဲပေးကြသည်ကို တွေ့မြင်ရသည်။

ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင် မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် ကျိတော်ရပ်ကွက်တွင် နေထိုင်သူ အသက် ၇၀ အရွယ် အငြိမ်းစားကျောင်းဆရာမ ဒေါ်ခင်သင်းကြည်က လာရောက်မဲပေးသူ တိုင်းသည် တာဝန်ကျေပွန်ဖြစ်သည်ဟုဆိုသည်။ "အခုပဲ ဆန္ဒမဲပေးခဲ့ပါပြီ။ အိမ်နဲ့ မဲရုံကလည်း နီးတယ်။ အမက(၁၂) မူလွန်ကျောင်း မဲရုံအမှတ်(၃)မှာပေးရတယ်။ အားလုံးက စနစ်တကျတန်းစီပြီး မဲပေးကြတာတွေ့ရတယ်။ မဲပေးရတာ အဆင်ပြေပါတယ်။ ကိုယ်ဆန္ဒရှိတဲ့ပါတီကို ပေးခဲ့ပြီမို့ တာဝန်ကျေပွန်လို ဆိုချင်ပါတယ်"ဟု ပြောသည်။

အဆိုပါ ရပ်ကွက်အတွင်း နေထိုင်သူ အသက် ၄၉ နှစ်အရွယ် ဒေါ်သူဇာကလည်း "အစ်မက ငယ်ငယ်က ကားတိုက်ခံခဲ့ရတယ်။ အခုနောက်ပိုင်းမှာ ထူထူထောင်ထောင် ပြန်ဖြစ်လာပေမယ့် ညာဘက်ခြေနဲ့လက်က သိပ်မသန်တော့ဘူး။ အထူးသဖြင့် စာရေးတဲ့အခါ မနည်းအားစိုက်ရေးရတယ်။ မဲရုံကို မဲလာပေးတော့ ရပ်ကွက်သူ၊ ရပ်ကွက်သားတွေက စိတ်အားထက်သန်စွာနဲ့ မဲလာပေးကြတာတွေ့ရလို့ ကိုယ့်နိုင်ငံအတွက် ဝမ်းသာမိသလို အားလည်း တက်မိတယ်။ မဲပေးနိုင်ခဲ့တာကြောင့် နိုင်ငံသားတစ်ဦးရဲ့ တာဝန်ကျေပွန် တယ်လို့ခံစားမိပြီး ဂုဏ်ယူမိပါတယ်" ဟု ဆိုသည်။

ပုဏ်တောင်မြို့နယ် အမှတ်(၇)



ဦးလှကျင်

ရပ်ကွက်တွင် နေထိုင်သူ အသက် ၉၅ နှစ်အရွယ် အဘိုး ဦးလှကျင်ကလည်း "မဲပေးဖို့လာတာ လူတွေများနေလို့ တစ်နာရီခွဲလောက် စောင့်လိုက်ရတယ်။ ဆန္ဒရှိတဲ့မဲကို ပေးလိုက်ရလို့ စိတ်ချမ်းသာသွားပြီ၊ ကျေနပ်သွားပြီ" ဟု ပြောသည်။

ပုဏ်တောင်မြို့နယ်၌ နေထိုင်သူ အသက် ၂၀ အရွယ် စီးပွားရေး တက္ကသိုလ်ကျောင်းသူ မစောဝတ် ရည်ခိုင်ကလည်း "ပထမဆုံးပေးတဲ့ မဲဖြစ်ပါတယ်။ တန်းစီပြီးတော့ တော်တော်ကြာကြာ စောင့်လိုက်ရတယ်။ အိမ်ကမိသားစုဝင် သုံးယောက်စလုံး မဲပေးခဲ့ကြတယ်။ သမီးက စိတ်လောသွားမိလို့ ပထမမဲကို ပုံးပေးပြီး ထည့်လိုက်မိတယ်။ ပြည်သူတစ်ယောက်အနေနဲ့ မဲပေးရတာ လွတ်လပ်မှုရှိပါတယ်"ဟု ပြောသည်။

ဆန္ဒမဲပေးရာတွင် ပြည်သူများ စိတ်ဝင်စားမှု များပြားကြောင်း၊ တစ်နိုင်ငံလုံးတွင် မဲရုံပေါင်း လေးသောင်းကျော်ရှိကြောင်း သိရသည်။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အရှေ့ပိုင်းခရိုင်၌ မြို့နယ်ပေါင်း ၁၄ မြို့နယ်၊ ရပ်ကွက်ပေါင်း ၂၈၇ ရပ်ကွက်နှင့် မဲရုံပေါင်း ၁၆၈၆ ရှိရှိပြီး မဲရုံဝန်ထမ်းပေါင်း ၂၁၀၀၀ ခန့်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင်အတွင်း မသန်စွမ်းသူ ၁၀၀၅ ဦးအား သန်လျင်၊ ကျောက်တန်း၊ ခရမ်း



ဒေါ်ခင်သင်းကြည်

ကော့မူ၊ ကွမ်းခြံကုန်း၊ ဒလမြို့နယ် တို့ရှိမဲရုံများတွင် ဆန္ဒမဲပေးနိုင်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားရှိသည်။

သန်လျင်မြို့နယ် အမှတ်(၁) အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း မဲရုံတွင် အုတ်ဖိုစုရပ်ကွက်မှ ဆန္ဒမဲပေးသူ ဒေါ်စန်းစန်းမြင့်က "ကျွန်မတို့က ဘယ်အစိုးရတက်ပါစေ၊ ပြည်သူအားလုံးကောင်းစားဖို့ ကြိုးစားပေးမယ်ဆိုရင်ပဲ ဝမ်းသာကျေနပ်ပါတယ်။ မဲပေးရဖို့ ပြည်သူတစ်ယောက်အနေနဲ့ ဝမ်းသာပီတိ အမည်လွဲတာ၊ မှတ်ပုံတင်၊ မွေးသက္ကရာဇ်လွဲတာ ဒါတွေကို သုံးကြိမ် ပြင်ဆင်ပေးခဲ့ဖူးပါပြီ။ မဲစာရင်းတွေကပ်ထားပေးပေးမယ့် စိတ်ဝင်စားမှုနည်းပြီး လာမကြည့်ကြဘူး။ အခုမဲပေးမယ့်သူတွေကို မဲရုံမှူးတွေက အိမ်တိုင်ရာရောက် စလစ်လေးတွေ လိုက်ပေးပါတယ်။ တချို့အိမ်မှာ မရှိတာကြောင့် စာရွက်မပေးရတာတွေကို ဒီနေ့မဲပေးဖို့လာရင်း ထုတ်ပေးနေပါတယ်။ တချို့က ဒီရပ်ကွက်မှာ သန်းခေါင်စာရင်းပါပေးမယ့် မိမိရဲ့အိမ်ကို အိမ်ငှားတင်ပြီး အခြားရပ်ကွက်ကို ပြောင်းသွားတယ်။ ဒါမျိုးတွေကျတော့ မဟုတ်ဘူး"ဟု ဆန္ဒမဲပေး



ဒေါ်သူဇာ

က အနည်းငယ်တော့ရှိပါတယ်။ အထူးသဖြင့် မဲစာရင်းမပါတာတွေ၊ အမှန်တကယ် ရပ်ကွက်မှာနေထိုင်ပြီး မပါတဲ့ သူတွေက စောဒကတက်တာမျိုးတွေရှိတယ်။ ဒီလူတွေက မဲစာရင်းမှာမပါတာ။ သို့သော် ပုံစံ(၃)နဲ့ တင်ထားတာရှိရင် လက်ခံတယ်။ မှန်တယ်ဆိုရင် ကျွန်တော်တို့ ထုတ်ပေးတယ်။ ပုံစံ (၃)နဲ့ တင်မထားဘူး။ အခုမှတောင်းဆိုရင် မထုတ်ပေးပါဘူး။ တချို့က လူမျိုးစု ကရင်/ ရခိုင်ဆို လွှတ်တော်(၃)ခု မဲပေးခွင့် ရပြီး လူမျိုးစုအတွက်မရဘူးဆိုတာက မဲစာရင်းစကောက်ကတည်းက ကွန်ပျူတာမှာ ကရင်ကိုနှိပ်ရင် သက်ဆိုင်ရာလူမျိုးစု စာရင်းကပါပြီး သား၊ စကောက်ကတည်းက စာရင်း မပါတာကြောင့် အခုလို အခက်အခဲ ဖြစ်တာပါ။ မှတ်ပုံတင်မှာ ဖခင်က ကရင်ဆိုရင် ခွင့်ပြုတယ်။ မိခင်က ကရင်ဖြစ်ပြီး ဖခင်ကဗမာဆိုရင် ခွင့်မပြုဘူး။ ဒီကနေ့အခြေအနေက ယေဘုယျဖြင့်ပြောရင် အဆင်ပြေပါတယ်။ မဲရုံတွေ စုပြုံထားတာကြောင့် မဲရုံမှားတာမျိုးတွေတော့ တွေ့နေရ



ဒေါ်စောဝတ်ရည်ခိုင်

တယ်" ဟု ပြောသည်။

သန်လျင်မြို့နယ် အုတ်ဖိုစု ရပ်ကွက်မှ ကရင်အမျိုးသမီး ဒေါ်ကြည်ကြည်အေးက "အန်တီက ကရင်တိုင်းရင်းသူပါ။ ဒီရပ်ကွက်မှာ နေတာ အနှစ်(၅၀)ရှိပါပြီ။ မှတ်ပုံတင် အမည်ပေါက်ရှိတယ်။ ကျန်တာတွေ မဲထည့်လို့ရပေမယ့် လူမျိုးစုမဲထည့်ခွင့်မရလို့ စိတ်မကောင်းဘူး။ သူတို့လည်း လာမကောက်ဘူး။ ကိုယ်တွေ ကလည်း သွားမပြင်ဖြစ်လိုက်ဘူးလေ။ တိုင်းရင်းသားတွေ နည်းတဲ့အထဲမှာ မဲထည့်ခွင့်မရတော့ စိတ်မကောင်းဘူး"ဟု ဆိုသည်။

ရန်ကုန်တောင်ပိုင်း ခရိုင်၌ မြို့နယ်ပေါင်း ၁၀ မြို့နယ်၊ ရပ်ကွက်ပေါင်း ၁၁၁ နှင့် ကျေးရွာအုပ်စုပေါင်း ၃၇၅ အုပ်စုတွင် မဲရုံပေါင်း ၁၇၁၉ ရှိ ဖွင့်လှစ်ထားရှိပြီး ပြည်သူများ လွတ်လပ်စွာဆန္ဒမဲပေးနိုင်ရန် မဲရုံ အဖွဲ့ဝင် စုစုပေါင်း ၁၉၉၀၈ ဦးနှင့် ရပ်ကျေးအဖွဲ့ စုစုပေါင်း ၃၉၁၅ ဦးတို့က သက်ဆိုင်ရာ မဲရုံအလိုက် ကူညီဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိသည်။

ကျေးဇူးတင်

အလားတူနီဇာ ၉ ရက်တွင် ကျရောက်သော ကမ္ဘောဒီးယား နိုင်ငံ၏ (၆၂)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စု သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် ဆမ်ဒက် အာခါ မိုဟာ ဆီနာ ပါတိုင်း တွဲချီ ဟွန်ဆင်ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။

(သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံလွတ်လပ်ရေးနေ့သဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၈

၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၉ ရက်တွင် ကျရောက်သော ကမ္ဘောဒီးယား နိုင်ငံ၏ (၆၂) နှစ်မြောက်လွတ်လပ်ရေးနေ့အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စု သမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်ထံမှ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် နိုင်ငံခြားရေးနှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး မစ္စတာ ဟော်နမ်ဟောင်ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေး ပို့သည်။

(သတင်းစဉ်)

မဟုတ်မမှန်အခြေအမြစ်မရှိ စွပ်စွဲမှုများသည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ပြည်တွင်းရေးကိုစွက်ပက်ရာရောက် ပြည်သူများအပေါ် အထင်အမြင်လွဲမှားစေရန် ပြုလုပ်ရာရောက်သည့် လုပ်ရပ်များအားကန့်ကွက်

သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

၁။ မကြာသေးမီက Fortify Rights နှင့် International State Crime Initiative ဆိုသောအဖွဲ့တို့က မြန်မာနိုင်ငံ ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် ၎င်းတို့အဆို “ရိုဟင်ဂျာ”ဆိုသူများအား လူမျိုးတုံးသတ်ဖြတ်လျက်ရှိကြောင်းနှင့် အခြားမဟုတ်မမှန်အခြေအမြစ်မရှိသည့် စွပ်စွဲချက်များကို ကိုးကား၍ ထုတ်ပြန်ဖော်ပြမှု များပြုလုပ်ခဲ့သည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ ယင်းသို့ လုပ်ဆောင်မှုသည် ကုလသမဂ္ဂ လူ့အခွင့်အရေးကောင်စီတွင် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအားလုံး၏ လူ့အခွင့်အရေးအခြေ အနေအား သုံးသပ်သည့်အစီအစဉ်အောက်မှ မြန်မာနိုင်ငံမှ အစီရင်ခံစာတင်သွင်းသည့် အချိန်နှင့်ပြည့်တွင်း နိုင်ငံရေးတွင် အရေးကြီးသည့်ပါတီစုံ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတွင် ပြုလုပ်မည့်ကာလတို့နှင့် အချိန်ကိုဖန်တီးလုပ်ဆောင်မှုတစ်ရပ်ဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းတို့စာတမ်းများ ထုတ်ပြန်သည့် တစ်ချိန် တည်းတွင် အယ်လ်ဂျာဇီးယားသတင်းဌာနကလည်း ယင်းကိစ္စကို သတင်းထုတ်လွှင့်ခဲ့သည်။

၂။ အဆိုပါမမှန်မကန်စွပ်စွဲထားသည့်စာတမ်း၊ သတင်းများသည် အခြေအမြစ်မရှိ၊ မှန်ကန်မှုမရှိသည့် စွပ်စွဲပြောကြားချက်များကို အခြေခံ၍ ပြုစု ထားခြင်းဖြစ်သည်။ “ရိုဟင်ဂျာ”ဟူသော အသုံးအနှုန်းသည်ဖန်တီးတီထွင်ထားသည့် အသုံးအနှုန်းဖြစ်သောကြောင့် မြန်မာအစိုးရနှင့် ပြည်သူများက အသိအမှတ်မပြုပါ။ အဆိုပါ စာတမ်း၊ သတင်းများတွင်ဖော်ပြပါရှိသည့် မဟုတ်မမှန်စွပ်စွဲမှုများကို ပြတ်သားစွာ ပယ်ချပါသည်။

၃။ ဤသို့ မဟုတ်မမှန်အခြေအမြစ်မရှိ စွပ်စွဲမှုများသည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ပြည်တွင်းရေးကို စွက်ပက်ရာရောက်ခြင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုကို ထိခိုက်ရာရောက်စေခြင်းနှင့် အေးချမ်းစွာနေထိုင်သည့် ပြည်သူများအပေါ် အထင်အမြင်လွဲမှားစေရန် ပြုလုပ်ရာရောက်ခြင်းတို့ကြောင့် အထက်ပါ လုပ်ရပ်များအားပြင်းထန်စွာ ကန့်ကွက်လိုက်သည်။

နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန နေပြည်တော် ၂၀၁၅ခုနှစ် ၊ ဇူလိုင် ၈ ရက်

နေပြည်တော် ဒက္ခိဏာရိုင်၌ မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများက လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအား ငြိမ်းချမ်းစွာဆန္ဒမဲပေးရွေးချယ်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၈

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကို ယနေ့ နံနက် ၆ နာရီတွင် တစ်နိုင်လုံး၌ကျင်းပရာ နေပြည်တော် ဒက္ခိဏာရိုင်အတွင်းရှိ ဒက္ခိဏာသီရိမြို့နယ်၊ ဇေယျသီရိမြို့နယ်၊ ပျဉ်းမနားမြို့နယ်နှင့် လယ်ဝေးမြို့နယ်များ၌ သတ်မှတ်မဲဆန္ဒနယ်အသီးသီးရှိ မဲရုံများတွင် တစ်ပြိုင်တည်းကျင်းပသည်။

မဲရုံများ မဖွင့်လှစ်မီမဲရုံများနှင့် မဲရုံတဝန်ရှိသူများက လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများ၏ကိုယ် စားလှယ်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ ရှေ့မှောက်၌ မဲပုံးအားအတွင်း မည်သည့်အရာမျှမရှိကြောင်း ပြသပြီး အပုံးများကို လုံခြုံစွာပိတ်ကာ သတ်မှတ်စားပွဲများပေါ်၌ ချထားကြ သည်။ ဒက္ခိဏာရိုင်အတွင်း မြို့များရှိ မဲရုံများ၌ ပြည်သူများသည် မိုးမလင်းမီကပင် ဆန္ဒမဲပေးရန် ရောက်ရှိနေကြပြီး မဲရုံတာဝန်ရှိသူများ

က မဲရုံဖွင့်လှစ်ရန် ကြေညာလိုက်သည် နှင့် ဆန္ဒမဲလက်မှတ်များကို စနစ်တကျ ထုတ်ယူကြပြီး လွတ်လပ်စွာဆန္ဒမဲ စတင်ပေးကြသည်။

ညနေ ၄ နာရီ မဲရုံပိတ်ချိန်ဖြစ် သော်လည်း မဲရုံပရဝဏ်အတွင်းသို့ ရောက်ရှိနေကြသည့် မဲဆန္ဒရှင်များ၏ နိုင်ငံသားအခွင့်အရေး မဆုံးရှုံးစေရေး အတွက် မဲရုံများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ က ဆန္ဒမဲပေးနိုင်ရန် ဆောင်ရွက် ပေးကြပြီး မဲဆန္ဒရှင်များ ဆန္ဒမဲပေးရန် ကုန်ဆုံးချိန်တွင် မဲရုံများနှင့် မဲရုံ



တာဝန်ရှိသူများက လွှတ်တော်ကိုယ် စားလှယ်လောင်းများ၏ ကိုယ်စား လှယ်များ၊ မဲဆန္ဒရှင်များ၊ လေ့လာသူ များရှေ့တွင် မဲစာရင်းများကို ရေတွက် ရုံဖွင့်လှစ်ထားပြီး ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိ သူဦးရေ ၄၀၀၇၉၆ ဦးရှိကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

ရန်ကုန်မြို့ မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများ အမျိုးသားရေးအသိစိတ်ဓာတ်ဖြင့် ဆန္ဒပြုမဲပေးရွေးချယ်

သတင်းမြင်ကွင်း - မင်းခောက် ဓာတ်ပုံ - မင်းထက်

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၈

ယနေ့ဇူလိုင် ၈ ရက်တွင် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပါတီစုံအထွေထွေ ရွေးကောက်ပွဲကြီးကို နိုင်ငံနှင့်အဝန်း ကျင်းပလျက်ရှိရာ ရန်ကုန်မြို့ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ မဲဆန္ဒ ရှင်ပြည်သူများသည်လည်း အမျိုးသား ရေး အသိစိတ်ဓာတ်အပြည့်ဖြင့်

ကြိုတင်ကြိုတင်တိုးပေါင်၍ ဆန္ဒပြုနေ သည်ကို တွေ့မြင်ခဲ့ရသည်။ ယနေ့ မြင်ကွင်းအပုံပုံသည် ပြည်သူများ၏ ရင်တွင်းခံစားမှုမြင်ကွင်းကို ထင်ဟပ် ပေါ်လွင် ကျေနပ်ပီတိဖြစ်နေသည် များပင်။ ဟူး----- အခုမှပင် ရင်ထဲက အလုံးကြီး ကျသွားတော့တယ်ဟု မဲရုံ အပြင်သို့ ဆန္ဒမဲပြုပြီး ပြန်ထွက်လာ သည့် ပြည်သူတစ်ဦးက အမှတ်မထင် နှုတ်မှ ရေရွတ်ထွက်လာသည့်အသံကို မြင်တွေ့ကြားသိခဲ့ရသည်။ ယနေ့ သည် ပြည်သူများ လိုလားတောင့်တ နေသည့် ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတော်ကြီး တည်ထောင်ရန်အတွက် လွတ်လပ် ပြီး တရားမျှတသည့် ပါတီစုံ အထွေထွေ ရွေးကောက်ပွဲကြီးကို ကျင်းပနိုင်ခဲ့ပြီ ဖြစ်သည်။

ပေါ်လွင်ထင်ရှားသိရှိအောင် ရေတွက် ထုတ်ပြန်ပေးသွားမှာပါ”ဟု ရန်ကုန် အရှေ့ပိုင်းခရိုင် သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ် ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ကျော်ဟိန်းက ပြောသည်။ ရန်ကုန် အရှေ့ပိုင်းခရိုင် သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်တွင် ရပ်ကွက် ၃၈ ရပ်ကွက်ရှိပြီး လူဦးရေ ၁၉၈၇၁၂ ဦး နေထိုင်လျက်ရှိကာ ယနေ့ကျင်းပသည့် ပါတီစုံအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတွင် မဲပေးခွင့်ရသည့် မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူ ၁၃၁၅၈၆ ဦးက ဆန္ဒမဲပေးကြမည် ဖြစ်သည်။ အဆိုပါရွေးကောက်ပွဲတွင် ရပ်/ကျေးမှ ကြိုတင်မဲ ၅၀၀၀ ကျော်၊ ဌာန ၁၇ ခုမှ ၁၈၂ ဦးနှင့် ပြည်ပမှ ၆၀၀ ကျော် ကြိုတင်မဲများကို လက်ခံ ရရှိပြီး ယနေ့ပါတီစုံအထွေထွေ ရွေးကောက်ပွဲကြီးကျင်းပသည့် ဇူလိုင် ၈ ရက် ညနေ ၄ နာရီတွင် အဆိုပါ ကြိုတင်မဲများကို သက်ဆိုင်ရာ ပါဝင် ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများ ရှေ့မှောက် နှင့် ပြည်သူများရှေ့တွင် သိသာ မြင်သာစွာ ဖောက်ဖွင့်ရေတွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။



“ကျွန်မကတော့ ဒီမင်းခိုင် ရပ်ကွက်ကပါ။ မနက်စောစော ကတည်းက လာရောက်တန်းစီခဲ့တာ။ အားလုံးမဲပေးပြီးတဲ့အထိ တစ်နာရီ ကျော်လောက်တော့ စောင့်ခဲ့ရတယ်။ အားလုံး အဆင်ပြေပါတယ်”ဟု သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ် ငမိုးရိပ် ရပ်ကွက်အလက(၁) မဲရုံအမှတ်-၅ မှ ဆန္ဒမဲပေးပြီး ပြန်ထွက်လာသည့် မသီတာက ဆိုသည်။

ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်က ယနေ့ကြီးမှူးကျင်းပ သည့် ပြည်သူများလိုလား တောင့်တ နေသည့် ပါတီစုံအထွေထွေ ရွေးကောက်ပွဲကြီးသည် မဲဆန္ဒရှင် ပြည်သူများ နိုင်ငံနှင့်အဝန်း အမျိုးသားရေးစိတ်ဓာတ်အသိဖြင့် ဆန္ဒမဲပေး တာဝန်ကိုယ်စီကျေပွန်ခဲ့ကြ သည်ကို တွေ့မြင်ခဲ့ရသည်။ ရန်ကုန် မြို့ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်အနေဖြင့် အဆိုပါ ပါတီစုံအထွေထွေရွေး ကောက်ပွဲကြီးတွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၁၀ဦး၊ အမျိုး သားလွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် လောင်းခြောက်ဦး၊ တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း များအနေဖြင့် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၁) မှ ခြောက်ဦးနှင့်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂) မှ ခုနစ်ဦးတို့ ရွေးချယ်ခံသွားမည်ဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

နိုင်ငံတစ်ဝန်းပြည်သူများ တည်ငြိမ်အေးချမ်းစွာဖြင့် ဆန္ဒမဲပေး



ဆန္ဒမဲထည့်

ဒုတိယ သမ္မတ ဒေါက်တာစိုင်းမောက်ခမ်း လားရှိုးခရိုင် လားရှိုး မြို့နယ် ရပ်ကွက်(၇) မဲရုံ အမှတ်(၃) ခွဲအတွင်း ဆန္ဒမဲထည့်စဉ်။
ဓာတ်ပုံ-(ပြန်/ဆက်)

တပ်မတော် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ် ဗိုလ် ချုပ် များ ကြီးမင်းအောင်လှိုင် နေပြည်တော် ဇေယျာသီရိ မြို့နယ် အနော်ရထာ ရပ်ကွက် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း) ဝင်းအတွင်း မဲရုံအမှတ် (၁)တွင် မဲပုံးအတွင်း ဆန္ဒမဲထည့်စဉ်။
ဓာတ်ပုံ-(မြဝတီ)



ကျေးသောင်းမြို့တွင် ဆန္ဒမဲ ပေးပြီးပြန်လာသော အဘွားအို တစ်ဦးအား ပြည်သူများက လိုက်ပါ ပို့ဆောင်နေသည်ကို တွေ့ရစဉ်။
ဓာတ်ပုံ-ကျော်စိုး

ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း) နမ့်ဆန်မြို့နယ်ရှိ မဲရုံတွင် ဒေသခံ တိုင်းရင်းသားပြည်သူများ ဆန္ဒမဲ ပေးရန် စောင့်ဆိုင်းနေသည်ကို တွေ့ရစဉ်။
ဓာတ်ပုံ-သူရအောင်(ပြန်/ဆက်)



နေပြည်တော် ကောင်စီ နယ်မြေ ဧမ္မာသီရိ မြို့နယ် သပြေကုန်း ရပ်ကွက်ရှိ မဲရုံအမှတ် (၂၃)တွင် ပြည်သူများ ဆန္ဒမဲပေးရန် စောင့်ဆိုင်းစဉ်။
ဓာတ်ပုံ-မျိုးဇေယျာ (ပျဉ်းမနား)



ခြေနှစ်ဖက် မရှိသော်လည်း မာန်စွမ်းသူများ အသင်းကပေးသည့် ဘီးတပ်ကုလားထိုင်ဖြင့် ညောင်တုန်း မြို့နယ် ချောင်းကြီးကျေးရွာ မဲရုံအမှတ် (၁)သို့ ဆန္ဒမဲလာပေးသူတစ်ဦးကို တွေ့ရစဉ်။
ဓာတ်ပုံ-နေလင်း(ညောင်တုန်း)



ရန်ကုန်မြို့ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ် အမှတ်(၇)ရပ်ကွက် မဲရုံအမှတ်(၁) YMBA အသင်းချုပ်၌ ပြည်သူများ ဆန္ဒမဲပေးရန် စောင့်ဆိုင်းစဉ်။
ဓာတ်ပုံ-(၀၂၃)

နိုင်ငံတစ်ဝန်း ပြည်သူများ တည်ငြိမ်အေးချမ်းစွာဖြင့် လွတ်လပ်စွာဆန္ဒမဲပေး



ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း ဖြူးမြို့နယ် ကညတ်ကွင်း ကွင်းနောက်(၁)ရပ်ကွက် မဲရုံအမှတ်(၂)တွင် မဲပုံးအတွင်း ဆန္ဒမဲလက်မှတ် ထည့်စဉ်။



အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်အောင်မြင့် ဖျော်ဘွယ်မြို့နယ် ပြည်တော်သာရပ်ကွက် မဲရုံအမှတ်(၂)တွင် မဲပုံးအတွင်း ဆန္ဒမဲလက်မှတ် ထည့်စဉ်။



စစ်ကိုင်းမြို့ ပန်းဘဲတန်းရပ်ကွက် မဲရုံအမှတ်(၂)တွင် အဘွားအို တစ်ဦး ဆန္ဒမဲပေးပြီးပြန်လာရာ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များက ကူညီပို့ဆောင် စဉ်။



ရန်ကုန်မြို့ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ် မဲရုံအမှတ် (၁)၌ မဲဆန္ဒရှင် ပြည်သူများ လာရောက် မဲပေးနေမှုကို တွေ့ရစဉ်။



နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ လယ်ဝေးမြို့နယ် အမှတ်(၂)ရပ်ကွက် အထက(၁) မဲရုံ(၃)၌ ဆန္ဒမဲပေးကြသူများ အား အာဆီယံနိုင်ငံများမှ စောင့်ကြည့်လေ့လာရေးအဖွဲ့များ လာရောက်ကြည့်ရှုစဉ်။



တာချီလိတ်မြို့နယ်အတွင်းရှိ မဲရုံတစ်ရုံ၌ ဆန္ဒမဲများအား ရေတွက်နေကြစဉ်။



သန်လျင်မြို့ မြို့မတောင်ရပ်ကွက် မဲရုံအမှတ်(၂)၌ ဆန္ဒမဲများရေတွက်နေစဉ်။



နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ဇေယျာသီရိမြို့နယ် မဲရုံအမှတ်(၄)၌ ပြည်သူများ အေးချမ်းတည်ငြိမ်စွာ ဆန္ဒမဲပေးရန် တန်းစီစောင့်ဆိုင်းနေစဉ်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများ ဆန္ဒမဲပေးနိုင်ရန် မဲရုံမပွင့်မီ နံနက်စောပိုင်းမှာပင် တန်းစီစောင့်ဆိုင်း

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၈

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကို ယနေ့နံနက် ၆ နာရီမှစတင်၍ နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ သတ်မှတ်မဲဆန္ဒနယ်အသီးသီး၌ တစ်ပြိုင်တည်းကျင်းပရာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အတွင်း၌ မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူ ငါးသန်းနီးပါး ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း သိရ သည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း၌ မဲရုံပေါင်း ၅၄၉၅ ရုံ ဖွင့်လှစ်ထားရှိရာ မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများသည် တစ်ခဲနက် ဆန္ဒမဲပေးနိုင်ရေးအတွက် မဲရုံစတင် ဖွင့်ချိန် နံနက် ၆ နာရီမှစတင်မီ နံနက် စောပိုင်းမှာပင် မဲရုံအများစု၌ တန်းစီ စောင့်ဆိုင်းခဲ့ကြသည်။

ထိုသို့ မဲရုံအသီးသီးတွင် ပြည်သူ များ တစ်ခဲနက်ဆန္ဒမဲပေးခဲ့ကြသည့် အတွက် ယခင်က လူစည်ကားရာ ရန်ကုန်မြို့တစ်ဝှမ်းလုံးသည် ယနေ့ လူသွား လူလာ ယာဉ်သွား ယာဉ်လာ မှုများ ကင်းရှင်းလျက်ရှိကြောင်း တွေ့ရသည်။

ရန်ကုန်မြို့နေ ပြည်သူများ အေးချမ်းစွာ ဆန္ဒမဲပေးနိုင်ရန် တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့၏ အင်အား ၃၀၀၀ ကျော်နှင့် အထူးရဲ ၅၅၀၀ ခန့်တို့ဖြင့် လုံခြုံရေးဆောင်ရွက်ပေး လျက်ရှိသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေသည် နံနက် ၉ နာရီတွင် သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ် သုဝဏ္ဏမြို့ ခရေမြိုင်လမ်းရှိ ဓမ္မမာမက ဓမ္မာရုံ တွင် ဖွင့်လှစ်ထားသည့် မဲရုံ အမှတ်(၁)သို့ လာရောက်ဆန္ဒမဲပေး ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

နံနက် ၈ နာရီ မိနစ် ၅၀ တွင် အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ် ပါတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် လာရောက်ဆန္ဒမဲပေးရာ ဗဟန်း မြို့နယ် ရွှေတောင်ကြား(၂) ရပ်ကွက် ရှိ အမှတ်(၃)အခြေခံပညာမူလ

ပြည်ပသတင်းမီဒီယာများ၏ အထူး အာရုံစိုက်ရာ မဲဆန္ဒနယ်များ ဖြစ်ခဲ့ သည်။

ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်

ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်၌ သယ်နန်း ကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ တောင်ငူကွဲလှပမြို့နယ်၊ မြောက် ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ဒေါပုံမြို့နယ်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ဗိုလ်တထောင် မြို့နယ်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း) မြို့နယ်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ဒဂုံ မြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ဒဂုံ မြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း) မြို့နယ်အပါ အဝင် စုစုပေါင်း ၁၄ မြို့နယ်ရှိပြီး မဲရုံပေါင်း ၁၆၈၆ ရုံ ဖွင့်လှစ်ထားရှိရာ မဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူ တစ်သန်းခွဲကျော်ခန့်ရှိကြောင်း သိရ သည်။

မဲဆန္ဒရှင်အရေအတွက် အများ ဆုံးမှာ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်ဖြစ်ပြီး အနည်းဆုံးမှာ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်

ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်တွင် ကမာရွတ်၊ ကျောက်တံတား၊ ကြည့်မြင်တိုင်၊ စမ်းချောင်း၊ ဆိပ်ကမ်း၊ ဒဂုံ၊ ပန်းပဲတန်း၊ ဗဟန်း၊ မရမ်းကုန်း၊ လသာ၊ လမ်းမတော်၊ လှိုင်နှင့် အလုံ မြို့နယ်များအပါအဝင် စုစုပေါင်း ၁၃ မြို့နယ်ရှိပြီး မဲရုံပေါင်း ၅၄၉



ရန်ကုန်မြို့ ဗဟန်းမြို့နယ် ရွှေတောင်ကြား(၂)ရပ်ကွက်၌ မဲပေးရန်လာရောက်သည့် မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများကို တွေ့ရစဉ်။

မျက်မမြင်ကျောင်းများတည်ရှိရာ ကြည့်မြင်တိုင်၊ စမ်းချောင်းနှင့် မရမ်း ကျွန်းမြို့နယ်များတွင် မျက်မမြင် မဲဆန္ဒရှင်များအတွက် မျက်မမြင်သုံး သင်္ကေတဖြင့် ရိုက်နှိပ်ထားသည့် မဲလက်မှတ်များ ရရှိနိုင်မည့် မဲရုံသုံးရုံ ပါဝင်ကြောင်း သိရသည်။
အဆိုပါမဲရုံများတွင် ဆန္ဒမဲပေး ရမည့် မျက်မမြင်များအနေဖြင့် သာမန်မဲလက်မှတ်နှင့် မျက်မမြင်သုံး သင်္ကေတဖြင့် ရိုက်နှိပ်ထားသည့် မဲလက်မှတ်နှစ်မျိုးအနက် မိမိ နှစ်သက်ရာ မဲလက်မှတ်အမျိုးအစား ကို ရွေးချယ်ပေးနိုင်ကြောင်း သိရ သည်။ မျက်မမြင်မဲဆန္ဒရှင်များသည် မျက်မမြင်သုံးသင်္ကေတပါ ဆန္ဒမဲ မဲလက်မှတ်ဖြင့် ပထမဆုံးအကြိမ်

မဲဆန္ဒရှင် တစ်သန်းကျော်ရှိသည်။ သန့်လှင်မြို့နယ်သည် မဲဆန္ဒရှင် တစ်သိန်းခွဲနီးသောင်းကျော်ဖြင့် အများဆုံးဖြစ်ပြီး ကိုးကိုးကျွန်းမြို့နယ် က မဲဆန္ဒရှင် ၁၅၅၃ ဦးဖြင့် အနည်း ဆုံးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများ အေးချမ်း လုံခြုံစွာ ဆန္ဒမဲပေးနိုင်ရေးအတွက် “မဲရုံပရိဝုဒ်အတွင်း အထူးရဲကို တစ်ယောက်နှုန်းချထားတယ်။ မဲရုံ များနှင့် လုံခြုံရေးအဖွဲ့တွေကို ကော်မရှင်က ဖွဲ့ထားပြီးသားရှိတယ်။ ပရိဝုဒ်အတွင်း အထူးရဲရယ်၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနဲ့ မီးသတ်ရှိ တယ်။ အပြင်မှာ သက်ဆိုင်ရာနယ်မြေ က ရဲကင်းရှိမယ်။ ပြီးတော့ ရပ်ကွက် က အထောက်အကူပြုအဖွဲ့တွေရှိမယ်။ အားလုံးက စည်းငါးစည်းနဲ့ ဆောင် ရွက်ထားတယ်။ မဲရုံတွေကို များသော အားဖြင့် စာသင်ကျောင်းတွေမှာ လုပ်တာများပါတယ်။ သန့်လှင်က စာသင်ကျောင်းတစ်ကျောင်းဆိုရင် မဲရုံလေးရုံ တစ်စုတစ်စည်းတည်း ရှိနေတာကြောင့် လုံခြုံရေးအနေနဲ့ လုံခြုံမှုရှိတယ်။ ဒီရက်ပိုင်းအတွင်း မှာလည်း လှည့်ကင်း/ပတ်ကင်းတွေ ဆောင်ရွက်ထားတယ်” ဟု ရန်ကုန် တောင်ပိုင်းခရိုင် အထွေထွေ အုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အုပ်ချုပ် ရေးမှူး ဦးကျော်ဝင်းဦးက ဆိုသည်။
ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင် ရွေး ကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ ခွဲဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြတ်စိန်က “အခု ကြိုတင်မဲတွေ ဆောင်ရွက်တဲ့အခါမှာ ကျနာတို့သူတွေ ရှိတယ်။ သူတို့လျှောက်ထားပါလျက် နာမည်မပါရင် ကျနော်တို့ ထပ်ပေး တယ်။ မဲပေးတဲ့အချိန်မှာ နာမည် မပါဘူးဆိုရင် ပုံစံ(၃)နဲ့ တင်ထားတာ မှန်ရင်ချက်ချင်း အချိန်မီ နောက်ဆက် တွဲ မဲစာရင်းဖြည့်ပြီး မဲပေးခွင့်ပေး တယ်။ မဲဆန္ဒရှင်မနစ်နာအောင် နောက်ဆုံးအချိန်အထိ မဲပေးခွင့်ရ အောင် ကျွန်တော်တို့က ဆောင်ရွက် ပေးထားတယ်။ မဲပေးတဲ့သူတွေ အပြည့်အဝမဲပေးခွင့်ရအောင် ကြိုး စားဆောင်ရွက်ပေးနေပါတယ်။ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတတဲ့ ရွေး

ကောက်ပွဲကြီးဖြစ်အောင် အတတ်နိုင် ဆုံး ကြိုးစားပြီး ဆောင်ရွက်ပေးနေ ပါတယ်” ဟု ပြောသည်။
ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်
ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်တွင် လှိုင်သာယာ၊ လှည်းကူး၊ ထန်းတပင်၊ မှော်ဘီ၊ တိုက်ကြီး၊ အင်းစိန်၊ မင်္ဂလာဒုံ နှင့် ရွှေပြည်သာအပါအဝင် စုစုပေါင်း ရှစ်မြို့နယ်ရှိပြီး မဲရုံ ၁၅၄၁ ရုံ ဖွင့်လှစ်ထားရှိရာ မဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ မဲဆန္ဒရှင် တစ်သန်းခွဲနီးသောင်းကျော် ရှိ ကြောင်း သိရသည်။
မဲဆန္ဒရှင်အများဆုံးမြို့နယ်မှာ လှိုင်သာယာဖြစ်ပြီး မဲဆန္ဒရှင် ၄၄၇၉၀၅ ဦးနှင့် မဲရုံအရေအတွက် ၅၆၃ ရုံရှိသည်။ မဲဆန္ဒရှင်အနည်းဆုံး မြို့နယ်မှာ ထန်းတပင်ဖြစ်ပြီး မဲဆန္ဒ ရှင် ၉၅၆၃၃ ဦးနှင့် မဲရုံအရေအတွက် က ၁၀၄ ရုံ ရှိသည်။

လွတ်တော်ကတော့ တွက်ချိန်ပိုကြာ နိုင်ပါတယ်။ အပြီးသတ်အနိုင် အရှုံး ကိုတော့ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်က ရလဒ်စစ်စစ်ရေးအဖွဲ့က တိုင်းဒေသကြီးနဲ့ ပြည်နယ်အားလုံး ရလဒ်တွေစုံမှ ထုတ်ပြန်ကြေညာ ပေးသွားမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု ၎င်းက ဆက်လက်ပြောကြားသည်။
ယနေ့ကျင်းပသည့် အထွေထွေ ရွေးကောက်ပွဲကို နိုင်ငံတကာသံရုံး ၃၂ ရုံးမှ လေ့လာသူ ၄၇၀၊ နိုင်ငံ တကာရွေးကောက်ပွဲ စောင့်ကြည့်ရေး အဖွဲ့ ခြောက်ခုမှ ၄၆၅ ဦး၊ ဒီမို ကရေစီနှင့်ရွေးကောက်ပွဲလုပ်ငန်းစဉ် များအတွက် အကူအညီပေးနေသည့် နိုင်ငံတကာ အဖွဲ့အစည်းကဲ့သို့မှ ၁၈၃ ဦးအပါအဝင် စုစုပေါင်း ပြည်ပ လေ့လာစောင့်ကြည့်သူ ၁၁၁၈ ဦး၊ ပြည်တွင်းရွေးကောက်ပွဲစောင့်ကြည့် လေ့လာရေးအဖွဲ့အစည်း ၁၃ ခုမှ ၉၄၀၆ ဦး၊ ပြည်ပသတင်းမီဒီယာ ၄၅ ဖွဲ့မှ ၂၉၁ ဦးတို့အား စောင့်ကြည့် လေ့လာနိုင်ရန်အတွက် ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က ရွေး ကောက်ပွဲ စောင့်ကြည့်လေ့လာသူ သက်သေခံကတ်ပြားများ ထုတ်ပေး ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်သည် ရွေးကောက်ပွဲ ရလဒ်များအား ကြေညာရာတွင် ပြည်သူအများ သိရှိမြင်သာစေ ရန်အတွက် နေပြည်တော် ရှိ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်ရုံးနှင့် ရန်ကုန်မြို့ ရွှေလီ လမ်းရှိ ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် သတင်းအချက်အလက် ဌာနတို့၌ မီဒီယာစင်တာနှစ်ခုကို ဖွင့်လှစ်ထား ရှိလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
ရန်ကုန်မြို့ရှိ မီဒီယာစင်တာကို ယနေ့မှ ဇူလိုင် ၁၂ ရက်အထိ နံနက် ၈ နာရီမှ ၂ နာရီအတွင်း ဖွင့်လှစ်ထားရှိပြီး မီဒီယာများအနေ ဖြင့် သက်ဆိုင်ရာကိုယ်စားလှယ် သတင်းသမားများမှတစ်ဆင့် သတင်း ရယူနိုင်ကြောင်း ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က သတင်း ထုတ်ပြန်ထားသည်။
သတင်းစဉ်(ရန်ကုန်သတင်းအဖွဲ့)



ရန်ကုန်မြို့ အင်းစိန်မြို့နယ် တောင်သူကုန်းရပ်ကွက် မဲရုံ၌ မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများမဲပေးရန် စနစ်တကျ စောင့်ဆိုင်းနေသည့်ကို တွေ့ရစဉ်။

တန်းလွန်ကျောင်း၌ ဖွင့်လှစ်ထားရှိ သည့် မဲရုံအမှတ်(၂)နှင့် ပြည်သူ့ လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အဖြစ် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရာ ကော့မှူးမဲဆန္ဒနယ်တို့မှာ ဥရောပ သမဂ္ဂ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ လေ့လာစောင့်ကြည့်ရေးအဖွဲ့ဝင်များ၊ ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ လေ့လာစောင့် ကြည့်ရေးအဖွဲ့ဝင်များနှင့် ပြည်တွင်း၊

ရုံဖွင့်လှစ်ထားရှိရာ မဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူ ခြောက်သိန်းခွဲခန့် သောင်းကျော်ခန့်ရှိကြောင်း သိရ သည်။
မဲဆန္ဒရှင် အများဆုံးဖြစ်သည့် မရမ်းကုန်းမြို့နယ်တွင် မဲရုံပေါင်း ၁၁၆ ရုံရှိပြီး မဲဆန္ဒရှင် အနည်းဆုံး ဖြစ်သည့် ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်တွင် မဲရုံ သုံးရုံသာ ရှိသည်။

ကိုယ်တိုင် ဆန္ဒမဲပေးခဲ့ကြသည်။

ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင်

ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင်အတွင်း ကိုးကိုးကျွန်း၊ သန့်လှင်၊ ကျောက်တန်း၊ သုံးခွ၊ ခရမ်း၊ တွံတေး၊ ကော့မှူး၊ ကမ်းခြေကုန်း၊ ဒလနှင့် ဆိပ်ကြီးခရိုင် တို့မြို့နယ်အပါအဝင် စုစုပေါင်း ၁၀ မြို့နယ်ရှိပြီး မဲရုံပေါင်း ၁၇၁၉ ရုံ ဖွင့်လှစ်ထားရှိရာ မဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ

◆ ကျော့မှူးမှ

မြစ်ဝကျွန်းပေါ်၊ မုတ္တမကျော့၊ မွန်-တနင်္သာရီ ကမ်းရိုးတန်းတစ်လျှောက်နှင့် ကမ်းလွန်ပင်လယ်ပြင်တို့တွင် တစ်ခါတစ်ရံ မိုးသက်လေပြင်းများ ကျရောက်ပြီး လှိုင်းအသင့်အတင့်မှ လှိုင်းကြီးနိုင်သည်။ မိုးသက်လေပြင်း ကျစဉ် ရေပြင်မြေပြင်လေသည် တစ်နာရီလျှင် မိုင် ၃၀ မှ ၅၀ မိုင်အထိ တိုက်ခတ်နိုင်သည်။

အကြံပြုချက်

မြစ်ဝကျွန်းပေါ်၊ မုတ္တမကျော့၊ မွန်-တနင်္သာရီ ကမ်းရိုးတန်းတစ်လျှောက် နှင့် ကမ်းလွန်ပင်လယ်ပြင်တို့ရှိ ကမ်းရိုး၊ ကမ်းဝေးငါးဖမ်းရေယာဉ်များ၊ သင်္ဘောများအနေဖြင့် ကြိုတင်သတိပြုရန် မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒ ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနက အကြံပြုချက်ထုတ်ပြန်ထားကြောင်း သိရ သည်။
(မြန်မာ့အလင်း)

တိမ်အသင့်တင့် ဖြစ်ထွန်းမည်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၈
မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာန သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အရ ဇူလိုင် ၉ ရက်တွင် ကချင်ပြည်နယ်၊ ကယားပြည်နယ်၊ ချင်းပြည်နယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးနှင့် မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီးတို့တွင် တိမ်အသင့်တင့်ဖြစ်ထွန်းမည်။
(မိုး/ဇလ)

ကျေးကျေးမြို့နယ်၌ ပြည်သူများဆန္ဒပေးမှုကို မီဒီယာများနှင့် ရွေးကောက်ပွဲစောင့်ကြည့်လေ့လာရေးအဖွဲ့ များလာရောက်သတင်းယူ

ကျေးကျေး၊ ဇူလိုင် ၂၀၁၅

ယနေ့ကျင်းပခဲ့သည့် ၂၀၁၅ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတွင် ကျေးကျေးမြို့နယ်၌ ရပ်ကွက်ပေါင်း ၄၃၈ ရပ်ကွက်နှင့် ကျေးရွာပေါင်း ၅၅ ရွာရှိပြီး မဲရုံပေါင်း ၁၅၅ ရုံတွင် ပြည်သူများ စိတ်အေးချမ်းစွာဖြင့် လာရောက်၍ ဆန္ဒပေးခဲ့ကြသည်။ ကျေးကျေးမြို့နယ်တွင် ဆန္ဒပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ ၉၂၁၃၈ ဦးရှိပြီး ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပမှ မီဒီယာသမားများနှင့် ရွေးကောက်ပွဲစောင့်ကြည့်လေ့လာရေးအဖွဲ့များလည်း လာရောက်သတင်းယူ စောင့်ကြည့်လေ့လာမှုများပြုလုပ်ခဲ့ကြသည်။

ယင်းနေ့နံနက် ၆ နာရီတွင်မဲရုံ များစတင်ဖွင့်လှစ်ခဲ့ရာ ပြည်သူများ အဆက်မပြတ်လာရောက်၍ ဆန္ဒပေးများ ပေးခဲ့ကြသည်။ ထို့နောက်ညနေ ၄ နာရီတွင် မဲရုံများပိတ်သိမ်း၍ သက်ဆိုင်ရာ မဲများကိုရေတွက် ခဲ့ကြကြောင်းသိရသည်။
“အခုသိရသလောက်တော့ ဒီ နယ်မြေမှာ ဘာပြဿနာမှမရှိဘူး။ တချို့နေရာတွေမှာတော့ မသိပါဘူး။” ဟု ကျေးကျေးမြို့နယ်တွင် ရောက်ရှိနေသည့် ပြည်တွင်းမှ ရွေးကောက်ပွဲ စောင့်ကြည့်လေ့လာရေး အဖွဲ့ဝင် တစ်ဦးက ညနေ ၄ နာရီခန့်တွင် ပြောသည်။

အဆိုပါမြို့နယ်တွင် နိုင်ငံရေး ပါတီ ကိုးခုတို့မှ လွှတ်တော်ကိုယ်စား လှယ်လောင်း ၂၀ ဝင်ရောက်ယှဉ် ပြိုင်ခဲ့ကြသည်။ ထိုသို့ဝင်ရောက်ယှဉ် ပြိုင်ကြရာတွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော် မဲ ဆန္ဒနယ် နေရာတွင် ပြည်ထောင်စု ကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ၊ အမျိုးသား ဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မြန်မာ နိုင်ငံတော်သမား ဖွံ့ဖြိုးတိုး တက်ရေးပါတီ၊ ခေတ်သစ် ပြည်သူ့ ပါတီ၊ အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ တို့မှလည်းကောင်း၊ အမျိုးသား လွတ် တော်မဲဆန္ဒနယ် နေရာတွင် ပြည် ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေး ပါတီ၊ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်၊ ညီညွတ်သောဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ၊ မြန်မာနိုင်ငံ တော်သူလယ်သမား ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် ရေးပါတီ၊ ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ (မြန်မာ)၊ ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ၊ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီ အဖွဲ့ချုပ်တို့မှလည်းကောင်း၊ တိုင်း ဒေသကြီး (သို့မဟုတ်) ပြည်နယ် လွှတ်တော် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ် (၂)



ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကျေးကျေးမြို့နယ် အဖျောက်ကျေးရွာအုပ်စု မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၂)၌ ဆန္ဒပေး လာရောက် ပေးကြသည့် ပြည်သူများနှင့် သတင်းရယူကြသည့် ပြည်ပမီဒီယာအဖွဲ့အစည်းများကို တွေ့ရစဉ်။

နေရာတွင် အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ ညွှတ်သော ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ၊ ပါတီတို့မှ ကိုယ်စားလောင်းများ ဝင် ချုပ်၊ မြန်မာနိုင်ငံ တော်သူလယ် ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေး ရောက် ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြကြောင်းသိရ သမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ၊ ညီ ပါတီ၊ ကရင်ပြည်သူ့ပါတီစသည် ဖော်ကြီး (ပထိက)

ရန်ကုန်မြို့၌ မဲဆန္ဒပေးသူများ မဲရုံတိုင်းတွင် စိတ်အေးထက်သန်စွာဖြင့် ဆန္ဒပေးလာရောက်ပေး၊ မြို့တွင်းလမ်းများ၌ ယာဉ်၊ လူအသွားအလာရှင်း

ရန်ကုန်၊ ဇူလိုင် ၂၀၁၅

ရန်ကုန်မြို့မဲရုံများ၌ ဇူလိုင် ၂၀၁၅ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) တွင် လာ ရောက် မဲဆန္ဒပေးသူများအပြား တန်းစီစောင့်ဆိုင်းနေမှုကို မြင်တွေ့ ရသည်။ မဲရုံဖွင့်ချိန် နံနက် ၆ နာရီ မတိုင်မီ ကတည်းက ကြိုတင်တန်းစီ စောင့်ဆိုင်းမှုများ ရှိနေသည်။
လမ်းမတော်မြို့နယ် လမ်းသစ် လမ်းရုံ (၃)ရပ်ကွက် မဲရုံအမှတ်(၁) ၌ နံနက် ၆ နာရီ မဲရုံများက မဲရုံ ဖွင့်လှစ်ပြီးဖြစ်ကြောင်း မဲဆန္ဒ လာရောက်ပေးသူများတွေ့ရှိရပြီး အထိ ပေးကြေညာပြီးနောက် မဲဆန္ဒပေးမှု စတင်ခဲ့သည်ကို မြင်တွေ့ရသည်ဟု မဲဆန္ဒလာရောက်ပေးသည့် လမ်းသစ် လမ်းနေ ကိုစိန်ဝင်းက ဆိုသည်။
မဲရုံအများစုရှိရာ လမ်းမတော် မြို့နယ် အနော်ရထာလမ်းမခရီးကျဉ် ၌ မဲဆန္ဒပေးရန် တန်းစီစောင့် ဆိုင်းသောမြင်ကွင်းများ မြင်တွေ့ နေရသည်။ မဲရုံအချို့တွင် မဲဆန္ဒ



ရန်ကုန်မြို့ အနော်ရထာလမ်းမကြီး၌ ယခင်က စော်တော်ယာဉ်များဖြင့် ယာဉ်ကြောကျပ်တည်းခဲ့သော်လည်း ရွေးကောက်ပွဲကျင်းပသည့်နေ့တွင် ယာဉ်အသွားအလာ ရှင်းလင်းနေသည်ကို တွေ့ရစဉ်။

လာပေးသူများ သက်သောင့်သက်သာ ထိုင်နေခြင်းမျိုး မြင်တွေ့ရသည်။ ရှိရန် ကုလားထိုင်များချထားပေး သက်ကြီးရွယ်အိုများကို မဲရုံ ပရိဝုဏ်သမာဏ ကားလမ်းများဖြတ် အိုများကို ထိုင်ခုံများတွင်စောင့်ဆိုင်း ကျော်သည်အထိ ကူညီစောင့်ရှောက် ပေးမှုများပါ မြင်တွေ့ရသည်။ လမ်းမတော် (၅) ရပ်ကွက်တွင် မဲရုံ နံရံရံဖွင့်လှစ်ထားရာ မဲရုံ တစ်ရံလျှင် မဲဆန္ဒပေးခွင့်ရှိသူ ၁၈၀၀

ခန့်ရှိသည်ဟု ယင်းရပ်ကွက်မှ ဆိုသည်။ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက နေ့လယ်ပိုင်းတွင် မဲရုံရှေ့မရိဝုဏ် အတွင်း တန်းစီရခြင်းမရှိတော့ဘဲ မဲရုံ အတွင်း တိုက်ရိုက်ဝင်၍ ရသည်အထိ ရှင်းလင်းသွားသည်ဟု ယင်းမဲရုံအနီး နေထိုင်သူတစ်ဦးက ဆိုသည်။
မဲရုံများရှိသော လမ်းသွယ်များ တွင် လမ်းဘေးဈေးရောင်းချခွင့် ပိတ်ထားရာ ယင်းနေရာများတွင် ရှင်းလင်းနေသည်ဟု လသာမြို့နယ် ၁၈ လမ်း အထက်လမ်းတွင် နံနက် ပိုင်း ဈေးဝယ်နေသည့် အိမ်ရှင်မ တစ်ဦးက ဆိုသည်။
ရန်ကုန်မြို့တွင်နေထိုင်သူ အများစု မဲဆန္ဒပေးရာတွင် စိတ်အေးထက် သန်စွာလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ လုပ်ငန်း အများစု ပိတ်ထားခြင်းတို့ကြောင့် ကားလမ်းမများပေါ်တွင် ယာဉ်နှင့် လူအသွားအလာ ရှင်းလင်းနေသည်။ နေ့စဉ် တနင်္ဂနွေနေ့ပါမကျန် ယာဉ် ပိတ်ဆို့နေတတ်သော ဆူးလေနှင့် အနော်ရထာလမ်းဆုံ၊ လှည်းတန်း နှင့်ပြည်လမ်းဆုံ၊ ရှစ်မိုင် ပြည်လမ်းဆုံ၊ ကြည့်မြင်တိုင် ကမ်းနားလမ်းနှင့် တုမ်းလမ်းဆုံ၊ ကမ္ဘာ့အေးစေတီ လမ်းတို့တွင် ယာဉ်အသွားအလာ ရှင်းလင်းနေသည်။ လိုင်းကားများ ပြေးဆွဲမှုနည်းသကဲ့သို့ စီးနင်းသူ လည်းနည်းပါးရာ ဝင်ငွေအရ နည်းသဖြင့် ညနေပိုင်းပြေးဆွဲမှု နည်း လာသည်ဟု လိုင်းကားစီးခရီးသည် တစ်ဦးက ဆိုသည်။
နေ့လယ်ပိုင်းမဲရုံအချို့တွင် မဲ ဆန္ဒလာပေးသူများ နည်းသွားသော် လည်း အချို့သောမဲရုံများတွင် များပြားနေဆဲဖြစ်ရာ လမ်းမတော် အနော်ရထာလမ်းပေါ်ရှိ မဲရုံဝန်းကျင် များတွင်နေကာ ထီးများဖွင့်လှစ်ထား ပေးသည်ကို မြင်တွေ့ရသည်။ မဲဆန္ဒ ပေးပြီးနောက် ထွက်ပေါ်လာမည့် ရလဒ်အပြေကို မဲဆန္ဒပေးသူများ စောင့်မျှော်နေကြကြောင်း သိရ သည်။ ခင်ဆိုင်

ထီးချိုင့်မြို့နယ်တွင် မဲပုံးပြည့်နေ၍ အခက်အခဲတွေ့

ထီးချိုင့်၊ ဇူလိုင် ၂၀၁၅

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကသာခရိုင် ထီးချိုင့်မြို့နယ် ကြက်တောင်ကျေးရွာတွင် မဲပုံးပြည့်နေသဖြင့် ကျန်မဲဆန္ဒရှင် များအတွက် အခက်အခဲဖြစ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
အဆိုပါကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ထီးချိုင့်မြို့နယ် ကော်မရှင်က ဆာလာအိတ်ကို နှစ်ထပ်ပြုလုပ်ကာ ယာယီအားဖြင့် ပြုလုပ်ရန်အကြံပြုကြောင်း၊ ယင်းသို့ပြုလုပ်ခြင်းကို ပါတီဝင်များ၏သဘောတူညီချက်ကိုရယူကာ ပြုလုပ်ဆောင်ရွက် ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
မဲပုံးအစား ဆာလာအိတ်အတွင်း ထည့်ထားသောဆန္ဒမဲလက်မှတ်များကို ပျောက်ပျက်မှုမရှိစေရန် ကြိုးပြင် စနစ်တကျစည်းပြီး ချိပ်ပိတ်ကာဆောင်ရွက်ထားရန် ထီးချိုင့်မြို့နယ် ကော်မရှင်က ညွှန်ကြားထားကြောင်း သိရ သည်။
အဆိုပါထီးချိုင့်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ကြက်တောင်ကျေးရွာသည် လူဦးရေ ၃၄၃၀ ဦးရှိကြောင်း ထီးချိုင့်မြို့နယ် ကော်မရှင်မှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောသည်။
လူအောင်(ကသာ)



ရန်ကုန်မြို့ ကန်တော်ကလေး(အရှေ့)ရပ်ကွက် ၉၃ လမ်းမှ ဒေါ်စန်း ၇၉ နှစ်မှာ ခြေတစ်ဖက် မသန်စွမ်း ဖြစ်သော်လည်း မဲရုံသို့ဆန္ဒပေးပေးရာ တာဝန်ရှိသူများက ဖေးမကူညီနေမှုကို တွေ့ရစဉ်။ ဓာတ်ပုံ - အောင်သန်း(မင်္ဂလာတောင်ညွန့်)

ကျေးကျေးမြို့နယ် ကရင်စုကျေးရွာ၌ ဆန္ဒပေးပြီး မူးလဲ၍ အမျိုးသားတစ်ဦး သေဆုံး

ရန်ကုန်၊ ဇူလိုင် ၂၀၁၅

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကျေးကျေးမြို့နယ် တလုတ်ထော်ကျေးရွာအုပ်စုရှိ ကရင်စုရွာမရှိ၍ အမျိုးသားတစ်ဦးမဲပေးပြီးနောက် မူးလဲ သွား၍ နေအိမ်သို့ပြန်ပို့ခဲ့ပြီးနောက် သေဆုံးသွားကြောင်း သိရသည်။ တလုတ်ထော်ကျေးရွာ၌ သပြေစမ်းမူလတန်းကျောင်းမဲရုံ၊ ဒဉ်ဉ်းဆိပ်မူလတန်းကျောင်းမဲရုံ၊ တလုတ်ထော်မူလတန်းကျောင်းမဲရုံနှင့် ကရင်စုရွာရှိစုဖြစ်ပြီး မဲပေးနိုင်သော ပြည်သူ ၈၆၀ ရှိရာ နံနက် ၉ နာရီ ၃၅ မိနစ်တွင် ကရင်စု ဝေးအိပ်စုရှိသည့်မဲပေးရန်လာသော ဦးစိန်ဝင်း (၄၅ နှစ်)မှာ မဲပေးပြီးနောက် မူးလဲသွားသည့်အတွက် အိမ်သို့ပို့ဆောင်ခံရရာ သေဆုံးသွားကြောင်း သိရသည်။
“ဒီနေ့ ကျေးကျေးမြို့နယ်က မဲရုံတွေအားလုံး အေးအေးချမ်းချမ်းနဲ့ မဲပေးတာကို တွေ့ရတယ်။ ထူးခြားတာတစ်ခုက တလုတ်ထော်အုပ်စုက ကရင်စုရွာရှိ မဲရုံမှာ မဲပေးတဲ့ ရွာသားတစ်ဦးမဲပေးပြီး မူးလဲသွားလို့ အိမ်ပြန်ပို့တော့ သေဆုံးသွားတယ်လို့ မြို့နယ်ကို အကြောင်းကြားတယ်” ဟု မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်မြတ်က ပြောသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကျေးကျေးမြို့နယ် တလုတ်ထော်ကျေးရွာအုပ်စုရှိ ကရင်စုရွာမရှိ၍ အမျိုးသားတစ်ဦးမဲပေးပြီးနောက် မူးလဲ သွား၍ နေအိမ်သို့ပြန်ပို့ခဲ့ပြီးနောက် သေဆုံးသွားကြောင်း သိရသည်။ တလုတ်ထော်ကျေးရွာ၌ သပြေစမ်းမူလတန်းကျောင်းမဲရုံ၊ ဒဉ်ဉ်းဆိပ်မူလတန်းကျောင်းမဲရုံ၊ တလုတ်ထော်မူလတန်းကျောင်းမဲရုံနှင့် ကရင်စုရွာရှိစုဖြစ်ပြီး မဲပေးနိုင်သော ပြည်သူ ၈၆၀ ရှိရာ နံနက် ၉ နာရီ ၃၅ မိနစ်တွင် ကရင်စု ဝေးအိပ်စုရှိသည့်မဲပေးရန်လာသော ဦးစိန်ဝင်း (၄၅ နှစ်)မှာ မဲပေးပြီးနောက် မူးလဲသွားသည့်အတွက် အိမ်သို့ပို့ဆောင်ခံရရာ သေဆုံးသွားကြောင်း သိရသည်။
“ဒီနေ့ ကျေးကျေးမြို့နယ်က မဲရုံတွေအားလုံး အေးအေးချမ်းချမ်းနဲ့ မဲပေးတာကို တွေ့ရတယ်။ ထူးခြားတာတစ်ခုက တလုတ်ထော်အုပ်စုက ကရင်စုရွာရှိ မဲရုံမှာ မဲပေးတဲ့ ရွာသားတစ်ဦးမဲပေးပြီး မူးလဲသွားလို့ အိမ်ပြန်ပို့တော့ သေဆုံးသွားတယ်လို့ မြို့နယ်ကို အကြောင်းကြားတယ်” ဟု မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်မြတ်က ပြောသည်။
မောင်သင်းပျံ(လှိုင်သာယာ)

မသင်္ကာသူအား ခေါ်ယူစစ်ဆေးရာ ငွေကျပ်သိန်း ၁၅၀ ခိုးမှုပေါ်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၈

နိုဝင်ဘာ ၇ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက နေပြည်တော် လယ်ဝေး မြို့နယ် အမှတ်(၆) ရပ်ကွက်နေ ဆိုင်ကယ်ကယ်ရီ မောင်းနှင်သူ ကိုဝင်းဇော်စိုး၏ နေအိမ်သို့ ရောက်ရှိတည်းခိုနေသည့် ရှမ်းပြည် နယ် ရွှေညောင်မြို့ မိုင်းတောက် ရပ်ကွက်နေ စိမ်းရောင်စိုး(၁၈နှစ်)မှာ အလုပ်အကိုင် အတည်တကျမရှိဘဲ

ငွေကြေးအလွန်အကျွံ သုံးစွဲနေကြောင်း သတင်းအရ လယ်ဝေးမြို့မ ရဲစခန်းမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များက သက်သေ များနှင့်အတူ ခေါ်ယူစစ်ဆေးခဲ့သည်။ စစ်ဆေးချက်အရ စိမ်းရောင်စိုးသည် အောက်တိုဘာ ၁၀ ရက်ည ၁၁ နာရီခွဲခန့်က မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်ရှိ ၎င်းအလုပ်လုပ်ကိုင်နေသည့် အလုပ်ရှင်ထံမှ ငွေကျပ်သိန်း ၁၅၀ ကို ခိုးယူ

ကာ မန္တလေးမြို့ပေါ်ရှိ တည်းခိုခန်း တစ်ခု၌တည်းခိုပြီး သုံးဖြန်းပျော်ပါးခဲ့ကြောင်း၊ ထို့နောက် ဖခင်ဖြစ်သူ၏ မိတ်ဆွေအား ရှာဖွေရန် နိုဝင်ဘာ ၂ ရက် ညတွင် လယ်ဝေးမြို့သို့ ရောက်ရှိခဲ့ပြီး ကိုဝင်းဇော်စိုး၏ ဆိုင်ကယ်ကို ငှားရမ်း၍ လိုက်လံ ရှာဖွေသော်လည်း မတွေ့ရှိသဖြင့် ကိုဝင်းဇော်စိုး၏ နေအိမ်သို့ ခေတ္တ တည်းခိုနေထိုင်ခဲ့ကြောင်း ကျန်ရှိ

သည့်ငွေများအား သိမ်းဆည်းထားကြောင်း သိရှိရသဖြင့် သက်သေများနှင့်အတူ သွားရောက်ရှာဖွေခဲ့ရာ ကိုဝင်းဇော်စိုး၏ နေအိမ်ရှိ ၎င်း၏ လက်ဆွဲအိတ်အတွင်းမှ ငွေကျပ် ၅၂၉၀၀၀၊ Huawei အဖြူရောင် လက်ကိုင်ဖုန်းနှစ်လုံးနှင့် ခိုးယူရရှိသည့်ငွေဖြင့် ဝယ်ထားသည့် ဆိုင်ကယ်တစ်စီးတို့ကို တွေ့ရှိ၍ သိမ်းဆည်းကာ စိမ်းရောင်စိုးအား လယ်ဝေးမြို့မရဲစခန်းက အမှုဖွင့် အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။
ကိုရဲ

မိုင်းနင်းမိ၍ အမျိုးသမီးတစ်ဦးဒဏ်ရာရ

မိုးညှင်း နိုဝင်ဘာ ၈

မိုင်းနင်းမိသဖြင့် နန်းမွန်းကျေးရွာမှ နန်းပတ်ကျေးရွာသို့ ဈေးရောင်းသွားသူ ကချင်ပြည်နယ် နန်းမွန်းကျေးရွာမှ မန်လာဝင်း(၂၈နှစ်)၏ သမီးမှာ မိုင်းစတုန်း ဒဏ်ရာများရရှိခဲ့သော ဖြစ်ရပ်တစ်ခု နိုဝင်ဘာ ၆ ရက်က ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခင်းဖြစ်နေရာမှာ နန်းပတ်ကျေးရွာမှ အနောက်မြောက်ဘက် လေးမိုင်ခန့်အကွာတွင် ဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး မန်လာဝင်းကို လုံးတိုတိုနယ်ဆေးရုံ မှတစ်ဆင့် မိုးညှင်းမြို့နယ် ပြည်သူ့ဆေးရုံသို့ ပို့ဆောင်၍ အတွင်းလူနာအဖြစ် ဆေးကုသပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ (၀၆၃)

အမျိုးသားတစ်ဦး တည်းခိုခန်းအတွင်း အပုပ်နံ့ထွက် သေဆုံးနေ

မိုးညှင်း နိုဝင်ဘာ ၈

အမျိုးသားတစ်ဦး ပြင်ပဒဏ်ရာ တစ်စုံတစ်ရာမတွေ့ရဘဲ အပုပ်နံ့ ထွက်ကာ သေဆုံးနေသည်ကို နိုဝင်ဘာ ၇ ရက် ည ၇ နာရီခွဲက ကချင်ပြည်နယ် မိုးညှင်းမြို့နယ် ချမ်းသာမြို့နယ် အမှတ်(၉) တွင် တွေ့ရသည်။ သေဆုံးသူမှာ ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး ရွှေပြည်သာတွင် နေထိုင်သူ ဦးဝင်းထွန်းဖြစ်ပြီး ဈေးရောင်း သူဖြစ်သည်။ သေဆုံးသူ ဦးဝင်းထွန်းမှာ အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက်က ခိုင်ရွှေဝါတည်းခိုခန်းမှ မန်နေဂျာ ဒေါ်ခင်အိန်နီထံ မှတ်ပုံတင်ဖြင့်



တည်းခိုခန်းအတွင်း၊ ဦးဝင်းထွန်းမှာ အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက်တွင် အောက်တိုဘာ ၂၅ ရက်တွင် ရထားပေါ် ဈေးရောင်းထွက်ခွာ သွားပြီး နိုဝင်ဘာ ၂ ရက်တွင် ပြန်လည်တည်းခိုခဲ့ကြောင်း၊ နိုဝင်ဘာ ၃ ရက်အထိ ဦးဝင်းထွန်း

ကိုတွေ့ရပြီး အခန်းတံခါးပိတ်ထားသဖြင့် အခန်းသန့်ရှင်းရေးမလုပ် နိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ နိုဝင်ဘာ ၇ ရက်တွင် မိုင်းမိုးနိုင်က သန့်ရှင်းရေးပြုလုပ်ရန် သွားရောက်စဉ် အခန်းခွတင်ပေါ် တောင်ဘက်သို့ ခေါင်းပြုစောင်ခြုံ လျက် အပုပ်နံ့ထွက်နေသည်ကို တွေ့ရသဖြင့် မန်နေဂျာကို ပြောပြရာ မန်နေဂျာက မိုးညှင်းမြို့မရဲစခန်းသို့ အကြောင်းကြားခဲ့သည်။ အဆိုပါ သေဆုံးမှုနှင့်ပတ်သက် ၍ မေတ္တာအတိုင်း သေဆုံးခြင်း ဟုတ်/မဟုတ် သိရှိနိုင်ရန် သက်ဆိုင် ရာက စစ်ဆေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။ (၀၆၃)

ကျော်တက်သည့်ယာဉ် ပွတ်တိုက်မိ၍ သုံးဘီးဆိုင်ကယ်တိုက်မိမှု

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၈

နိုဝင်ဘာ ၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီက မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မြို့သစ် မြို့နယ် တပ်ကုန်းကျေးရွာအနီး နေပြည်တော်-ကံပြား ကားလမ်းမိုင်တိုင် အမှတ်(၅၂/၂-၃)ကြားတွင် ယာဉ်တိုက်မှုဖြစ်ပွားကြောင်း သိရသည်။ စစ်ဆေးချက်အရ ကံပြားဘက်မှ မြို့သစ်ဘက်သို့ လှိုင်မင်းဦး(၃၅နှစ်) မောင်းနှင်လာသော ယာဉ်သည် ရှေ့မှ သိန်းသန်းဌေး(၂၂နှစ်) မောင်းနှင်သည့် သုံးဘီးဆိုင်ကယ်ကို ကျော်တက်စဉ် ယာဉ်၏နောက်ပိုင်းဖြင့် သုံးဘီးဆိုင်ကယ်၏ဘက်ခြမ်းကို ပွတ်တိုက်မိ၍ သုံးဘီးဆိုင်ကယ်မှာ လမ်းယာဘက်ခြမ်းသို့ လဲကျတိုက်မိမှုဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ သုံးဘီးဆိုင်ကယ်ပေါ်တွင်လိုက်ပါလာသူ ၁၀ ဦးအနက် မအေးခင်မြ(၁၀နှစ် ၇ လ)တွင် ဒဏ်ရာများရရှိသေဆုံးကာ မအေးအေးသင်း(၁၀ ဦး)တို့တွင် ဒဏ်ရာများရရှိခဲ့သဖြင့် ယာဉ်မောင်း လှိုင်မင်းဦးကို မြို့သစ်မြို့မရဲစခန်း က အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ (၀၆၃)

ရွေးကောက်ပွဲမဲပေးရန် ရန်ကုန်မြို့ ယာဉ်လိုင်းများ အလှည့်ကျပြေးဆွဲ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၈

နိုဝင်ဘာ ၈ ရက်သည် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အသီးသီးရှိ ပြည်သူများနည်းတူ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မြို့နယ်အားလုံးမှ အလှည့်ပြည်သူများက ပါတီစုံဒီမိုကရေစီ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းများအား ဆန္ဒမဲပေးရွေးချယ်သည့်နေ့ ဖြစ်သည်။ ဆန္ဒမဲပေးကြသည့်နေ့ဖြစ်ခြင်းကြောင့် ယနေ့တွင် ရန်ကုန်မြို့တွင်း

ပြေးဆွဲနေသည့် ယာဉ်လိုင်းအားလုံး နီးပါးမှ ယာဉ်ပိုင်းရှင်၊ ယာဉ်မောင်း၊ ယာဉ်နောက်လိုက်တို့ကလည်း သက်ဆိုင်ရာ မြို့နယ်မဲရုံများ၌ အလှည့်ကျမဲပေးကြ၍ ယာဉ်လိုင်းအများစုမှာ အလှည့်ကျပြေးဆွဲပေးကြောင်း သိရသည်။ “ကျွန်တော်က ဒီတစ်ကြောင်း ဆွဲပြီး ဝက်ရင်းပြန်ရောက်ရင် မဲပေးဖို့နားမှာပါ။ ညနေပိုင်းကျရင် တခြား ယာဉ်မောင်းတစ်ယောက်က ဝင်ပြီးမောင်းမှာပါ။ ယာဉ်လိုင်းက လုံးဝပိတ်တာ မရှိပါဘူး” ဟု သယ်နား

ကျွန်း-ရန်ကုန်(မော်တင်)ပြေးဆွဲနေသည့် အမှတ် ၃၉ ယာဉ်ကြီးလိုင်းမှ ယာဉ်မောင်းတစ်ဦးက ပြောသည်။ လိုင်းကားများပြေးဆွဲမှု ရပ်နားခြင်းကြောင့် ရန်ကုန်မြို့တွင်းသို့ လုပ်ငန်းတာဝန်အရ မဖြစ်မနေ လုပ်ငန်းခွင်ဝင်ကြရသည့် သတင်းမီဒီယာဝန်ထမ်းများ၊ အခြားသော ခရီးသွားများအနေဖြင့် ယခင်နေ့ များက ပုံမှန်လိုင်းကားတစ်ဆင့်သာ သုံးဆင့်စီးပါမှ လုပ်ငန်းဌာနသို့ရောက်ကြောင်း၊ ခရီးစရိတ် ပိုမိုကုန်ကျ

ကြောင်း သိရသည်။ ဆိုင်ပိုင်ရှင်များ၊ ဈေးရောင်းဈေးဝယ်များ၊ ဈေးအကူများအားလုံး မဲဆန္ဒပေးနိုင်ရေးအတွက် ယခင်က နိုင်ငံတော်နေ့ထူးနေ့မြတ်နှင့် ဥပသ်နေ့များ၌သာ ဈေးပိတ်သည့် ရန်ကုန်မြို့ရှိအကြီးဆုံး လက်လီ၊ လက်ကားရောင်းချသည့် မင်္ဂလာဈေးကြီး၊ ယခင် လုံးဝပိတ်ရက်မရှိသည့် ယုဇနပလာဇာ ဈေးကြီးတို့လည်း ယနေ့တွင် ဈေးအရောင်းပိတ်ထားကြောင်း သိရသည်။
ကိုချစ်

ပဲကြိတ်ခုံ မီးဖိုခေါင်တိုင်မှတစ်ဆင့် မီးကူးကာ မီးလောင်

မန္တလေး နိုဝင်ဘာ ၈

မန္တလေး မဟာအောင်မြေမြို့နယ် မဟာအရှေ့ရပ်(၈၁ x ၃၉) လမ်းထောင့်တွင် အတွက်---ရှိ ဦးတင်မြူး၏ ပြည်ကျော်ကမေးနောက်ဖေးရှိ ခြေတံရှည်ပျဉ်ထောင်၊ ပျဉ်ခင်း၊ သွပ်မိုးကာ၊ အလျား ၁၀ ပေ၊ အနံ ရှစ်ပေခန့်ရှိ အိမ်တစ်လုံး နိုဝင်ဘာ ၈ ရက် နံနက် ၉ နာရီ မိနစ် ၅၀ ခန့်က ပဲကြိတ်ခုံ မီးဖိုနှင့် မီးဖိုခေါင်တိုင်မှတစ်ဆင့် မီးလောင်မှု ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည်။ အဆိုပါ မီးလောင်ရာသို့ မီးသတ်ကား ၁၀ စီးနှင့်အတူ သန္ဓေမီးသတ် တပ်ဖွဲ့ဝင် ၁၅ ဦး၊ အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင် ၇၀ နှင့် ပြည်သူများကပိုင်းဝန်း ငြိမ်းသတ်ခဲ့ရာ နံနက် ၉ နာရီ ၅၅ မိနစ်တွင် မီးငြိမ်းသွားခဲ့ကြောင်း၊ အိမ်ရှင် ဦးတင်မြူးကို မီးပေါ်ဆွာ အသုံးပြုမှုအတွက် အမှတ်(၉)ရဲစခန်း၌ အမှုဖွင့် အရေးယူနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
ထွန်းထွန်းနိုင်

တက္ကသိုလ်ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများ ဆရာအာသာ SUCCESS Language Academy

ကျောင်းအားရက်မှာ အကျိုးရှိစေဖို့နှင့် အင်္ဂလိပ်စာတတ်ဖို့ လိုနေသူတိုင်းအတွက်

(မြို့လယ်ကျောင်း) အမှတ်(၁၁၉) Y.W.C.A ဘိုကလေးဈေးလမ်း၊ ဦးထွန်းလင်းခြံလမ်း၊ အမှတ် ၅ (B-3) ဒုတိယထပ်၊ (လှဆန်းယဉ်တိုက်) Ph: 01-503472, 09 73001453, 09 30775232

BASIC ENGLISH SPEAKING	3:30 - 5 (Mon - Thurs) 2 Nov 10-11:30 (Mon - Thurs) 16 Nov 12 - 3:00 (Sat + Sun) 21 Nov 1 - 2:30 (Mon - Thurs) 23 Nov 6 - 7:30 (Mon - Thurs) 30 Nov	BASIC FOUR SKILLS ENGLISH	3:30 - 5 (Mon - Thurs) 9 Nov 6 - 7:30 (Mon - Thurs) 9 Nov 1 - 3:00 (Mon - Thurs) 11 Nov 7:30 - 9 (Mon - Thurs) 16 Nov 7:30-10:30 (Sat + Sun) 21 Nov
BASIC GRAMMAR	7:30-10:30 (Sat + Sun) 14 Nov	PRE-INTERMEDIATE (4-SKILL ENGLISH)	6 - 7:30 (Mon - Thurs) 16 Nov 10-11:30 (Mon - Thurs) 16 Nov
INTERMEDIATE (ACADEMIC ENGLISH)	1 - 4:00 (Sat + Sun) 7 Nov 10-11:30 (Mon - Thurs) 16 Nov	IELTS (Preparation)	1 - 3:30 (Mon - Thurs) 16 Nov 7:30-9:30 (Mon - Thurs) 30 Nov
VOCAB ENRICHMENT	1 - 4:00 (Sat + Sun) 15 Nov 1 - 2:30 (Mon - Thurs) 16 Nov	IELTS (Speaking)	7:30 - 9 (Mon - Thurs) 2 Nov
BASIC WRITING	12 - 3:00 (Sat + Sun) 14 Nov	IELTS (Reading)	1 - 3:00 (Mon - Thurs) 30 Nov
INTERMEDIATE GRAMMAR	7:30 - 9 (Mon - Thurs) 28 Dec	IELTS (Writing)	7:30-10:30 (Sat + Sun) 31 Oct 10-11:30 (Mon - Thurs) 23 Nov

အမည်မှန်

အထက(ပင်းပက်)၊ တက္ကသိုလ်ဝင် တန်းမှ မောင်သန်းနိုင်၏ အမည်မှန်မှာ မောင်ခွန်သန်းနိုင်ဖြစ်ပါကြောင်း။

မောင်ခွန်သန်းနိုင်

ဖခင်အမည်မှန်

တောင်ကြီးမြို့နယ်၊ တောင်နီအထက၊ အဖွဲ့မှား(ခ)မှ မနုနုစေ၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးထွန်းထွန်းဦး ၁၃/တကန(နိုင်) ၁၇၄၀၇၅ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဦးထွန်းထွန်းဦး

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(ဆိပ်ကမ်း)မြို့နယ် မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၆၉)၊ မြေကွက်အမှတ် (၁၀၆၀)၊ အိမ်အမှတ် ၁၀၆၀၊ မင်းလှစည်သူ(၂)လမ်း၊ အမှတ်(၆၉)ရပ်ကွက်၊ အကျယ်အဝန်း(ပေ၄၀xပေ၆၀)ဟု ခေါ်တွင်သော ပါမစ်မြေကွက်၏ တရားဝင်အမည်ပေါက် ဦးဖေတင် ၁၂/အနန(နိုင်)၀၈၂၆၈၀၀မှ အဆင့်ဆင့်လက်ရောက်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဒေါ်အေးသန်း(ခ)ဒေါ်အေးအေးသန်း ၁၂/ဒဂုံ(နိုင်) ၀၁၂၇၇၁ မှ ကျွန်ုပ်စိတ်ဆွေထံ တစ်ဆင့် ပြန်လည်ရောင်းချသဖြင့် ကျွန်ုပ်စိတ်ဆွေသည် အထက်ဖော်ပြပါ ပါမစ်မြေကွက်အား အပြီး အပိုင် လက်ရောက်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ဤမြေကွက်နှင့်ပတ်သက်သော ကန့်ကွက်လို့သူများ မြေကွက်၏ရှင်စာရွက်စာတမ်းများနှင့်တစ်တူ ကျွန်ုပ်ထံ ဤကြော်ငြာ ပါ ခုနစ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဒေါ်မြတ်မြတ်စိုး (စဉ်-၇၄၆၇)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ
ဖုန်း-၀၉-၂၅၄၂၅၄၂၊ ၀၉-၇၈၂၀၂၅၇၉

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ

(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၁ နှင့် ၅)
မန္တလေးခရိုင်တရားမရုံး၌
၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၃၉၅

အောင်ကန်ဘိုထရပ်ဒင်းကုမ္ပဏီလီမိတက် နှင့် စံပါရီသတ္တုထုတ်လုပ်မှုကုမ္ပဏီ (တာဝန်ခံမန်နေဂျာ ဦးစိုးဝင်းအောင်) (ငှား၏အရာရှယ်ယာဝင်ဒေါ်အေးအေးအိမ်) တရားလို တရားပြိုင် ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) တာချီလိတ်မြို့ မကာပွဲခမ်းရပ်အမှတ် ၂/၁၃၆ May Flower Centre စံပါရီသတ္တုထုတ်လုပ်မှုကုမ္ပဏီ (ငှား၏အရာရှယ်ယာဝင်ဒေါ်အေးအေးအိမ်) (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။

သင့်အပေါ်၌ တရားလို အောင်ကန်ဘိုထရပ်ဒင်းကုမ္ပဏီလီမိတက်(တာဝန်ခံမန်နေဂျာ ဦးစိုးဝင်းအောင်)က မော်တော်ယာဉ်ဖိုးကုန်ငွေကျပ်သိန်း ၃၅၀ ရလျှင်(သို့မဟုတ်) တရားလို တရားပြိုင်တို့၏ သဘောတူညီချက်အရ မော်တော်ယာဉ်များအား ပြန်လည်ရလျှင် လျှောက်ထားခဲ့သည့်ချက်ရှိသည့်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အဖွဲ့အစည်းရှိ ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၎င်းအမှုနှင့်စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပ ပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၎င်းရှေ့နေနှင့်ပူးပေါင်း၍ဖြစ်စေ ၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၇ ရက် (၂၀၁၅ခုနှစ် တနင်္ဂနွေ)နေ့ထုတ်ဖော်လုပ်ငန်းအမိန့်ဖြင့် ဝင်ပေးစာရင်းစာရင်းကိုင် အထက်ကအမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလို စွဲချက်ကိုထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက် ရမည်။ ၎င်းပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်မလာမရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းပြင် တရားလိုကကြည့်ရှုလိုသည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအဖို့ပြုလိုသည့် စာမျက်နှာစာတမ်း အစရှိသည်တို့ကို သင့်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလွှာအင်္ဂလိပ်လျှင် အမှုမဆိုင်မီလေးရက်က တင်သွင်းရမည်။

၂၀၁၅ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၆ ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(ဒေါ်ချိုချို)
ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၆)
မန္တလေးခရိုင်တရားရုံး

ပါတီ၊ အဖွဲ့အစည်း၊ မီဒီယာများနှင့် ပြည်သူ့အားလုံးပူးပေါင်းမှုဖြင့် ရွေးကောက်ပွဲအောင်မြင်စွာကျင်းပ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၈

၂၀၁၅ ခုနှစ် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲကို နိုင်ငံတကာမှ လေ့လာစောင့်ကြည့်သူများကလည်း လေ့လာစောင့်ကြည့်ခဲ့ရာ ရွေးကောက်ပွဲရလဒ်နှင့် မဲဆန္ဒရှင်များ၏ ခံစားချက်များ၊ မဲပေးစဉ်ကြုံတွေ့ရသည့် အခက်အခဲများ စသည်ဖြင့် လေ့လာစောင့်ကြည့်ခဲ့ကြပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပါတီစုံဒီမိုကရေစီရွေးကောက်ပွဲမှ မဲဆန္ဒရှင်အများစုမှာ voter education ပြည့်ဝသည့်အတွက် မီဒီယာများနှင့် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်တို့၏ ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ပညာပေးမှုကောင်းမွန်ခဲ့ကြောင်း ပြောကြားကြသည်။

ရွေးကောက်ပွဲ ရလဒ်များနှင့် နိုင်ငံရေးပါတီအသီးသီး၊ အရပ်ဘက် ရွေးကောက်ပွဲအခြေအနေ အဆိုး အကောင်းများကို တစ်နိုင်ငံလုံး အတိုင်းအတာဖြင့် သိရှိရန် ကြိုးစားနေဆဲဖြစ်သဖြင့် ဝေဖန်ပြောဆိုရန် အတွက် အဆင်သင့်မဖြစ်သေးသော်လည်း တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် အသီးသီးတွင် မဲဆန္ဒရှင်များက အားတက်သရော မဲပေးကြသည်ကို မြင်တွေ့ရပြီး အေးချမ်းစွာ ပြီးဆုံးခဲ့ခြင်းကို ကြားသိရသဖြင့် အတိုင်း ထက်အလွန် ဝမ်းမြောက်ကြောင်း ဥရောပသမဂ္ဂ၏ သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ရိုလန်ကိုဘီယာက ပြောကြားသည်။ “ရွေးကောက်ပွဲက နိုင်ငံအတွက် အလွန်အရေးကြီးတာကို ပြည်သူတွေအားလုံး လက်ခံပြီး ရွေးကောက်ပွဲကို အားလုံးလာရောက် မဲထည့်ကြတာကို ကြားသိရလို့ ကျေနပ်ဝမ်းသာပါတယ်။ အစိုးရ

၂၂ ဦးပါဝင်ပြီး အာဆီယံအထွေထွေ အတွင်းရေးမှူးချုပ်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် အာဆီယံနိုင်ငံများမှအဖွဲ့ဝင်များပါဝင်ကြောင်း သိရသည်။ “အာဆီယံအနေနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ ရွေးကောက်ပွဲကို လာရောက် လေ့လာတာ ဒုတိယအကြိမ်ဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်ုပ်တို့တစ်တွေဟာ ရွေးကောက်ပွဲအပါအဝင် နိုင်ငံရေးနဲ့ ပတ်သက်လို့တော့ အထူးကျွမ်းကျင်သူတွေ မဟုတ်ကြပါဘူး။ ဒါအပြင် ရွေးကောက်ပွဲလေ့လာစောင့်ကြည့်မှု ကိစ္စရပ်ဟာ အာဆီယံရဲ့တာဝန်လည်း မဟုတ်ပါဘူး။ သို့သော် ရွေးကောက်ပွဲမှာ လာရောက်လေ့လာသုံးသပ်ဖို့အတွက် မြန်မာနိုင်ငံက ဖိတ်ကြားပါတယ်။ ဒါကြောင့် ဝမ်းသာစွာနဲ့ လာရောက်လေ့လာပါတယ်။ အကျိုးကျေးဇူးတွေက နောင်အနာဂတ် မြန်မာနိုင်ငံအရေးကို ပိုပြီးသိမြင်



ဥရောပသမဂ္ဂ သံအမတ်ကြီး မစ္စတာ ရိုလန်ကိုဘီယာ

လာနိုင်သလို ရေရှည်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတွေမှာလည်း ပိုမိုကောင်းမွန်စေမယ်လို့ မျှော်လင့်ပါတယ်”ဟု အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ ဂျကာတာမြို့ရှိ အာဆီယံအထွေထွေအတွင်းရေးမှူးချုပ်ရုံးမှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဒူရုဒီ ဖီရစ်ချ်ချန်နာက ပြောကြားသည်။ အာဆီယံအဖွဲ့အစည်းမှ တာဝန်ရှိသူများက နေပြည်တော်ကောင်စီ နယ်မြေအတွင်းရှိ မဲရုံများသို့ သွားရောက်ကာ (ဝဲပုံ)မဲဆန္ဒရှင်များနှင့် လိုက်လံတွေ့ဆုံခဲ့ပြီး မဲပေးခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် အသိပညာများနှင့် ပြည်သူများ၏ မျှော်လင့်ချက်များ၊ အခက်အခဲများကို မေးမြန်းလေ့လာခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



ရွေးကောက်ပွဲနေ့ မဲရုံများတွင် အသိပညာပေးပွဲများ ဖြစ်ပွားနေကြောင်း တွေ့မြင်ရသည်။

မြန်မာပြည်သူများကို ဆက်လက် အားပေးကူညီရန် အခိုင်အမာဆုံးဖြတ်ထားသည့်အတိုင်း ရွေးကောက်ပွဲကာလ ဖြစ်စဉ်တစ်ခုလုံးနှင့် ၂၀၁၆ ခုနှစ် အစိုးရသစ်တစ်ရပ် ဖွဲ့စည်းနိုင်သည့်အထိ အနီးကပ်စောင့်ကြည့်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သတင်းထုတ်ပြန်ထားသည်။

“မဲဆန္ဒရှင်တွေနဲ့လည်း တွေ့ဆုံခဲ့သလို ရွေးကောက်ပွဲစောင့်ကြည့်လေ့လာသူတွေနဲ့လည်း တွေ့ဆုံခဲ့ပါတယ်။ အားလုံးက ပျော်ရွှင်စွာမဲပေးနေကြတာကို မြင်ခဲ့ရပါတယ်။ ကျွန်တော် ဒီနေ့မှာ ဗိုလ်တထောင်နဲ့ မှော်ဘီမှာရှိတဲ့ တပ်မရုံတွေကို သွားရောက်ခဲ့သလို ပုဇွန်တောင်၊ ကျောက်တံတားနဲ့ စမ်းချောင်းမြို့နယ်က မဲရုံတွေကိုလည်း ကိုယ်တိုင် သွားရောက် လေ့လာခဲ့ပါတယ်။ ရွေးကောက်ပွဲကနေ မှန်ကန်တဲ့ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတွေ ထွက်ပေါ်လာစေဖို့ ကျွန်တော်တို့ကလည်း ပူးပေါင်းပါဝင် ပေးနေပါတယ်”ဟု ဗြိတိသျှသံအမတ်ကြီး အင်ဒရူးပတ်ထရစ်က ပြောကြားသည်။

ဗြိတိသျှသံရုံးအနေဖြင့်လည်း မြန်မာနိုင်ငံ၏ သမိုင်းဝင်ရွေးကောက်ပွဲကို စောင့်ကြည့်လေ့လာရန်အတွက် အဖွဲ့ပေါင်း ၂၅ ဖွဲ့စည်းခဲ့ပြီး တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အသီးသီးသို့ စေလွှတ်ကာလေ့လာနေခြင်းဖြစ်ပြီး မနက်ဖြန်တွင် ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်မှ ထွက်ပေါ်လာမည့် ရလဒ်များနှင့် ယနေ့ မြင်တွေ့ခဲ့ရသည့် အချက်အလက်များကို တိုက်ဆိုင်ပြီးချိန်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်ချက်များ ဆောင်ရွက်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်း-မျိုးဇေယျာ၊ ခင်ရတနာ တတ်ပုံ-ကိုမျိုး(ရွှေပေါက်)၊ သံရုံးများ

ကျောပုံ

ခင်သန်းဝေ၊ အေးအေးမိုး၊ ဇင်မာထွန်း၊ လှလှလှိုင်၊ ရူပါခိုင်၊ မေမဲပယ်ဖူး၊ ဝင်းသိက္ခိထွန်း၊ မေသူကျော်၊ လှယဉ် ဝင်းတို့ဖြင့် ပွဲထွက်ခဲ့သည်။ မြန်မာ အမျိုးသမီးအသင်းမှာ မိနစ် ၇၀ ကျော် ဟိုချီမင်းတိုက်စစ်ကို ထိန်းချုပ်နိုင်ခဲ့သော်လည်း ၇၅ မိနစ်တွင် ပေးလိုက်ရသည့်တစ်ရက်တည်းဖြင့် ရှုံးသွားရခြင်းဖြစ်သည်။ မြန်မာအသင်းမှာ တိုက်စစ်ပိုင်း အားနည်းချက်များ ရှိခဲ့၍ ဝိုင်းမရခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ပွဲအပြီးတွင် ဗီယက်နမ်ကလပ် ဟိုချီမင်းစီးတီးအသင်းက ကိုးမှတ်ဖြင့် ပထမ၊ မြန်မာအသင်းက ခြောက်မှတ်ဖြင့် ဒုတိယရရှိခဲ့သည်။ ဟောင်ကောင် လက်ရွေးစင် အမျိုးသမီးအသင်းက တတိယရရှိသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)

ကျောပုံ

မန်စီးတီးတို့အနေဖြင့် နိုင်ပွဲရရှိပြီး ဇယားထိပ်၌ ဆက်လက် ရပ်တည်နိုင်ရန် ကြိုးစားသော်လည်း သရေပွဲဖြင့်သာ ပွဲပြီးဆုံးခဲ့ရသည်။

Table with match results: ၀-၁ အင်တာ အမ်ပိုလီ၊ ၁-၃ ဂျူဗင်တပ်စ်၊ ၀-၂ ဝီရိစီနိုနို၊ ၂-၂ ဂျီနိုအာ ပါလာမို၊ ၁-၀ ချီယေဗို ရိုးမား၊ ၂-၀ လာဇီယို၊ ဆက်ဆူအိုလို ၁-၀ ကာပီ

အိတ်လီစီးရီးအေ

Table with match results: ၀-၁ အင်တာ အမ်ပိုလီ၊ ၁-၃ ဂျူဗင်တပ်စ်၊ ၀-၂ ဝီရိစီနိုနို၊ ၂-၂ ဂျီနိုအာ ပါလာမို၊ ၁-၀ ချီယေဗို ရိုးမား၊ ၂-၀ လာဇီယို၊ ဆက်ဆူအိုလို ၁-၀ ကာပီ

ဂျာမနီ ဘွန်ဒက်စ်လီဂါ

Table with match results: ၀-၁ အင်တာ အမ်ပိုလီ၊ ၁-၃ ဂျူဗင်တပ်စ်၊ ၀-၂ ဝီရိစီနိုနို၊ ၂-၂ ဂျီနိုအာ ပါလာမို၊ ၁-၀ ချီယေဗို ရိုးမား၊ ၂-၀ လာဇီယို၊ ဆက်ဆူအိုလို ၁-၀ ကာပီ

ORION Business School (ဒဂုံစင်တာအနီး) LCCI I, II & III Diploma သင်တန်းများ I&II 14 Nov / III 28 Nov 2015 စမည်

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် ၄၀၀/၇၈၈၀၈ Yamaha FZ 150 MC ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးရဲလင်း ထွန်း ၉/မတရ(နိုင်)၁၈၃၉၅၃၇၈ (ကမ-၃) မျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထား လာပါသည်။

အများသိစေရန် ကြေညာချက် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ အင်ဂျင်နီယာဌာန (အဆောက်အအုံ)မှ ယာယီ မြေရှင်အဖြစ်ဆောင်ရွက်၍ ဆောက်လုပ်ခဲ့သောတိုက်ရိုက် ကန်ထရိုက်တာအကျိုးအမြတ်ရရှိသော တိုက်ခန်းအား ကန်ထရိုက်တာမှဝယ်ယူပြီး အဆောက်အအုံနေထိုင်ခွင့်စာချုပ်တွင် အမည် ပြောင်းလဲ၍ စာချုပ်ချုပ်ဆိုခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာခြင်းအား ခွင့်ပြုရန်မသင့်ကြောင်း ကန့်ကွက်လိုပါက စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားများနှင့်အတူ ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၄ ရက် အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အကြောင်းကြားလိုက်သည်။

အယူခံမှုဆိုင်ရန် ချိန်းဆိုသည့်နေ့ရက်ကို အယူခံတရားပြိုင်သို့ ကြားသိစေသည့် အကြောင်းကြားစာ (တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၄၁၊ နည်းဥပဒေ-၁၄) မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် ၂၀၁၅ ခုနှစ် တရားမပထမအယူခံမှု-၁၅၉ ဒေါ်စန်းစန်းဦး နှင့် ဦးသန်းရွှေပါ ၃ အယူခံတရားလို ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၀ ရက်စွဲပါ မန္တလေးခရိုင်နယ်တရားရုံးတော်မှ မကြီးမူ-၈၅၄/၂၀၁၁ ကို အယူခံမှု။ အယူခံတရားပြိုင် ၃။ ဦးအေးဆွေ၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၂၀)၊ အကွက်အမှတ် (ဃ-၁)၊ အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့ (ယခု နေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။

အယူခံမှုဆိုင်ရန် ချိန်းဆိုသည့်ရက်ကို အယူခံတရားပြိုင်သို့ ကြားသိစေသည့် အကြောင်းကြားစာ (တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၄၁၊ နည်းဥပဒေ-၁၄) မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် ၂၀၁၅ ခုနှစ် တရားမပထမအယူခံမှု-၁၆၀ ဒေါ်စန်းစန်းဦး နှင့် ဦးမြင့်ကြည် ပါ ၂ အယူခံတရားလို ၂ အယူခံတရားပြိုင်များ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၀ ရက်စွဲပါ မန္တလေးခရိုင် နယ်တရားရုံး တော်မှ မကြီးမူ ၄/၂၀၁၂ ကို အယူခံမှု။ အယူခံတရားပြိုင် (၂)ဦးစိုးသိန်း တတ/၁၅၊ ဦးပိုင် ၈၊ ပြည်ကြီးတံခွန် မြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့ (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။

မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာဖတ်ပရိသတ်များ မျက်မှောက်နိုင်ငံတကာရေးရာဖြစ်ရပ်များကို ဖတ်ရှုလေ့လာ ဗဟုသုတရှိစေရန်အတွက် ဘာသာပြန်စာရေးဆရာများက နိုင်ငံတကာသတင်းများမှ ရှာဖွေစုစည်းပြီးဆိုသော သတင်းဆောင်းပါးများကို အပတ်စဉ်ဖော်ပြပေးလျက်ရှိပါကြောင်း။ (စာတည်းအဖွဲ့)

အကြမ်းဖက်မှုများ ရင်ဆိုင်နေရသည့် တူရကီနိုင်ငံ



ထွန်းတောက်

ပညာရှင်များက ဝေဖန်သည်။ တိုင်းပြည်မတည်မငြိမ်ဖြစ်နေမှုကို ခွင့်ပြုထားခြင်းမှာ ရည်ရွယ်ချက်ရှိနေသည်။ သမ္မတအာဒီဂန်နှင့် အာဏာရ AKP ပါတီကသာလျှင် တိုင်းပြည်တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုကို လုပ်ဆောင်နိုင်သည်ဟူသောအချက်ကို ပြသလိုခြင်း၊ နိုင်ငံရေးအမြတ်ထုတ်လိုခြင်းဖြစ်သည်ဟု ဝေဖန်မှုများ ထွက်ပေါ်နေသည်။

လွန်ခဲ့သည့်နှစ်များ၌ တူရကီအစိုးရသည် ကာဒ်အလုပ်သမားပါတီ PKK နှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးပွဲများ လျှို့ဝှက်လုပ်ဆောင်ခဲ့ပြီး သဘောတူညီချက်ရရှိကာ အချိန်အတိုင်းအတာတစ်ခုအထိ အပစ်အခတ်ရပ်စဲသွားခဲ့သော်လည်း နောက်ပိုင်းတွင် ထိုသဘောတူညီချက် ပျက်ပြယ်သွားခဲ့သည်။

ကာဒ်သူပုန်အဖွဲ့နှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးသဘောတူညီချက်ကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခဲ့ပါက အမေရိကန် ညွှန်ပေါင်းအဖွဲ့၊ တူရကီလုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့များနှင့် PKK ၏လက်ရုံး ကာဒ်ပြည်သူ့စစ်အဖွဲ့တို့ပူးပေါင်းကာ အဓိကရန်သူ အိုင်အက်စ်အစွန်းရောက်များကို တိုက်ခိုက်ချေမှုန်းနိုင်မည်ဖြစ်သကဲ့သို့ တူရကီတွင် အကြမ်းဖက်မှုများ လျော့ကျနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ သို့သော် ထိုအခြေအနေကောင်းများကို ပြန်လည်ရရှိရန် ယနေ့မလွယ်ကူတော့ပေ။

တူရကီမြို့တော် အင်ကာရာတွင် အောက်တိုဘာ ၁၀ ရက်က ကာဒ်လိုလားသောအတိုက်အခံအဖွဲ့များနှင့်လက်ဝဲယိမ်းနိုင်ငံရေးသမားများက ဦးဆောင်ကျင်းပသည့် ငြိမ်းချမ်းရေးချီတက်ပွဲ၌ အကြမ်းဖက်ခံခဲ့ရတိုက်ခိုက်မှုကြောင့် လူ ၈၆ ဦးထက်မနည်း သေဆုံးခဲ့သည်။

ဤဖြစ်ရပ်မှာ ခေတ်သစ်တူရကီသမိုင်းတွင် အဆိုးရွားဆုံးဖြစ်သည်။ နိုဝင်ဘာ ၁ ရက်က ကျင်းပခဲ့သည့် တူရကီရွေးကောက်ပွဲမတိုင်မီ တင်းမာမှုများ မြင့်တက်နေချိန်တွင် ဤသို့ဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ဗုံးပေါက်ကွဲမှု၏ဖြစ်နိုင်ခြေကို တူရကီအာဏာပိုင်များက စုံစမ်းစစ်ဆေးခဲ့ပြီး အိမ်နီးချင်းဆီးရီးယားတွင် အခြေစိုက်သည့် အိုင်အက်စ်အစွန်းရောက်အဖွဲ့က ကျူးလွန်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်ဟု နိုင်ငံပိုင်အာဏာပိုင်လီယာသတင်းစာတွင် ဖော်ပြထားသည်။

ဇူလိုင် ၂၀ ရက်ကလည်း ကာဒ်အများစုနေထိုင်သော ဆူရက်မြို့တွင် အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ကာဒ်လိုလားသော တက်ကြွလှုပ်ရှားသူများ အပါအဝင် ၃၂ ဦး သေဆုံးခဲ့သည်။

ကာဒ်သူပုန်အဖွဲ့ကို ဦးဆောင်နေသော ကာဒ်အလုပ်သမားပါတီ PKK က တူရကီအစိုးရသည် အိုင်အက်စ်အစွန်းရောက်အဖွဲ့နှင့် ပူးပေါင်းပြီး ကာဒ်တိုက်ခိုက်ပွဲကွပ်ကဲနေကြောင်း စွပ်စွဲပြောဆိုသည်။ ကာဒ်သူပုန်များသည် တူရကီလုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့များကို တိုးမြှင့်တိုက်ခိုက်မှုပြုလုပ်လာသည့်အတွက် တပ်ဖွဲ့ဝင် ၁၄၀ ကျော် သေဆုံးခဲ့ရသည်။ တူရကီအရှေ့တောင်ပိုင်းနှင့် အီရတ်မြောက်ပိုင်းတွင် ကာဒ်သူပုန်များ၏ပစ်မှတ်များကို တူရကီလေတပ်က တုံ့ပြန်ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုများကြောင့် သူပုန် ၁၇၀၀ ကျော် သေဆုံးခဲ့သည်ဟု သိရှိရသည်။

အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မှုများ မြင့်တက်လာ၍ တူရကီနိုင်ငံရေးအခြေအနေမှာ မတည်မငြိမ်ဖြစ်လာသည်။ ပြည်သူလူထုက အစိုးရအပေါ် မကျေနပ်

ဖြစ်လာသည်။ တူရကီထောက်လှမ်းရေးအဖွဲ့က စုံစမ်းစစ်ဆေး၍ အကြမ်းဖက်သမားများကို မနှိမ်နင်းနိုင်မှုကြောင့် အကြမ်းဖက်မှုများမြင့်တက်လာခြင်းဖြစ်သည်ဟု ပြည်သူတချို့က ဝေဖန်ပြောဆိုလာသည်။

အထက်ပါ အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် ကာဒ်နှင့်လက်ဝဲပါတီများနှင့် ညီညွတ်ရေးယူထားသည့် အတိုက်အခံ HDP ပါတီကို လူထုထောက်ခံမှုသည် ၁၃ရာခိုင်နှုန်းအထိ မြင့်တက်လာခဲ့သည်။

ပြီးခဲ့သောသုံးလအတွင်း တူရကီလုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့များနှင့် ကာဒ်စစ်သွေးကြွများကြား တိုက်ပွဲများဖြစ်ပွားခဲ့၍ လူရာချီ၍ သေဆုံးခဲ့ရသည်။ ထိုကဲ့သို့ လုံခြုံရေးအခြေအနေဆိုးရွားနေမှုကြောင့် တူရကီအရှေ့တောင်ဘက်ဒေသများတွင် နေဝင်မီးငြိမ်း အမိန့်ထုတ်ပြန်သတ်မှတ်ခဲ့ရသည်။

လမ်းမများပေါ်တွင် စစ်ဆေးရေးဂိတ်များချထားပြီး နေရာအနှံ့၌ လက်နက်အပြည့်အစုံနှင့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက စောင့်ကြပ်နေသည်။ အထူးသဖြင့် ဆီးရီးယားနှင့် အီရတ်နယ်စပ်နှင့်နီးသော ဆီရီးမြို့လေးတွင် တူရကီလုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် ကာဒ်သူပုန်စစ်သွေးကြွများကြား ဖြစ်ပွားခဲ့သည့်တိုက်ပွဲများတွင် ကာဒ်စစ်သွေးကြွ ၃၂ ဦး ကို ပစ်သတ်ခဲ့သည်ဟု အစိုးရသတင်းများတွင် ဖော်ပြထားသည်။ အမှန်တကယ်မှာ ၎င်းအသတ်ခံရသူများတွင် ၂၁ ဦးမှာ အရပ်သားလူငယ်များဖြစ်သည်ဟု အေပီသတင်း၌ ဖော်ပြထားသည်။

လွန်ခဲ့သည့် ဇွန်လ၌ပြုလုပ်ခဲ့သည့် ဒေသန္တရရွေးကောက်ပွဲများတွင် အာဏာရ AKP ပါတီနှိုးနှိမ်ခဲ့ပြီး ကာဒ်လိုလားသည့် ပြည်သူ့ဒီမိုကရက်ပါတီ HDP

က အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။ တူရကီအစိုးရက HDP ပါတီကို အကြမ်းဖက်သမားများနှင့် ဆက်သွယ်နေသည့် ပါတီအဖြစ်လည်းကောင်း၊ အကြမ်းဖက်ဝါဒဖြန့်ချိမှု ပြုလုပ်နေသည်ဟုလည်းကောင်း စွပ်စွဲထားသည်။

အထက်ပါအခြေအနေများသည် တူရကီနိုင်ငံရေးမတည်မငြိမ်ဖြစ်လာမှုကို ပြသနေခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ သမ္မတအာဒီဂန်ဦးဆောင်သည့် အစိုးရအနေဖြင့် PKK ကာဒ်သူပုန်အဖွဲ့နှင့် အိုင်အက်စ်အစွန်းရောက်များကို အကြမ်းဖက်သမားများအဖြစ် တစ်တန်းထဲမထားသင့်ကြောင်း၊ ကာဒ်သူပုန်များနှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးပွဲများ ပြန်လည်ကျင်းပပြုလုပ်ကာ နိုင်ငံရေးနည်းလမ်းဖြင့် အေးချမ်းစွာ အဖြေရှာသင့်ကြောင်း နိုင်ငံရေးပညာရှင်များက ဝေဖန်အကြံပြုလျက်ရှိသည်။

အစောပိုင်းကာလ၌ တူရကီအာဏာပိုင်များသည် အိုင်အက်စ်အကြမ်းဖက်သမားများကို နှိမ်နင်းသည့် စစ်ပွဲတွင် အမေရိကန်မဟာမိတ်အဖွဲ့နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် ငြင်းဆိုထားကာ လူထုထောက်ခံမှုရရှိရန်အတွက် ကာဒ်သူပုန်များကိုသာ ပစ်မှတ်ထားနှိမ်နင်းတိုက်ခိုက်နေခဲ့သည်။

သမ္မတအာဒီဂန်၏ လုပ်ဆောင်မှုများသည် မီးတောက်များ ပိုမိုလောင်ကျွမ်းစေရန် လောင်စာများ ပိုမိုထည့်သွင်းသည့် ပုံစံမျိုးဖြစ်နေသည်ဟု နိုင်ငံရေး

ပညာရှင်များက ဝေဖန်သည်။ တိုင်းပြည်မတည်မငြိမ်ဖြစ်နေမှုကို ခွင့်ပြုထားခြင်းမှာ ရည်ရွယ်ချက်ရှိနေသည်။ သမ္မတအာဒီဂန်နှင့် အာဏာရ AKP ပါတီကသာလျှင် တိုင်းပြည်တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုကို လုပ်ဆောင်နိုင်သည်ဟူသောအချက်ကို ပြသလိုခြင်း၊ နိုင်ငံရေးအမြတ်ထုတ်လိုခြင်းဖြစ်သည်ဟု ဝေဖန်မှုများ ထွက်ပေါ်နေသည်။

လွန်ခဲ့သည့်နှစ်များ၌ တူရကီအစိုးရသည် ကာဒ်အလုပ်သမားပါတီ PKK နှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးပွဲများ လျှို့ဝှက်လုပ်ဆောင်ခဲ့ပြီး သဘောတူညီချက်ရရှိကာ အချိန်အတိုင်းအတာတစ်ခုအထိ အပစ်အခတ်ရပ်စဲသွားခဲ့သော်လည်း နောက်ပိုင်းတွင် ထိုသဘောတူညီချက် ပျက်ပြယ်သွားခဲ့သည်။

ကာဒ်သူပုန်အဖွဲ့နှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးသဘောတူညီချက်ကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခဲ့ပါက အမေရိကန် ညွှန်ပေါင်းအဖွဲ့၊ တူရကီလုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့များနှင့် PKK ၏လက်ရုံး ကာဒ်ပြည်သူ့စစ်အဖွဲ့တို့ပူးပေါင်းကာ အဓိကရန်သူ အိုင်အက်စ်အစွန်းရောက်များကို တိုက်ခိုက်ချေမှုန်းနိုင်မည်ဖြစ်သကဲ့သို့ တူရကီတွင် အကြမ်းဖက်မှုများ လျော့ကျနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ သို့သော် ထိုအခြေအနေကောင်းများကို ပြန်လည်ရရှိရန် ယနေ့မလွယ်ကူတော့ပေ။

လူပေါင်း ၈၆ ဦးကျော် သေဆုံးခဲ့သည့် အကြမ်းဖက် တိုက်ခိုက်မှုဖြစ်ပွားပြီးနောက်တွင် အာဏာရ AKP ပါတီအပေါ် လူထုထောက်ခံမှု သိသာစွာ လျော့ကျသွားခဲ့သည်။ အစိုးရဆန့်ကျင်ရေးဆန္ဒပြမှုများလည်း မကြာခင်ဖြစ်ပေါ်နေသည်။

နယ်စပ်ဒေသမြို့များတွင် လုံခြုံမှုစိတ်မချရသဖြင့် ဒေသခံပြည်သူများမှာ သဲအိတ်များကာရံထားသည့်နေရာများ၌ နေထိုင်ရသည်။ စားနပ်ရိက္ခာသောက်ရေနှင့်ဆေးဝါးများ လုံလောက်အောင် မရရှိကြပေ။

တူရကီအာဏာပိုင်များက နယ်စပ်မြို့များရှိ ဒေသခံများသည် ကာဒ်သူပုန်များကို လိုလားသူများဖြစ်သည်ဟု စွပ်စွဲရုံသာမက ဆီရီးမြို့တော်ဝန်ကို ရာထူးမှထုတ်ပယ်ခဲ့သည်။ အစားအသောက်၊ ဆေးဝါးနှင့် လျှပ်စစ်မီးများ ဖြတ်တောက်ထားခဲ့သည်။

အစိုးရ၏လုပ်ဆောင်ချက်များမှာ ဇွန်လ၌ ရွေးကောက်ပွဲနှိုးနှိမ်ခဲ့ရမှုများကိုမကျေနပ်၍ လုပ်ဆောင်နေခြင်းဖြစ်သည်ဟု နိုင်ငံရေးသမားအချို့က ဝေဖန်သည်။

အစိုးရက ပြည်သူများကို ကြောက်လန့်အောင် လုပ်နေခြင်းမှာ နိုဝင်ဘာလဆန်း၌ ကျင်းပမည့် ရွေးကောက်ပွဲ၌ အတိုက်အခံပါတီများကို ထောက်ခံမပေးဝံ့စေရန်ဖြစ်ကြောင်း လုံခြုံရေးကိုအကြောင်းပြပြီး ဒေသအချို့မှာ ရွေးကောက်ပွဲမလုပ်နိုင်အောင် ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိ ဆောင်ရွက်နေခြင်းဖြစ်ကြောင်း ဒေသခံတစ်ဦးက ရိုက်တာသတင်းဌာနသို့ ပြောကြားခဲ့သည်။

ကာဒ်သူပုန်အဖွဲ့နှင့် ငြိမ်းချမ်းရေးသဘောတူညီချက်ကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခဲ့ပါက အမေရိကန် ညွှန်ပေါင်းအဖွဲ့၊ တူရကီလုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့များနှင့် PKK ၏ လက်ရုံး ကာဒ်ပြည်သူ့စစ်အဖွဲ့တို့ပူးပေါင်းကာ အဓိကရန်သူ အိုင်အက်စ်အစွန်းရောက်များကို တိုက်ခိုက်ချေမှုန်းနိုင်မည်ဖြစ်သကဲ့သို့ တူရကီတွင် အကြမ်းဖက်မှုများ လျော့ကျနိုင်မည်ဖြစ်



ဆေးပညာ သတင်းဆန်းများ (၁၁၆)

ယခုဆေးပညာ သတင်းဆန်းမှာ စတင်ဖော်ပြလိုတဲ့ သတင်းကတော့ ယခုနှစ်အတွက် ဆေးပညာဆိုင်ရာ နိုဘယ်ဆုကို ဘယ်သူတွေရသွားတယ်ဆိုတဲ့ သတင်းပါ။ ယခုနှစ်ရရှိသူတွေက အမေရိကန်နိုင်ငံ New Jersey ပြည်နယ်မှာ ပြောင်းရွှေ့နေထိုင်သူ အိုင်ယာလန်နိုင်ငံသား William Campell၊ ဂျပန်နိုင်ငံ Kitasato တက္ကသိုလ် အငြိမ်းစားဆေးဝါးဗေဒနှင့် ဓာတုဗေဒပါရဂူနှစ်တွဲ ရ ဂျပန်နိုင်ငံသူ Satoshi Omura နှင့် တရုတ်နိုင်ငံ တိုင်းရင်းဆေးတက္ကသိုလ်တစ်ခုက ပါမောက္ခ Tu You You တို့ဖြစ်ပါတယ်။

ပထမနှင့် ဒုတိယပညာရှင် နှစ်ဦးကတော့ ကမ္ဘာလူဦးရေ သုံးပုံတစ်ပုံခန့် ခံစားခဲ့ရတဲ့ Filaria ခေါ်တဲ့ ဆင်ခြေထောက်ရောဂါနဲ့ River Blindness လို့ခေါ်တဲ့ မျက်စိကွယ်စေတဲ့ မြစ်ချောင်း ကမ်းပါးတွေမှာရှိတတ်တဲ့ Parasite ခေါ်တဲ့ ကပ်ပါး ပိုးကောင်တွေကို ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့တာ ကြောင့်ဖြစ်ပါတယ်။ တတိယ ပညာရှင်ဖြစ်တဲ့ တရုတ်နိုင်ငံက ပါမောက္ခ Tu You You တာလဲ ကမ္ဘာမှာ ဒုတိယအများကြီးပေးနေတဲ့ ငှက်ဖျားရောဂါကုသရာမှာ အစွမ်းထက်တဲ့ Artemethacin ဆေးကို ရှာဖွေဖော်ထုတ်နိုင်ခဲ့လို့ ရရှိခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီနှစ် နိုဘယ်ဆုပေးပွဲရဲ့ ထူးခြားချက်တစ်ခု ကတော့ ဆေးပညာဆိုင်ရာနိုဘယ်ဆုအတွက် အလွန်အရေး ပါတဲ့ DNA ပြောင်းလဲမှုကို ယင်းဆဲလ်တွေက ဘယ် လို ထိန်းသိမ်းနိုင်သလဲဆိုတာ ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့တဲ့ သိပ္ပံပညာရှင်သုံးဦးကိုလည်း နိုဘယ်ဆုရွေးချယ်ရေး အဖွဲ့က ဆုပေးဖို့ရွေးချယ်ခဲ့လို့ဖြစ်ပါတယ်။ ၎င်းတို့ သုံးဦးကတော့ အိန္ဒိယနိုင်ငံက သောမတ်လင်ဒါ၊ အမေရိကန်နိုင်ငံမှ ပေါ့ဖော့ဒ်ရစ်နဲ့ တူရကီ အမေရိ ကန်နွယ်ဖွား အဇစ်ဆန်ကာတို့ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီတွေ့ရှိ ချက်ဟာ လူတွေမှာဖြစ်တဲ့ မျိုးရိုးဗီဇလိုက်တဲ့ ရောဂါ၊ ကင်ဆာရောဂါနဲ့ အိုမင်းရင့်ရော်မှုတို့အတွက် ကာကွယ် ကုသရာမှာ အလွန်အရေးပါတဲ့ တွေ့ရှိမှုဖြစ်ပါတယ်။ DNA တွေ့ရှိမှုအတွက် ၁၉၆၂ က ပထမဆုံးနိုဘယ် ဆုချီးမြှင့်ခဲ့ရပြီး ယခုအခါ DNA နဲ့ပတ်သက်တဲ့ ခုနစ် ကြိမ်မြောက်ဆုဖြစ်ပါတယ်။

အလွန်ရောဂါ

နောက်ဖော်ပြလိုတဲ့ သတင်းကတော့ အလွန် ရောဂါကို တိုက်ဖျက်ဖို့နည်းလမ်းတစ်ခုပါ။ Obesity ခေါ်တဲ့ အလွန်ရောဂါဟာ တဖြည်းဖြည်း တိုးပွားလာ တာကြောင့် ဆေးသုတေသီတွေဟာ နည်းအမျိုးမျိုးနှင့် လျော့ကျအောင်ကြိုးစားခဲ့ပါတယ်။ ဒီအထဲက ယခု ဖော်ပြမယ့် နည်းလမ်းဟာလဲ စိတ်ဝင်စားစရာပါ။ Mel Cap လို့ အမည်ပေးထားတဲ့ သာမန်ဆေးတောင့် တစ်ခုအရွယ်ရှိတဲ့ ဒီ Capsule လေးကို မျိုချထားရုံပါ။ ဒီ Capsule လေးထဲမှာ အပြင်က Remote Control နဲ့ ထိန်းနိုင်တဲ့ Magnetic Coupling System နဲ့ အစာ အိမ်ထဲမှာ အမြဲနေနိုင်အောင် ထိန်းထားနိုင်တဲ့ Computer နဲ့ပြုလုပ်ထားတဲ့ ပစ္စည်းလေးတွေပါပါတယ်။ ဒီဆေးတောင့်ကို မျိုချလိုက်တာနဲ့ ဒီဆေးဟာ အစာအိမ်ထဲရောက်သွားမယ်။ ရောက်တာနဲ့ အစာအိမ်ထဲမှာရှိနေတဲ့ အရေတိုပိုင်ယူပြီး ဒီ Capsule လေးက အနည်းငယ်အရွယ်ကြီးသွားပြီး အစာအိမ်ကနေ အပြင်ကို မထွက်သွားနိုင်အောင် ရှိနေမှာဖြစ်ပါတယ်။ နောက်ပြီးမှ သူ့ရဲ့တာဝန်တွေဖြစ်တဲ့ Gastric

Electrical Stimulation အစာအိမ်ကို နှိုးဆွခြင်းနှင့် အစာအိမ်ကို အားပေးတဲ့အာရုံကြောဖြစ်တဲ့ Vagus Nerve ကို ပိတ်ပင်ခြင်းတို့ ပြုလုပ်မှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုပိတ်ပင်ခြင်းဖြင့် အစာစားချင်စိတ်ကို လျော့ပါး စေမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီ Capsule ဟာ ကာလအားဖြင့် ၂၁ ရက်သာ အသုံးပြုနိုင်မှာဖြစ်ပြီး ဆက်လက်အသုံးပြုလိုပါက နောက် Capsule တစ်ခုထပ်သောက်ရန် လိုအပ်မှာဖြစ် ပါပါတယ်။ ခွဲစိတ်မှုမခံယူလိုတဲ့ Obesity ရှိသူအသုံးပြုနိုင်တဲ့ နည်းလမ်းတစ်ခုအဖြစ် တင်ပြလိုက်ရပါတယ်။

အဝေးအနီးမျက်ကပ်မှန်ထုတ်နိုင်ပြီ

ယခုဖော်ပြလိုရတဲ့ သတင်းကတော့ မျက်ကပ်မှန်တပ် ဆင်နေရသူတွေအတွက် သတင်းကောင်းပါ။ အဝေးအနီး အသုံးပြုလိုရတဲ့ Accomdate လုပ်နိုင်တဲ့ မျက်ကပ်မှန်မျိုး



William Campell Satoshi Omura Tu You You

ထုတ်နိုင်ပြီဖြစ်လို့ပဲ။ ဘယ်သူပဲဖြစ်ဖြစ် အသက် ၄၀ ကျော် လာရင် Presbyopia ခေါ်တဲ့ သက်ကြီးအနီးမှန် ဖြစ်တတ်ပါတယ်။ ဒီလူတွေမှာနဂိုက အဝေးမှန်ဖြစ်နေပြီး Minus (အနုတ်) မျက်မှန်တပ်နေရတယ်ဆိုရင် ဒီလူတွေ သုံးမယ့်မျက်ကပ်မှန်မှာ စာကြည့်တဲ့အခါ တစ်ပြိုင်နက် အသုံးပြုနိုင်မယ့် Accomodate လုပ်နိုင်မယ့် မျက်ကပ် မှန်အမျိုးအစားကို အသုံးပြုနိုင်တော့မှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီမျက်ကပ်မှန်အမျိုးအစားကို တီထွင်နိုင်ခဲ့တာကတော့ Swiss နိုင်ငံ Novartis ဆေးကုမ္ပဏီကြီးကဖြစ်ပါတယ်။ ဒီကုမ္ပဏီဟာ လွန်ခဲ့တဲ့ ၂၀၁၄ ခုနှစ်ကလည်း ဆီးချိုရောဂါ ရှင်တွေအတွက် မျက်ကပ်မှန်တစ်ခုနှင့် Blood Sugar Level ကို စမ်းယူနိုင်တဲ့ မျက်ကပ်မှန်တစ်မျိုးကိုလည်း တီထွင်ခဲ့ကြပါသေးတယ်။ ယခု မျက်ကပ်မှန်မျိုးကတော့ အသက် ၄၀ ကျော် အနီးမှန်သူများ၊ အဝေးမှန်အနီးမှန် ဖြစ်သူများအားလုံးအတွက် အသုံးပြုနိုင်မယ့် မျက်ကပ် မှန်အမျိုးအစားဖြစ်ပြီး စမ်းသပ်ထုတ်လုပ်မှုကို ၂၀၁၆ ခုနှစ်အတွင်း ပြုလုပ်သွားမှာဖြစ်ကြောင်း တင်ပြလိုက်ရ ပါပါတယ်။

ကာကွယ်ဆေးထိုးထားဖို့လို

ကမ္ဘာကြီးဟာ စိတ်ဝင်စားစရာ လှပမှုများနဲ့ပြည့်နှက် နေသလို လူတွေကို ဒုက္ခပေးနိုင်တဲ့ ဆိုးရွားတဲ့ Bacteria တွေ၊ Virus တွေ၊ Fungus တွေနဲ့လည်းပြည့်နှက်နေတယ် ဆိုတာ သတိထားသင့်တယ်။ ဒါကြောင့် တစ်နေရာက လူတွေဟာ တစ်နေရာကို ခရီးသွားကြတော့မယ်ဆိုရင် ဒီအန္တရာယ်တွေက ကာကွယ်နိုင်ဖို့ပြင်ဆင်ထားကြဖို့လို

ဒေါက်တာကံညွန့်

တယ်။ ဒါကြောင့် ကာကွယ်ဆေးတွေကို တတ်နိုင်သလောက် ထိုးထားကြဖို့လိုတယ်လို့ ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ကြီးက လမ်းညွှန်ထားပါတယ်။ ငယ်ရွယ်စဉ်ကပင် ထိုးထားခဲ့တဲ့ Measles, Rubella, Mumps ဆုံဆို့နာ၊ Diphtheria, Tetanus မေးခိုင်း၊ Whooping Cough ကြက်ညှာ ချောင်းဆိုး၊ Polio အကြောသေရောဂါစတဲ့ ရောဂါ ကာကွယ်ဆေးတွေကို ထိုးသွားကြဖို့လိုတယ်။ ဒီထက်ပိုပြီး လိုအပ်တာကိုလည်း ကိုယ်သွားမည့်နိုင်ငံ ဘယ်လောက်ကြာ နေမယ်၊ ဘယ်အလုပ်မျိုးလုပ်မယ်ဆိုတာကို ကိုယ့်မိသားစု ဆရာဝန်နဲ့ဖြစ်စေ၊ သမားတော်ကြီးတစ်ဦးဦးနဲ့ဖြစ်စေ၊ ခရီးမသွားမီ အနည်းဆုံးတစ်လခန့်ကြိုပြီး တိုင်ပင်

ဆွေးနွေးသင့်တယ်လို့လည်း အကြံပြုထားပါတယ်။ လိုအပ်ရင် အသည်းရောင်အသားဝါကာကွယ်ဆေး သို့မဟုတ် တခြားဖြစ်နိုင်ခြေရှိတဲ့ ရောဂါကာကွယ်ဆေး မျိုးကိုလည်း ထိုးသင့်က ထိုးရမှာဖြစ်တယ်။ တခြားကျန်းမာ ရေးအသိပညာ အမျိုးမျိုး ဥပမာ-ရေတုံ့တိုင်ကရေကို မသောက်ဖို့၊ မြင်များတဲ့နေရာခြင်ထောင်နဲ့ အိပ်ဖို့၊ ငှက်ဖျား များတဲ့အရပ်မှာ ကြိုတင်သောက်နိုင်တဲ့ ငှက်ဖျားဆေး သောက်သွားဖို့ စတဲ့အရာများ ကြိုလုပ်သင့်ကြောင်း တင်ပြလိုက်ရပါတယ်။

အားကစားသမားတွေအတွက်ဆေးတစ်မျိုး

ယခုဖော်ပြလိုတဲ့သတင်းကတော့ Caffeine ဓာတ်

ကမ္ဘာကြီးဟာ စိတ်ဝင်စားစရာ လှပမှုများ နဲ့ ပြည့်နှက်နေသလို လူတွေကို ဒုက္ခပေး နိုင်တဲ့ ဆိုးရွားတဲ့ Bacteria တွေ၊ Virus တွေ၊ Fungus တွေနဲ့လည်း ပြည့်နှက် နေတယ်ဆိုတာ သတိထားသင့်တယ်။

မင်းလှ နိုဝင်ဘာ ၈

သက်ဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများ အလိုက် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစီးဌာန၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၊ မီးသတ်၊ လဝက၊ ပြည်တွင်းအခွန်၊ လျှပ်စစ်၊ စည်ပင်၊ ကျန်းမာရေး၊ လယ်ယာမြေစီမံခန့်ခွဲရေးနှင့် စာရင်း အင်းစသည့် ဦးစီးဌာနကိုးခုမှ တာဝန် ယူ ထမ်းဆောင်ကြမည်ဖြစ် သည်။

ပြည်သူ့ကိုအခြေပြု၍ အခြေခံ ပေါက်စ(ပြန်/ဆက်)



ဖျာပုံတွင် ပင်လယ်ငါးသလောက်များ အမိအရများ၍ သားငါးဈေးတည်ငြိမ်

ဖျာပုံ နိုဝင်ဘာ ၈

မိုးအကုန်ဆောင်းအကူး ရေထရက်များ၌ မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်တွင် ငါးသလောက်ဖမ်းဆီးနေကြသည့် ငါးဖမ်းစက်လှေများမှာ ငါးသလောက်များ အမိအရကောင်းနေကြောင်း သိရသည်။ ရေထရက်များတွင် နှင်းများ ကျပါက ငါးသလောက်များပိုပြီးအမိအရကောင်းသည်ဟု သိရသည်။

ဖျာပုံမြို့၏ နိုဝင်ဘာပထမပတ် စားသုံးသူအများစု သားငါးဈေးကွက်တွင် ဆိတ်သားတစ်ပိဿာ ငွေကျပ် ၂၅၀၀၊ ကြက်သားတစ်ပိဿာ ငွေကျပ် ၇၀၀၊ အမဲသားတစ်ပိဿာငွေကျပ် ၇၀၀၊ ဝက်သားတစ်ပိဿာ ငွေကျပ် ၆၀၀ နှင့် ငါး၊ ပုစွန်တစ်ပိဿာအသေးအကြီးအလိုက် ငွေကျပ် ၃၅၀၀ မှ ၇၀၀၀ အထိရှိနေကြောင်း သိရသည်။

နိုဝင်ဘာပထမပတ်အတွင်း ငါးသလောက်ဈေးကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ အာရှနဂါး ငါး၊ပုစွန်အဝယ်ခိုင်မှ ကိုပြည့်စုံက ဆောင်းဦးရာသီတွင် ပင်လယ် ငါးသလောက်များ ယခင်နှစ်များကထက် ကုန်တက်များလာကြောင်း၊ ပြည်တွင်း ပြည်ပဈေးကွက်များတွင်လည်း ယခင်နှစ်များကထက် ဈေးပိုရကြောင်း၊ လက်ရှိ သလောက်ဝယ်ဈေးများမှာ ငါးတစ်ကောင် ၈၆၅၂၀ မှ ၃၂၀ တစ်ပိဿာ ငွေကျပ် ၃၅၀၊ ၈၆၅၂၀ မှ ၈၆၅၂၀ တစ်ပိဿာငွေကျပ် ၁၀၅၀၀၊ ၈၆၅၂၀ မှ ၈၆၅၂၀ ငါးတစ်ပိဿာငွေကျပ် ၁၆၀၀၀၊ ၈၆၅၂၀ မှ ၃၂၀ တစ် ပိဿာငွေကျပ် ၁၈၀၀၀၊ ၈၆၅၂၀ မှ ၃၅၀ တစ်ပိဿာငွေကျပ်



၂၀၀၀ နှင့် ၈၆၅ ၁၅၀ မှအထက် ငါးတစ်ပိဿာငွေကျပ် ၂၅၀၀၀ ဖြင့် ဝယ်ယူ လျက်ရှိကြောင်း ပြောပြသည်။ မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်မှ ဖမ်းယူရရှိသည့် ငါးသလောက် အရွယ်သေးများကို ပြည်တွင်းစားသုံးသူဈေးကွက်နှင့် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံသို့လည်းကောင်း၊ အရွယ်ကြီးငါးသလောက်များကို (ယူအေအီး) နိုင်ငံများသို့ ရန်ကုန်မှတစ်ဆင့် တင်ပို့ရောင်းချနေသည်ဟု သိ ရသည်။

အောင်ဇော် (ဖျာပုံ)

ရမည်းသင်း၌ မိုးရွာသွန်းမှုနည်းပါးသောကြောင့် တောင်သူများစပါးပစိုက်နိုင်

ရမည်းသင်း နိုဝင်ဘာ ၈

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရမည်းသင်းမြို့နယ်တွင် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ် မိုးရွာသွန်းမှု နည်းပါးကြောင်း ပျော်ဘွယ်မြို့နယ်နှင့် ရမည်းသင်းမြို့နယ် အကျိုးပြုသည့် သစ်ဆုံဆည်တွင်လည်း သစ်ဝါးတောများပြုန်းတီးမှုကြောင့် မိုးရွာသွန်းမှုနည်းပါးပြီး ရေဝင်နည်းကြောင်း သိရသည်။ ရမည်းသင်းမြို့ အနီးရှိလယ်

ကေ ၆၅၀၀ အား စိုက်ပျိုးရေးပေးဝေ လျက်ရှိသည့် ကျီးနီကန်ကြီးမှာလည်း ပြန်လည်တူးဖော်ပေးနေမှုကြောင့် ဆည်ကန်ရှိရေများကိုလည်း ထုတ်လွှတ်ပေးခဲ့ပြီး မြို့အရှေ့ခြမ်း၏ ရှမ်းရိုးမ တောင်စွယ်မှရေများလည်း မိုးခေါင်ခဲ့သဖြင့် ကျီးနီကန်ထဲသို့ ရေများဝင်ရောက်မှုမရှိကြောင်း သိရသည်။ သို့ဖြစ်၍ စပါးကို အဓိကထား

စိုက်ပျိုးကြသည့် တောင်သူများမှာ သတ်မှတ်စပါးများအား ပြည့်စုံစွာ မစိုက်နိုင်၍ မိုးဦးမိုးလယ် ခေါင်ခဲ့သလို မိုးနှောင်းကာလတွင်ရက်သတ္တပတ်ခန့် မိုးရွာသွန်းခဲ့ သဖြင့် တောင်သူများမှာ စပါးများကို ကြိုပတ်ခဲ့ကြပြီးရရှိသော မိုးရေများကို လှောင်ထားနိုင်သဖြင့် သုံးပုံ တစ်ပုံခန့် စပါးများရရှိကြသည်။ သို့သော်လည်း မြို့အနီးဝန်းကျင်

ရှိ ထီးလှိုင်အုပ်စု၊ ရေဦးအုပ်စု၊ ထနောင်းကုန်း အုပ်စု စသည့်ကျေးရွာများတွင်လည်း ၂၅ ပေ၊ ၃၀ နက်သည့် မြေအောက်ရေ တွင်းများမှ ရေဖြင့် မိုးစပါးများစိုက်ပျိုးခဲ့ကြ၍ ဝမ်းစာစပါးများရရှိကြသည်။ ကျန်ကျေးရွာ အများစုမှာ စိုက်ပျိုးရန် ရေမရရှိမှုကြောင့် ပျိုးနွတ်ခြင်း၊ ပျိုးသယ်ခြင်း၊ ကောက်စိုက်ခြင်းစသည့် အလုပ်များမလုပ်ရသဖြင့် စားဝတ်နေရေး ခက်ခဲလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

(၀၁၁)

စပါးရိတ်သမားရှားပါး၍ တောင်သူများအခက်တွေ့

အင်းတော် နိုဝင်ဘာ ၈

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အင်းတော်မြို့နယ် မော်လူးဒေသတွင် အောက်တိုဘာ တတိယပတ်မှစတင်၍ မိုးစပါးများရိတ်သိမ်းနေကြပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ “ဒီနှစ်မိုးစပါးရိတ်သိမ်းရတာ စပါးရိတ်သမားတွေက ရှားမရဘူး။ ရပြန်တော့လည်း တစ်ဧကတွေကျပ် ၃၀၀၀၀ ကနေ ၃၅၀၀၀ အထိ ဈေးတက်သွားတယ်။”

ဒါတောင် ဝေးတဲ့နေရာဆိုမလိုက်ချင်ကြဘူး။ တချို့လည်း စရိတ်ကျွေးငွေကျပ် ၃၀၀၀ နဲ့လိုက်တယ်။ စပါးရိတ်သမားရှားတဲ့ဒေသတွေကြောင့် အခုပေါ်နေတဲ့ ခြောက်သိမ်းကျော်တန်စပါးရိတ်စက်ကို ဆိုစိုက်တစ်ဧကတွေကျပ် ၁၅၀၀၀/၂၀၀၀၀ နှုန်းနှုန်းကြရတယ်။ ကြာရှည်လယ်သမားတွေလယ်ယာ လုပ်သား ရှားပါးတဲ့ပြဿနာ၊ ကောက်စိုက်ခါ စပါးရိတ်ခဏဖြင့်တဲ့ပြဿနာ ဒါတွေနဲ့ ရင်ဆိုင်နေရတယ်”ဟု တောင်သူဦးနိုင်ဝင်းက ပြောသည်။

ညိုမင်းထက်(မြန်မာစာ)

လက်တွန်းထွန်စက်နှင့် စက်ပြင်သင်တန်းဆင်း

ဆားလင်းကြီး နိုဝင်ဘာ ၈

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ ရန်ပုံငွေဖြင့် လက်တွန်းထွန်စက်နှင့် စက်ပြင်သင်တန်းဆင်းပွဲအခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာပထမပတ်က စစ်ကိုင်းတိုင်း ဒေသကြီး ယင်းမာပင်ခရိုင် ဆားလင်းကြီးမြို့နယ် အမှတ်(၂) စက်မှုလယ်ယာ ထွန်စက်စခန်း၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်သောင်းက သင်တန်းဆင်းအမှာစကားပြောကြားပြီး တိုင်းဒေသကြီး သမဝါယမ ဦးစီးဌာန လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးမြင့်ဆွေက လက်တွန်းထွန်စက်နှင့် စက်ပြင်သင်တန်း ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးခြင်းကြောင့် ဒေသခံတောင်သူများ အကျိုးကျေးဇူးရရှိလိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် သင်တန်းဆင်းလက်မှတ်များကို မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌက ပေးအပ်ခဲ့ပြီး မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ တိုင်းဒေသကြီး ရန်ပုံငွေဖြင့်လက်တွန်းထွန်စက်နှင့် စက်ပြင်သင်တန်းဖွင့် လှစ်သင်ကြားပေး သောကြောင့် မိမိတို့ ကျေးရွာအများစုမှာ များစွာအကျိုး ကျေးဇူးရရှိပါကြောင်း၊ လက်တွန်းထွန်စက်များကိုလည်း မောင်းနှင်တတ်ပြီဖြစ်သောကြောင့် အချိန် ကုန်သက်သာပြီး အချိန်မီထွန်ယက် စိုက်ပျိုးနိုင်ပြီဖြစ်သောကြောင့် ဝမ်းသာ လျက်ရှိကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ဦးငယ်(ဆားလင်းကြီး)

ဆောင်းသီးနှံမျိုးစေ့များ အခမဲ့ဖြန့်ဝေ

ကလေး နိုဝင်ဘာ ၈

ရေကြီးနစ်မြုပ်ခဲ့သော ကလေးဒေသတွင် ဆောင်းသီးနှံမျိုးအချိန်မီ စိုက်ပျိုးနိုင်ရေးအတွက် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် ရေမြုပ်လယ်မြေများသို့ ထွန်စက်ကြီးများဖြင့် ထွန်ယက်ပေးခြင်း၊ လယ်မြေများ အတွင်းရှိ ရေဗျောသစ်တုံးများ ဖယ်ရှားပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။ ထို့အပြင် ရေကြီးနစ်မြုပ်မှုကြောင့် သီးနှံပျက်စီးမှုများပေါ်တွင်လယ်ယာ ကဏ္ဍ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးအတွက် ဆောင်းသီးနှံမျိုးစေ့များအား တောင်သူများထံသို့ အခမဲ့ဖြန့်ဝေလျက်ရှိသည်။

ကလေးဒေသ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးအတွက် ဆောင်းသီးနှံမျိုးများဖြစ်သည့် မြေပဲ၊ နေကြာ၊ ပဲတီစိမ်း၊ ပဲယင်း၊ ပဲပုပ်၊ အစေ့ထုတ်ပြောင်း၊ ကုလားပဲ၊ စားတော်ပဲ စွန်တာပြာ၊ ဂျုံ၊ မြေထောက်ပဲစသည့် သီးနှံမျိုးစုံ စုစုပေါင်း ဧက ၂၀၀၀၀ ခန့် ကလေးဒေသတွင် ရောက်ရှိစေဆောင်းထားပြီး နိုဝင်ဘာ ၄ ရက်အထိ သီးနှံ စုစုပေါင်း ဧက ၁၅၀၀၀ ကျော်အတွက် ကျေးရွာများသို့ မျိုးစေ့များဖြန့်ဖြူး ပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင် (ပြန်/ဆက်)

ဆောင်းသီးနှံကုလားပဲမျိုး ယှဉ်ပြိုင်စမ်းသပ်စိုက်ပျိုး

မြိုင် နိုဝင်ဘာ ၈

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပခုက္ကူခရိုင် မြိုင်မြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးစီး၍ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ခုနှစ်တွင် ACIAR အရ Project DAJ နှင့် DOA တို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သည့် ဆောင်းသီးနှံကုလားပဲမျိုး ယှဉ်ပြိုင်စမ်းသပ် စိုက်ပျိုးခြင်းကို နိုဝင်ဘာပထမပတ်က မြိုင်မြို့နယ် အင်းရောင်းအုပ်စု အင်းရောင်းကွင်း ကွင်းအမှတ်(၈၅၅)တောင်သူ ဦးအောင်ကျော်မြင့် လယ်ကွက်တွင် စိုက်ပျိုးကြသည်။

အဆိုပါ ကုလားပဲ စမ်းသပ်စိုက်ပျိုးမှုတွင် မျိုးတစ်မျိုးလျှင် ၀ ဒသမ ၂၅ ဧက စိုက်ပျိုးခဲ့ကြပြီး မျိုးတစ်မျိုးကြားတွင် ဆောင်းနေကြာတစ်တန်းခြား၍ သီးညှပ်စိုက်ပျိုးကြရာ ဒေသသီးနှံပုံစံနှင့်ကိုက်ညီပြီး အထွက်ကောင်း ကုလားပဲ မျိုးများကို တောင်သူများ ပါဝင်ရွေးချယ်စိုက်ပျိုးနိုင်ရေးအတွက် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် စံထား၍ စိုက်ပျိုးခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(၁၃၅)

မြစ်ဝကျွန်းပေါ်များအကောင်အထည်ဖော်

သီပေါ နိုဝင်ဘာ ၈

ကျေးလက်ဒေသများတွင် မြစ်ဝကျွန်းပေါ်နှင့်အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် လုပ်ငန်းများကို ကျောက်မဲမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေ သဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနလက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးဦးတင်မောင်စိုး နှင့်တာဝန်ရှိသူများ၊ ကျေးလက်လူငယ်များနှင့်အတူ နိုဝင်ဘာ ၅ ရက်က ကျောက်မဲမြို့နယ်အတွင်းသို့ ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့သည်။

ထိုသို့စစ်ဆေးရာတွင် ကျောက်မဲမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကုန်းစုံ၊ မန်အော့၊ ပါပုတ်၊ ပြန်ဆပ်ကျေးရွာများတွင်အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများနှင့်ကျေးရွာဘဏ္ဍာရေးဆပ်ကော်မတီမှ ငွေကြေးထုတ်ချေးသည့် အခြေအနေများကို မြစ်ဝကျွန်းပေါ်စီမံခန့်ခွဲမှုဝန်ထမ်းဌာနမှ ပြန်လည်စစ်ဆေးသည့် စာရင်းရေးသားမှုများ၊ စီမံခန့်ခွဲမှုအုပ်ချုပ်ရေးများကိုဖြည့်ဆည်း တည်မတ်ပေးခြင်း၊ လစဉ်ပြန်တမ်းပေးပို့မှုများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး မြစ်ဝကျွန်းပေါ် အရင်းမပျောက်မတည်ငွေဖြင့် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော လုပ်ငန်းများနှင့်ပတ်သက်၍ ဆွေးနွေးပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

စိုင်း(သီပေါ)

စေတုတ္တရာမြို့နယ်တွင် အမှိုက်သိမ်းယာဉ်တစ်စီး လှူဒါန်း

စေတုတ္တရာ နိုဝင်ဘာ ၈

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မင်းဘူးခရိုင် စေတုတ္တရာမြို့နယ်တွင် အမှိုက် သိမ်းယာဉ် တစ်စီး လှူဒါန်းပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၆ ရက် ညနေ ၅ နာရီက မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပ ခဲ့သည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားတွင် မြို့နယ် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအောင်ကျော်ဦးက အမှာစကား ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ အတွင်းရေးမှူး ဦးသိန်းဝင်းက ကျေးဇူးတင်စကားပြန် လည်ပြောကြားခဲ့ပြီး တရုတ်နိုင်ငံထုတ် SKAT- ယာဉ်အမှတ် MDY 2K/5007 (အဖြူရောင်) ခြောက်ဘီး အမှိုက်သိမ်းယာဉ်ကို လွှဲပြောင်း ပေးအပ်ခဲ့သည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာ နိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ



ဦးသိန်းစိန်သည် နိုဝင်ဘာ ၅ ရက်တွင် စေတုတ္တရာမြို့သို့ ရောက်ရှိရာ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးအထောက်အကူပြုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌက မြို့အတွက် လိုအပ်လျက်ရှိသော အမှိုက်သိမ်းယာဉ်တစ်စီးအား ဖြည့်ဆည်းပေးပါရန် တင်ပြတောင်းခံမှုအပေါ် နိုင်ငံတော်သမ္မတက ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာနအား ကူညီဆောင်ရွက်ပေးရန် လမ်းညွှန်မှာကြားခဲ့ကာ ဆည်မြောင်းဦးစီးဌာနက တရုတ်နိုင်ငံထုတ် SKAT- ယာဉ်အမှတ် MDY 2K/5007(အဖြူရောင်) ခြောက်ဘီး အမှိုက်သိမ်းယာဉ်တစ်စီးကို မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီသို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

တင်ထွန်းဦး(မင်းဘူး)

လက်ပံတန်း၌ (၂/၂၀၁၅) အပ်ချုပ်သင်တန်းဖွင့်

လက်ပံတန်း နိုဝင်ဘာ ၈

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီခရိုင် လက်ပံတန်းမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာနကကြီးမျိုး ကျင်းပသည့် (၂/၂၀၁၅) အိမ်တွင်းမှုအခြေခံအပ်ချုပ်သင်တန်းဖွင့်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ပထမပတ်က မြို့နယ် ခန်းမဆောင်၌ ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားသို့ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဦးသီဟ၊ မြို့နယ်ဦးစီးမှူးဦးထွန်းမြင့်အောင်နှင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိ သူများ၊ သင်တန်းသူများတက်ရောက်ကြသည်။ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်အုပ်ရေးမှူးက အမှာစကားပြောကြားသည်။ ထို့နောက် မြို့နယ်ဦးစီးမှူးက သင်တန်းတွင် အသုံးပြုမည့် ပစ္စည်းများကို သင်တန်းသူများအား ပေးအပ်ခဲ့သည်။ အဆိုပါသင်တန်းသို့ သင်တန်းသူ ၁၇ ဦးတက်ရောက်ကြောင်း သိရသည်။

(၀၉၈)

ချောင်းဆိုးရောဂါ ဆေးနှင့်အစာ

ချောင်းဆိုးရောဂါ အဖြစ်အပျက်များအချိန်မှာ မိုးဦးကျနှင့် ဆောင်းဦးအစ ရာသီတွင်ဖြစ်သည်။ လူကြီးများထက် လူငယ်များက ပို၍ချောင်းဆိုး ရောဂါဖြစ်ပွားလေ့ရှိသည်။ တစ်နေ့ကုန်အလုပ်လုပ်ပြီး ညနေစောင်းမှ ရေချိုး ရသူများလည်း ချောင်းဆိုးရောဂါဖြစ်လေ့ရှိသည်။ ကလေးများတွင် အချို့လွန်ကဲသောမုန့်များ၊ ရေခဲစိမ်း အချိုရည်ဘူးများ စားသုံးမှုများလျှင် ချောင်း ဆိုးရောဂါဖြစ်ပွားလေ့ရှိသည်။

ယခုခေတ်တွင် ဆီမသန့်၍ဖြစ်သော ချောင်းဆိုးရောဂါတစ်မျိုးကို တွေ့ရများသည်။ အထူးသဖြင့် စားအုန်းဆီကြောင့်ဖြစ်သည်။ စားအုန်း ဆီသည် အေးခဲလွယ်သောအဆီမျိုးဖြစ်သည်။ အကြော်များ ကြပ်ရစ်စေသဖြင့် အသုံးများကြခြင်းဖြစ်သည်။ စားအုန်းဆီဖြင့်ကြော်ထားသော အကြော် စားသူများ၏ လည်ချောင်းအစာမျိုပြန်ရုံတွင် စားအုန်းဆီများ ကပ်ကျန် ခဲ့သောအခါ မပျော်ဝင်နိုင်သဖြင့် လည်ချောင်းယားပြီး ချောင်းဆိုးရခြင်း ဖြစ်သည်။ ထိုဆီကြောင့်ပင် လည်ချောင်းလေပြန်ရောင်ရောဂါဖြစ်နိုင် သည်။ ကြပ်ရစ်နေသောအကြော်စားသူများသည် ရေနွေးကြမ်းပူပူသောက်သင့် သည်။ အစာစားပြီး ရေခဲရေ အေးအေးသောက်လျှင် စားအုန်းဆီသည် ပို၍ခဲသွားပြီး ချောင်းကြီးဆိုးရောဂါဖြစ်နိုင်သည်ကို အထူးသတိပြုစေလို သည်။

ချောင်းဆိုးခြင်းသည် ရိုးရာဆေးပညာအရ အပူပူသောရောဂါ ဖြစ်သည်။ တစ်နည်းအားဖြင့် ခန္ဓာကိုယ်အတွင်းမှ အပြင်သို့ထွက်ရမည့် အပူ၊ အခိုး၊ အငွေ့များကို အအေးဓာတ်က ဖိနှိပ်ပိတ်ဆို့ထားသဖြင့် အပြင်မထွက်နိုင်။ မထွက်နိုင်သဖြင့် တွန်းကန်ရာမှ ချောင်းဆိုးရခြင်းဖြစ်သည်။ မိုးဦးကျနှင့်ဆောင်းဥတုတွင် အနွေးထည်မပါဘဲ အပြင်ထွက်၍ အအေး ပတ်သူ၊ ရေချိုးခြင်းမပြုသူ၊ အအေးစာနှင့် ဆီမသန့်သောအစာ စားများ၍ ချောင်းဆိုးသူများစွာတွေ့ရသည်။ အချို့မှာ တစ်ရာသီလုံး ချောင်းဆိုးအဖြစ်မပြတ်ဘဲ ဖြစ်နေသည်ကို တွေ့ရတတ်သည်။

ရေခဲရေနှင့် အအေးကြိုက်သူ၊ ရေခဲသေတ္တာအတွင်းမှ ရေအေးဘူးကို အမြဲသောက်လေ့ရှိသူများနှင့် Water Cooler ခေါ် ရေအေးစက်မှ အအေးလွန်ကဲသောရေကို သောက်လေ့ရှိသူများမှာ အအေးကမိနိုင်သဖြင့်

- ကြည်လှိုင်ဖြင့် (ဖုဒြ)**
- (၁) အပူပူသောလွန်ကဲပြီး ချောင်းဆိုးရောဂါသာမက အသားပတ်ရောဂါနှင့် ချောင်းဆိုးရောဂါ၊ ခြေဖဝါးအက်ကွဲရောဂါ၊ မျက်စိမှ မျက်ရည်ခြောက်ခန်း၍ မျက်သားရောင်သည့်ရောဂါ၊ ဦးခေါင်းတွင် အပူများပြီးဖြစ်သည့် ဗောက်ရောဂါနှင့် ဆံပင်ကျွတ်ခြင်းများပါ ဖြစ်လာနိုင်သည်။
 - (၂) အပူပူချောင်းဆိုးခြင်းမှကာကွယ်နိုင်ရန် ရောဂါဖြစ်လာမှ ချောင်းဆိုး ပျောက်ဆေးများ သောက်သုံးခြင်းထက် ကြိုတင်ကာကွယ်ခြင်းက အကောင်း ဆုံးဖြစ်သည်။ ထိုသို့ကာကွယ်ရန် နည်းလမ်းနှင့်ဓာတ်စာများမှာ -
 - (၁) ရေအေး၊ ညသိပ်ရေချိုးခြင်းမှ ရှောင်ကြဉ်ပါ။
 - (၂) လူကြီးများ ရေနွေးစပ်ပြီးမှ ရေချိုးပါ။
 - (၃) ရေမချိုးမီ ရေအေးတစ်ခွက်သောက်ပါ။
 - (၄) ရှောက်သီး သို့မဟုတ် သံပရာသီးတစ်စိတ်ကို ရေနွေးပူပူတွင်စိမ်းပါ။



အအေးလွန်ကဲသောရေကို သောက်လေ့ရှိသူများမှာ အအေးကမိနိုင်သဖြင့် အပူပူ လွန်ကဲပြီး ချောင်းဆိုးရောဂါသာမက အသားပတ်ရောဂါနှင့် ချွေးခြောက်ရောဂါ၊ ခြေဖဝါး အက်ကွဲရောဂါ၊ မျက်စိမှမျက်ရည်ခြောက်ခန်း၍ မျက်သားရောင်သည့်ရောဂါ၊ ဦးခေါင်း တွင် အပူများပြီးဖြစ်သည့် ဗောက်ရောဂါနှင့် ဆံပင်ကျွတ်ခြင်းများပါ ဖြစ်လာနိုင်

- (၅) အငွေ့လုံအောင်အုပ်ထားပြီး ရေချိုးပြီးချိန် သောက်ပေးပါက အအေးပတ်ခြင်းမှ ကာကွယ်ပါသည်။
- (၆) နွေ ကိုး၊ မိုး တစ်ဆယ်၊ ဆောင်း ဆယ့်တစ်ဆယ့်သောစကားနှင့်အညီ ရေချိုးပါ။ ညနေစောင်းချိန်နှင့် နေဝင်မိုးချုပ်အချိန် ရေချိုးလျှင် အပူပူခြင်း၊ ချောင်းဆိုးခြင်းဖြစ်နိုင်ပါသည်။
- (၇) ညအိပ်ရာမဝင်မီ ရှောက်သီး သို့မဟုတ် သံပရာသီးအရည် သုံးစွန်းနှင့် ပျားရည်တစ်ဖွန်း စပ်သောက်ပေးလျှင် အပူပူ၍ ချောင်းဆိုးခြင်း၊ လေပူလွန်ချောင်းဆိုးခြင်းမှ ကာကွယ်နိုင်ပါသည်။
- (၈) ချောင်းဆိုးလျှင် ပြည်ပန်းညိုရွက် လက်တစ်ဆုပ်ကို ရေဖြင့်စင်အောင် ဆေးအရည်ညှစ်ယူပြီး ဆားလှော်အနည်းငယ်နှင့်စပ်တိုက်လျှင် သက်သာစေနိုင်ပါသည်။
- (၉) ကွမ်းရွက်ကို ကန်တော့ကဲ့သို့ပြုလုပ်ပြီး ဆားထည့်ပြီးထုပ်ပါ။ မီးဖုတ် ပါ။ ထိုကွမ်းရွက် ဆားမီးဖုတ်ကို သံပရာရည်ဖြင့်ဖျော်လျှင် ရက်ကြာချောင်းဆိုးရောဂါ၊ ချောင်းကြီးဆိုးရောဂါများ ပျောက်ကင်း စေနိုင်သည်။
- (၁၀) ရှောက်ရွက်ကို ကြက်သွန်ဖြူနှင့်ဆားအနည်းငယ်ခတ်၍ ဟင်းချိုလုပ် သောက်လျှင် ချောင်းဆိုးသက်သာစေသည်။
- (၁၁) ဒန့်သလွန်ရွက်နှင့် ပြည်ပန်းညိုရွက်တို့ကို တွဲဖက်၍ဟင်းချိုလုပ် ချက်သောက်လျှင် အပူပူချောင်းဆိုးခြင်းနှင့် အသံဝင်ရောဂါကိုပါ ပျောက်ကင်းစေနိုင်သည်။
- (၁၂) ထန်းလျက်(အမည်း)နှင့် ရှောက်သီးကို သိန္နော်ဆားအနည်းငယ် ထည့်၍ ယိုထိုးစားလျှင် ချောင်းဆိုးရောဂါ ပျောက်ကင်းနိုင်သည်။
- (၁၃) ချင်းစိမ်း၊ ငရုတ်ကောင်း၊ လေးညှင်းတို့ကို ထန်းလျက်နှင့်ရောကျိုပြီး ပူပူနွေးနွေးသောက်ပေးလျှင် ချောင်းဆိုးရက်ကျပ်ရောဂါ သက်သာ စေနိုင်သည်။
- (၁၄) ကညတ်ဥ(ရှင်မတက်ဥ)နှင့် မုယားကြီးရွက်ကို သကြားခဲနှင့် ကျိုသောက်လျှင် ချောင်းခြောက်ဆိုးရောဂါပျောက်ကင်းနိုင်သည်။
- (၁၅) ဒန္တသုခပင်အရွက် လက်တစ်ဆုပ်ကို ရေ ၅၀ ကျပ်သား၊ (ရေသန့် တစ်ဘူးစာ)ဖြင့်ပြုတ်၊ သကြားချိုရုံထည့်ပါ။ ချောင်းဆိုးသွေးပါရောဂါ သက်သာစေသည်။
- (၁၆) ကလေးချောင်းဆိုးလျှင် သနပ်ခါးအမြစ်ကို ဆားအနည်းငယ်နှင့် ရောသွေး၍ ခွံပေးလျှင် သက်သာစေနိုင်သည်။
- (၁၇) ချိုးလိုက်လျှင် အစေးများထွက်သည့် ငဖြူကြီးရွက်ခေါ် မနိုးပင် အရွက်ကိုထောင်း၍ အရည်ညှစ်ယူပြီး ဆားအနည်းငယ်ရော ခတ်တိုက်လျှင် ကလေး၊ လူကြီး ချောင်းဆိုး၍ မျက်နှာများ ရောင်အမ်း ခြင်းကို ပျောက်ကင်းစေနိုင်သည်။
- (၁၈) ခွေးသားပန်းရွက်အရည်ညှစ်ရသော သတ္တုရည်ကို ဆားမီးဖုတ်ဖြင့် ရောတိုက်လျှင် ကလေး၊ လူကြီး အဆက်မပြတ်ဆိုးသောချောင်း ဆိုးရောဂါကို သက်သာစေနိုင်သည်။
- (၁၉) နာတာရှည်ချောင်းဆိုးရောဂါ (လေပူချောင်းဆိုးရောဂါ)အတွက် ကြက်သွန်ဖြူအရည် (အဆီ)ကို နေ့စဉ်တိုက်ကျွေးပေးခြင်း၊ ကြက်သွန်ဖြူကို နေ့စဉ်စားသုံးပေးခြင်းဖြင့် သက်သာနိုင်သည်ဟု အာယုဗေဒကျမ်းများက ဆိုပါသည်။

ကျေးလက်ဒေသ လျှပ်စစ်မီးရရှိရေး ညောင်တုန်းမြို့နယ်၌ ဆောင်ရွက်

ညောင်တုန်း နိုဝင်ဘာ ၈

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန ညောင်တုန်းမြို့ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးရေးလုပ်ငန်း ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာ ရေးနှစ် ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေများဖြင့် ကျေးလက်ဒေသလျှပ်စစ်မီးရရှိရေး ညောင်တုန်းမြို့နယ် မဲဇလီဒေသအပါအဝင် ငှက်ပျောကျွန်း၊ ကွန်းဦး-ခတ္တိယအထိ ၁၀ မိုင်၊ အရွဲအမြောင်းမှ ညောင်ဝိုင်းကြီးအထိ ခုနစ်မိုင် စုစုပေါင်း ၁၁ ကေစီလိုင်း ၁၇ မိုင်ကို နိုဝင်ဘာ ၅ ရက်မှစ၍ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

ညောင်တုန်းမြို့နယ် လျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာ ဦးဖြိုးကျော်နှင့် လျှပ်စစ်ဝန်ထမ်းများက လှိုင်သာယာ- ညောင်တုန်းလမ်းတစ်လျှောက်ရှိ လျှပ်စစ်မီးတိုင်များတည်မတ်ခြင်း၊ ကြေးသီးများစစ်ဆေးခြင်းနှင့် လျှပ်စစ်မီးလိုင်းများနှင့် မလွတ်ကင်းသည့် သစ်ကိုင်းသစ်ပင်များ ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထွန်းကျော်(ညောင်တုန်း)

အင်တာနက် နည်းပညာပြန့်ပွားရေး သင်တန်းဖွင့်

ဖီးကုန်း နိုဝင်ဘာ ၈

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီ ခရိုင် ဖီးကုန်းမြို့နယ် ကျေးလက် ဒေသဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ ကြီးပျားကျင်းပသော ကွန်ပျူတာ၊ အင်တာနက် နည်းပညာပြန့်ပွားရေး သင်တန်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ဖီး ကုန်းမြို့နယ် သစ်နဖူးကျေးရွာ လယ်ပြင် ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း ၌ နိုဝင်ဘာလပထမပတ်က ကျင်းပရာ သာယာဝတီခရိုင် ဦးစီးမှူး

ဦးမင်းမောင်က သင်ထောက်ကူ ပစ္စည်းများပေးအပ်သည်။ ထို့နောက် မြို့နယ်ကျေးလက် ဦးစီးမှူးက ကျေးလက်နေပြည်သူ များ ဗဟုသုတပြန့်ပွားရေးအတွက် သင်တန်းဖွင့်လှစ်ရခြင်းဖြစ်ကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။ **ကိုသက်(ဖီးကုန်း)**

ကမ်းလွန်လုပ်ကွက်လုပ်ငန်းခွင် သတိပေးကြေညာချက်

မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းနှင့် ရေနံရှာဖွေတူးဖော်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် အကျိုးတူပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော BG Exploration and Production သည် ရခိုင်ကမ်းလွန်လုပ်ကွက်အမှတ်၊ A-4 နှင့် AD-02 တို့တွင် 3D Seismic Survey လုပ်ငန်းများကို MV RAMFORM SOVERREIGN ဖြင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၂၃ ရက်မှ ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဧပြီ ၃၀ ရက်အထိ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါ သည်။

3D Seismic Survey တိုင်းတာရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်သွားမည့် ဧရိယာတည်နေရာများမှာ Point A မြောက်လတ္တီတွဒ် ၁၉ ဒီဂရီ ၀၇မိနစ် ၀၀ ဒသမ ၀၀ စက္ကန့်၊ အရှေ့လောင်ဂျီတွဒ် ၉၂ ဒီဂရီ ၀၂မိနစ် ၀၀ဒသမ ၀၀ စက္ကန့်၊ Point B မြောက်လတ္တီတွဒ် ၁၉ ဒီဂရီ ၁၄မိနစ် ၀၀ ဒသမ ၀၀ စက္ကန့်၊ အရှေ့လောင်ဂျီတွဒ် ၉၂ ဒီဂရီ ၂၄ မိနစ် ၀၀ ဒသမ ၀၀ စက္ကန့် ၊ Point C မြောက်လတ္တီတွဒ် ၁၉ ဒီဂရီ ၀၀ မိနစ် ၀၀ ဒသမ ၀၀ စက္ကန့်၊ အရှေ့လောင်ဂျီတွဒ် ၉၂ ဒီဂရီ ၂၉ မိနစ် ၀၀ ဒသမ ၀၀ စက္ကန့်၊ Point D မြောက်လတ္တီတွဒ် ၁၈ ဒီဂရီ ၁၀ မိနစ် ၀၀ ဒသမ ၀၀ စက္ကန့်၊ အရှေ့လောင်ဂျီတွဒ် ၉၂ ဒီဂရီ ၀၂ မိနစ် ၀၀ ဒသမ ၀၀ စက္ကန့်နှင့် Point E မြောက်လတ္တီတွဒ် ၁၈ ဒီဂရီ ၁၄မိနစ် ၀၀ ဒသမ ၀၀ စက္ကန့်၊ အရှေ့လောင်ဂျီတွဒ် ၉၂ ဒီဂရီ ၀၂ မိနစ် ၀၀ ဒသမ ၀၀ စက္ကန့်တို့အတွင်း တွင်ဖြစ်ပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ရခိုင်ကမ်းလွန်လုပ်ကွက်အမှတ် A-4 နှင့် AD-02 တို့တွင် 3D Seismic Survey လုပ်ငန်းများ ကို MV RAMFORM SOVERREIGN ဖြင့် ဆောင်ရွက်နေစဉ်ကာလအတွင်း လုပ်ငန်းများနှောင့်နှေး ကြန့်ကြာမှုမရှိစေရေးအတွက် ဖော်ပြပါလုပ်ငန်းခွင်ဧရိယာမှ လေးကီလိုမီတာ ပတ်လည်အတွင်းအား ရေကြောင်း သတိပေးချက်(Notice to Mariners) ထုတ်ပြန်ကြေညာထားပါ၍ သင်္ဘောကြီးငယ်များ၊ ကုန်တင်စက်လှေများ၊ ငါးဖမ်းသင်္ဘောများ၊ စက်တပ်သမန်များ ဖြတ်သန်းသွားလာခြင်း၊ ကျောက်ချရပ်နားထားခြင်း၊ ငါးဖမ်းဆီးခြင်း၊ ငါးဖမ်းကိရိယာများချထားခြင်းမပြုလုပ်ကြရန် အသိပေးကြေညာထားကြောင်း သိရသည်။ **(မြန်မာ့အလင်း)**

ပြန်လည်ထူထောင်ရေးကာလ ပျက်စီးသွားသောမြို့တွင်းလမ်းများ အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်းဆောင်ရွက်

ပွင့်ဖြူ နိုဝင်ဘာ ၈

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မင်းဘူးခရိုင် ပွင့်ဖြူမြို့တွင် ဩဂုတ်လနှင့် ဇူလိုင်လအတွင်း မိုးများအဆက်မပြတ်ရွာသွန်းမှုကြောင့် မုန်းချောင်းရေကြီးရေလျှံခဲ့သဖြင့် တစ်မြို့လုံးရေကြီး နစ်မြုပ်ခဲ့ရကြောင်း သိရသည်။ ယခုအခါ ပြန့်ပွားစွာပင်သာယာရေးအဖွဲ့မှ ဦးစီးအရာရှိ ဦးမျိုးဝင်း၊ အင်ဂျင်နီယာဦးအောင်လင်းနှင့် ဝန်ထမ်းများက ပျက်စီးသွားသော လမ်းများအား အဆင့်မြှင့်တင်ခြင်း၊ ထပ်ပိုးလွှာခင်းခြင်းများကို လမ်းကြိုစက်ကြီးများ၊ ကျောက်သယ်ယာဉ်များအသုံးပြုကာ ဆောင်ရွက်နေကြသည်။ မြို့တွင်းလမ်းများဖြစ်သော ဗိုလ်ချုပ်လမ်းမကြီးအား အလျား ၇၀၀ ပေ၊ အနံ ၁၂ ပေရှိ ထပ်ပိုးလွှာခင်းခြင်းလုပ်ငန်းများကို ငွေကျပ်သိန်း ၈၀ အကုန်အကျခံပြီး ဆောင်ရွက်ခဲ့သဖြင့် နိုဝင်ဘာလပထမပတ်က ထပ်ပိုးလွှာခင်းခြင်းဆောင်ရွက် ပြီးစီးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ခင်မောင်ဌေး-ပွင့်ဖြူ**

ခြေစွမ်းပြကြဦးမယ့် ဥရောပလူငယ်တွေရဲ့ ယူရို ယူ-၂၁ ခြေစစ်ပွဲတွေ

မိုးမြင့်လင်းလက်

ယူရိုယူ-၂၁ ခြေစစ်ပွဲတွေကို လာမယ့်သီတင်းပတ် နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက်နဲ့ ၁၂ ရက်တွေမှာ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြမှာဖြစ်ပါတယ်။ ကြားရက်ယှဉ်ပြိုင်ကြမှာမို့ ပရိသတ်တွေအတွက် ပွဲကောင်းတွေက စောင့်ကြိုနေပြန်ပါတယ်။ ဥရောပရဲ့ ခြေစွမ်းထက်လူငယ်ကစားသမားတွေ ပါဝင်ဆင်နွှဲမယ့် ဒီပြိုင်ပွဲဟာ အကြိတ်အနယ်ရှိပြီး ရသစုံလင်ပေးစွမ်းဦးမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ခရိုအေးရှားနှင့် ဆန်မာရီနို

ခရိုအေးရှားတို့ကအုပ်စု(F)မှာ သုံးပွဲကစားပြီး ကိုးမှတ်နဲ့ ထိပ်ဆုံးမှာရပ်တည်နေပါတယ်။ ဆန်မာရီနိုတို့ကတော့ လေးပွဲကစား၊ တစ်မှတ်သာရရှိထားလို့ အောက်ဆုံးမှာရီနေတဲ့ အသင်းဖြစ်ပါတယ်။ ခရိုအေးရှားတို့က တိုက်စစ်ထက်မြက်သလို ခံစစ်ပိုင်းကလည်း လုံခြုံသိပ်သည်းလွန်းတာမို့ အခုပွဲမှာ ဧည့်သည်တို့ မလွယ်ပါဘူး။ သုံးပွဲမှာ ကိုးဂိုးအသွင်းခံထားရတဲ့ ဆန်မာရီနိုတို့ ဂိုးပြတ်မရှုံးအောင် ကာကွယ်ရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ချက်နှင့် ဘယ်လ်ဂျီယံ

အုပ်စု (A) မှာတော့ ဘယ်လ်ဂျီယံတို့ခြေစွမ်းပြပြီး သုံးပွဲကစား ကိုးမှတ်ရရှိထားပါတယ်။ ချက်အသင်းကတော့ သုံးပွဲကစား ငါးမှတ်နဲ့ ဒုတိယနေရာမှာ ရပ်တည်နေတာမို့ ဒီပွဲမှာ အပြိုင်အဆိုင်အားထုတ်ကြမယ့်ပွဲပါ။ ဘယ်လ်ဂျီယံတို့ကတော့ တိုက်စစ်အားမထက်မြက်ပေမယ့် ခံစစ်ပိုင်းကတော့ ကောင်းမွန်ပါတယ်။ နောက်ဆုံးကစားခဲ့တဲ့ပွဲမှာ မွန်တီနီဂရိုးနဲ့ သရေပွဲဖြစ်ထားတဲ့ ချက်တို့ တိုက်စစ်မှုတွေရဲ့ ဂိုးသွင်းအားနဲ့ ဘယ်လ်ဂျီယံကို အနိုင်ကစားသွားနိုင်ပါ့မယ်။

ပြင်သစ်နှင့် မြောက်အိုင်ယာလန်

ယူကရိန်းနဲ့ စကော့တလန်တို့ကို အနိုင်ကစားထားတဲ့ ပြင်သစ်တို့အကောင်း

ဆုံး ခြေစွမ်းရရှိနေပါတယ်။ တိုက်စစ်ရော၊ ခံစစ်ပိုင်းပါ ပုံစံကောင်းရနေတဲ့ ပြင်သစ်လူငယ်တွေကို မြောက်အိုင်ယာလန်တို့ မလွယ်ပါဘူး။ မက်ဆီဒီးနီးယား၊ အိုက်စလန်၊ စကော့တလန်တို့ကို နိုင်ပွဲမရထားတဲ့ မြောက်အိုင်ယာလန်တို့က ခံစစ်ပိုင်းကောင်းပေမယ့် ဒီပွဲမှာ ပြင်သစ်တိုက်စစ်မှုတွေရဲ့ ကျော်ဖြတ်မှုကို ခံစားရပါလိမ့်မယ်။

ပေါ်တူဂီနှင့် အယ်လ်ဘေးနီးယား

ဂရီ ဟန်ဂေရီအသင်းတွေကို ဆက်တိုက်နိုင်ထားပြီး အယ်လ်ဘေးနီးယား အသင်းကို ပထမအကျော့မှာ မြောက်ဂိုး-တစ်ဂိုးနဲ့နိုင်ထားတဲ့ ပေါ်တူဂီလူငယ်တွေဟာ အခုပွဲအိမ်ကွင်းမှာဆိုတော့ ဂိုးပြတ်သွင်းပြီး အောင်ပွဲခံဦးမှာပါ။ အယ်လ်ဘေးနီးယားတို့ ပထမအကျော့လို ဂိုးဒါဇင်ဝက်အထိ အသွင်းမခံရစေ ဟန်တားပိတ်ဆို့ရုံကလွဲပြီး မျှော်လင့်လို့မရပါဘူး။

စပိန်နှင့် ဂျော်ဂျီယာ

ပထမအကျော့ ဂျော်ဂျီယာကွင်းမှာ စပိန်တို့ ငါးဂိုး-နှစ်ဂိုးနဲ့ နိုင်ပွဲရထားပါတယ်။ စပိန်အသင်းဟာ ဆိုဒင်ကို တစ်ဂိုးစီသာရပွဲ ကစားခဲ့ပေမယ့် ဂျော်ဂျီယာ၊ အက်စ်တိုးနီးယားတို့ကို နိုင်ပွဲရအောင် ကစားထားပါတယ်။ အက်စ်တိုးနီးယားကို သုံးဂိုးပြတ်နဲ့နိုင်ထားတဲ့ ဂျော်ဂျီယာတို့ကလည်း ပထမအကျော့ရှုံးကြွေးကို ပြန်ဆပ်နိုင်ဖို့ ကြိုးစားလာမှာဖြစ်ပေမယ့် စပိန်လူငယ်တွေကို ကျော်ဖြတ်ဖို့ဆိုတာ မလွယ်ပါဘူး။

ရုရှားနှင့် ဖာရိုကျွန်းစု

၇၇မနီ၊ ဖင်လန်နဲ့ အလော်တိုက်ရန်တို့ကို ဆက်တိုက်ရှုံးထားတဲ့ ဖာရိုကျွန်းစု အသင်းဟာ ရှုံးပွဲဆက်နေတဲ့ ရုရှားကိုလည်း အနိုင်ကစားဖို့ ခက်ခဲပါလိမ့်မယ်။

နိုင်ပွဲလိုအပ်နေတဲ့ ရုရှားတို့ကတော့ ဒီပွဲမှာတိုက်စစ်မြှင့်တင်ပြီး အောင်ပွဲခံဖို့ ကြိုးစားလာပါလိမ့်မယ်။ အကြိုက်က ရုရှားပါပဲ။

နယ်သာလန်နှင့် ဘီလာရစ်

ဆလိုဗက်ကီးယားကိုရှုံးထားတဲ့ နယ်သာလန်တို့က ဒီပွဲမှာတော့ အိမ်ကွင်းလည်း ဖြစ်တာမို့ အနိုင်ကစားပါလိမ့်မယ်။ တူရကီကို အနိုင်ရယူထားတဲ့ ဘီလာရစ်တိုက်စစ်မှုတွေ ဂိုးရအောင်သွင်းယူပါလိမ့်မယ်။ ဒါပေမယ့် နယ်သာလန်လူငယ်တွေက အိမ်ကွင်းမှာဂိုးရအောင် သွင်းနိုင်တာမို့ ဘီလာရစ်တို့ ရှုံးပွဲကြုံပါလိမ့်မယ်။

ဘော့စနီးယား-ဟာဇီဂိုဗီးနားနှင့် အင်္ဂလန်

အမေရိကန်၊ နော်ဝေ၊ ကာဇက်စတန်အသင်းတွေကို ဆက်တိုက်အောင်ပွဲခံလာတဲ့ အင်္ဂလန်တို့က ဘော့စနီးယား-ဟာဇီဂိုဗီးနား လူငယ်တွေကို ဆက်လက်အနိုင်ယူဖို့ ကြိုးစားပါဦးမယ်။ ခံစစ်ပိုင်းလည်းကောင်းမွန်တဲ့ အင်္ဂလန်ဟာ ဒီပွဲမှာအဝေးကွင်းဖြစ်ပေမယ့် ဂိုးပြတ်သွင်းနိုင်စေ အားထုတ်လာမှာမို့ အင်္ဂလန်ပရိသတ်တွေရဲ့ တောက်ပတဲ့ အောင်ပွဲခံအပြုံးတွေ တွေ့ရဦးမယ့်ပွဲပါပဲ။

ဂရိနှင့် လက်ချင်စတန်း

ပထမအကျော့မှာဂရိကို နှစ်ဂိုးပြတ်ရှုံးထားတဲ့ လက်ချင်စတန်းတို့ အခုပွဲအဝေးကွင်းဖြစ်တာကြောင့် ပိုပြီးခက်ခဲပါလိမ့်မယ်။ ဂရိလူငယ်ကစားသမားတွေဟာ ပေါ်တူဂီကို လေးဂိုးပြတ်နဲ့ ရှုံးခဲ့တဲ့အတွက် အခုပွဲမှာ အနိုင်ရလဒ်ကို ဖော်ထုတ်နိုင်စေ အားသွန်ခွန်စိုက် ကစားပါလိမ့်မယ်။ ဒီပွဲမှာအိမ်ရှင်တို့ပဲ နိုင်ပွဲရပါလိမ့်မယ်။

အရန်ကစားသမားဖြစ်မှာကို စိုးရိမ်နေတဲ့ အိုဇေးလ်

အာဆင်နယ် ကွင်းလယ်ကစားသမား မီဆွပ်အိုဇေးလ်ဟာ အာဆင်နယ်အသင်းမှာ အခြားသော ကစားသမားတွေထက် ဂိုးပေါက်ဖန်တီးမှု အများဆုံးပြုလုပ်ပေးနေသူ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် သူ့ရဲ့ အာဆင်နယ်ကစားသမားဘဝဟာ အခက်အခဲဆုံးအခြေအနေနဲ့ ရင်ဆိုင်နေရပြီး အာဆင်နယ်အသင်း ကစားပွဲတွေမှာ ဂိုးပေါက်ဖန်တီးပေးမှု အကောင်းဆုံး ကွင်းလယ်ကစားသမားတစ်ဦးဖြစ်သော်လည်း သူ့အနေနဲ့ အရန်ကစားသမားဖြစ်မှာကို စိုးရိမ်ပူပန်နေရတယ်လို့ ဆိုပါတယ်။ အိုဇေးလ်ရဲ့ ကစားဖော်တွေကလည်း သူ့ကို အရည်အချင်းပြည့်ဝတဲ့ ကစားသမားကောင်းအဖြစ် သတ်မှတ်ထားတာပါ။ သို့သော်လည်း အရန်ကစားသမားဖြစ်လာနိုင်တဲ့အတွက် စိုးရိမ်နေတယ်လို့ အိုဇေးလ်က ဆိုပါတယ်။



ပလားရုပို့ အခွင့်အရေးကောင်းကိုစောင့်ရဦးမယ့် အာဆင်နယ်

အာဆင်နယ်အသင်းဟာ ယခုနှစ်ရာသီမှာ မနီစီးတီးနဲ့အပြိုင် အောင်မြင်မှုတွေရနေတယ်ဆိုပေမယ့် ခြေစွမ်းတည်ငြိမ်တဲ့အနေအထားမဟုတ်သေးပါဘူး။ ချန်ပီယံလိဂ်ပြိုင်ပွဲမှာ ဘိုင်ယန်မြူးနစ်ကို အိမ်ကွင်းမှာ နှစ်ဂိုးပြတ်နဲ့ အနိုင်ရခဲ့ပေမယ့် အဝေးကွင်းမှာတော့ ငါးဂိုး-တစ်ဂိုးနဲ့ရှုံးနိမ့်သွားခဲ့ပါတယ်။ ဒီကိစ္စနဲ့ပတ်သက်ပြီး နည်းပြဝင်းဂါးအနေနဲ့ ဒေါသထွက်စရာဖြစ်ခဲ့ရပြီး ပရီမီယာလိဂ်မှာ ဖလားရဖို့မလွယ်ဘူးလို့ ပြောဆိုလိုက်ပါတယ်။ အင်္ဂလန်ပရီမီယာလိဂ်မှာ ဖလားဆွတ်ခူးနိုင်တဲ့ အကောင်းဆုံးအသင်းဖြစ်လာလိမ့်မယ်လို့ မထင်မပါဘူးဟု နည်းပြဝင်းဂါးဆိုပါတယ်။ အာဆင်နယ်အသင်းအနေနဲ့ ဖလားဆွတ်ခူးနိုင်ဖို့အတွက် နောက်ထပ်ရွှေ့ရောင်အခွင့်အရေးတစ်ရပ်ကို စောင့်ဆိုင်းရ ဖွယ်ရှိနေတယ်လို့ ဆိုပါတယ်။ အာဆင်နယ်အသင်းဟာ ၂၀၀၄ ခုနှစ်နောက်ပိုင်း ဖလားဆွတ်ခူးနိုင်တဲ့ အကောင်းဆုံး အခွင့်အရေး ရှိနေပါတယ်။ ဒီနှစ်ရာသီမှာ ပရီမီယာလိဂ်ဖလားရနိုင်တဲ့အသင်းတွေထဲမှာ အာဆင်နယ်နဲ့ မနီစီးတီး အသင်းတွေပဲဖြစ်ပါတယ်။ ဖလားဆွတ်ခူးနိုင်တဲ့အခွင့်အရေးကောင်းတွေရှိနေပေမယ့် ခြေစွမ်းမတည်ငြိမ်တဲ့အတွက် အခွင့်အရေးကောင်းကို စောင့်ရဖွယ်ရှိနေပါတယ်။

ကောင်းမြတ်သူ - စုစည်းသည်



ဟယ်ရီကိန်းကို ဘယ်တော့မှ ပြန်မခေါ်ဘူးဆိုတဲ့ အာဆင်နယ်

ဟယ်ရီကိန်းဟာ တော့တင်ဟမ်ဟော့စပီးအသင်းမှာ ခြေစွမ်းပြကစားနေတဲ့ တိုက်စစ်မျိုးပါ။ သူဟာ တစ်ချိန်က အာဆင်နယ်မှာ ကစားခဲ့ဖူးတဲ့ လူငယ်တိုက်စစ်မျိုးပါ။ အာဆင်နယ်နည်းပြ အာဆင်ဝင်းဂါး မွေးထုတ်ပေးလိုက်တဲ့ လူငယ်ကစားသမားတစ်ဦး ဖြစ်ပါတယ်။ သို့ပေမယ့် သူဟာ အာဆင်နယ်အသင်းမှာ တစ်နှစ်သာကစားခဲ့ဖူးပါတယ်။ အသက် ၁၁ နှစ် အရွယ်ကတည်းက လူငယ်တိုက်စစ်မျိုး ဟယ်ရီကိန်းဟာ စပီးအသင်းကို ပြောင်းရွှေ့သွားခဲ့ပါတယ်။ ပြီးခဲ့တဲ့နှစ်က စပီးအသင်းနဲ့ အတူ ခြေစွမ်းပြကစားလာတဲ့ ဟယ်ရီကိန်းကို လူသိများလာခဲ့ပါတယ်။ အင်္ဂလန်အသင်းမှာလည်း အဓိကကစားသမားတစ်ဦးအဖြစ် ပါဝင်ကစားလာနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ဒီလိုခြေစွမ်းပြ ကစားလာတဲ့အတွက် အခြားသော ပရီမီယာလိဂ်ထိပ်သီးအသင်းတွေက ဟယ်ရီကိန်းကိုခေါ်ယူဖို့ ပစ်မှတ်ထားလာကြပါတယ်။ သို့ပေမယ့် နည်းပြအာဆင်ဝင်းဂါးကတော့ ဟယ်ရီကိန်းကို ဘယ်တော့မှ ပြန်ပြီးစာချုပ်တော့မှာ မဟုတ်ဘူးလို့ ပြောဆိုလိုက်ပါတယ်။ သူဟာ ယခုနှစ်ပရီမီယာလိဂ်မှာလည်း ခြေစွမ်းပြပြီး ဂိုးတွေသွင်းပေးနေတာ တွေ့ရပါတယ်။ သူဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ ပရီမီယာလိဂ် ပြိုင်ပွဲသုံးပွဲမှာ ငါးဂိုးသွင်းယူထားတယ်လို့ ဆိုပါတယ်။ စပီးတိုက်စစ်မျိုးကို အာဆင်နယ်က ပြန်ခေါ်လိမ့်မယ်လို့ ထင်ကြေးပေးကြပေမယ့် ပြန်စာချုပ်ဖို့ကြိုးစားမှာ မဟုတ်ဘူးလို့ နည်းပြအာဆင်ဝင်းဂါးက ဆိုပါတယ်။



နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယ ဘဒ္ဒန္တသုဗောဓိလင်္ကာရ ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၈

ရာဇဝတ်တိုင်းဒေသကြီး ဒေးဒရမ်မြို့ အမှတ်(၁) ရပ်ကွက် သာသနာ့လင်္ကာရကျောင်းသစ်ကျောင်း၏ ဦးစီးပဓာနနာယက နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယ ဘဒ္ဒန္တသုဗောဓိလင်္ကာရဆရာတော်သည် သက်တော် (၈၉)နှစ်၊ သိက္ခာတော် (၆၉)ဝါအရ ၁၃၇၇ ခုနှစ် သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၈ ရက် (နိုဝင်ဘာ ၅ ရက်၊ ကြာသပတေးနေ့) ညနေ ၄ နာရီခွဲတွင် ဘဝနတ်ထံ ပျံလွန်တော်မူကြောင်း သာသနာရေးဦးစီးဌာနမှ သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပုဂံ-ညောင်ဦးဒေသရှိ E-Bike အငှားယာဉ်အား ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည်တို့အကြိုက်တွေ့

ပုဂံ နိုဝင်ဘာ ၈

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပုဂံ-ညောင်ဦးဒေသသည် နေ့စဉ်ဘုရားဖူး ဧည့်သည်များ စည်ကားနေသည့် ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှု နယ်မြေတစ်ခုဖြစ်ရာ ပြည်တွင်းပြည်ပ ဘုရားဖူးဧည့်သည်များအနေဖြင့် ကျယ်ပြန့်များပြားလှသည့် စေတီပုထိုးများသို့ မော်တော်ဆိုင်ကယ်၊ စက်ဘီး၊ ဆိုက်ကား၊ မြင်းလည်း



များဖြင့် သွားလာလျက်ရှိကြောင်းသိရသည်။ ပြည်တွင်းဘုရားဖူးဧည့်သည်များသည် များသောအားဖြင့် ကိုယ်ပိုင် မော်တော်ယာဉ်များနှင့်လည်ပတ်နေကြသော်လည်း ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည် မော်တော်ယာဉ်ငှားရမ်း၍ လည်ပတ်ရာတွင် ငှားရမ်းခစွန့်ပေးခြင်း၊ မိမိတို့ သွားလိုရာသို့ သွားလာရန်ခက်ခဲခြင်းတို့ ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိနေပြီး အနွေး ယာဉ်များဖြစ်သော စက်ဘီး၊ ဆိုက်ကား၊ မြင်းလည်းများဖြင့် လည်ပတ်ကြရာတွင် အချိန်ကြန့်ကြာမှုများကြောင့် E-Bike ခေါ်လျှပ်စစ်ဆိုင်ကယ်တို့ကို ငှားရမ်း အသုံးပြုမှုများပြားလာကြောင်း သိရသည်။

E-Bike တစ်စီးလျှင် လူနှစ်ဦးစီးနိုင်ပြီး နံနက် ၅ နာရီမှ ည ၈ နာရီအထိ ငွေကျပ် ၆၀၀၀ နှုန်း၊ နေ့တစ်ဝက်ငွေကျပ် ၃၀၀၀ နှုန်းနှင့် တစ်နာရီလျှင် ငွေကျပ် ၂၀၀၀ နှုန်းတို့ဖြင့် ငှားရမ်းကြောင်း သိရသည်။

E-Bike များသည် ပေါ့ပါး၍ ခရီးတွင်ကျယ်ခြင်း၊ ငှားရမ်းခသက်သာခြင်း၊ ဘက်ထရီအားအသုံးခံခြင်းတို့ကြောင့် ကမ္ဘာလှည့်ခရီးသည်တို့ အကြိုက်တွေ့ လျက်ရှိနေပြီး လုပ်ငန်းရှင်များကလည်း ပြင်ဆင်သည့်ဝန်ဆောင်မှုများပေး ခြင်းတို့ကို လုပ်ဆောင်ပေးလျက်ရှိနေသောကြောင့် ပုဂံ-ညောင်ဦးဒေသတွင် E-Bike လုပ်ငန်းသည် အဆင်ပြေလျက်ရှိနေကြောင်း သိရသည်။

သက်နိုင်(ပြင်ဦးလွင်)

မင်္ဂလာဒုံမြို့ နယ်၌ ကျေးရွာများ မီးလင်းရေးဆောင်ရွက်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၈

ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီးအတွင်းရှိ ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာနေပြည်သူများ နေထိုင်သွားလာမှု အဆင်ပြေချောမွေ့ စေရန်အတွက် တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ရန်ပုံငွေဖြင့် လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးလုပ်ငန်းဖြစ်သည့် ထရပ်စဖော်မာတပ်ဆင်ခြင်း၊ ဆိုလာပြားများ

တပ်ဆင်ခြင်း၊ ဓာတ်တိုင်များ စိုက်ထူခြင်း၊ မီးကြိုးလိုင်းများ သွယ်တန်းခြင်းတို့ကို အောက်တိုဘာ ၂၁ ရက်မှစတင်ပြီး မြောက်ပိုင်းခရိုင် မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်တွင် ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ နိုဝင်ဘာ ၅ ရက်က အပြီးတပ်ဆင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါလုပ်ငန်းများကို မင်္ဂလာ

ဒုံမြို့နယ် မီးလင်းရေးလုပ်ငန်းကြီးကြပ်မှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးညွန့်ဟန်နှင့် တာဝန်ရှိသူတို့က ဦးဆောင်၍ ရွှေ့ပြောင်းကျေးရွာအုပ်စု၊ သယ်နန်းကျွန်းကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ လေးထောင့်ကန်၊ ထောက်ကြွန်မြောက်ပိုင်းရပ်ကွက်တို့တွင် ၂၀၀ ကေဗီအေ ထရပ်စဖော်မာတပ်ဆင်လျှင်း

ကျန် ထရပ်စဖော်မာ ၂၀၀ ကေဗီအေ ရှစ်လုံး၊ ၁၅ ကေဗီတစ်လုံးစိုက်ထူ၍ ဓာတ်တိုင် ၁၄၂ တိုင်သွယ်တန်းပြီး ကြောင်း၊ လျှပ်စစ်မီးလင်းရေးအတွက် အသုံးပြုသည့် ပစ္စည်းများ၏ စုစုပေါင်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၂၉ သန်းကျော်ဖြစ်ပြီး တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့မှ ခွင့်ပြုပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မျိုးသန့်(အင်းစိန်)

မြန်မာ့ရိုးရာ မင်္ဂလာဆိုင်ပိုင်း အနုပညာရှင်များရှားပါးလာ

ရေတာရှည် နိုဝင်ဘာ ၈

ရှေးမင်းများအဆက်ဆက် ဖျော်ဖြေအသုံးတော်ခံခဲ့ရသော မြန်မာ့ရိုးရာဆိုင်ပိုင်းများကို ကထိန်သင်္ကန်းကပ်အလှူပွဲ၊ ဘုရားထီးတင်ပွဲ၊ ရှင်ပြု၊ နားသ အလှူပွဲများ၊ အခြားသောညွှတ်ပွဲများဖြင့် မြေပြေပွဲများတွင် ယခုထက်တိုင် တီးမှုတ် ဖျော်ဖြေနေကြဆဲဖြစ်သည်။ သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော်မှ စတင်

ကာ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်နေ့အထိ ကထိန်လသည်လည်းကောင်း၊ ပြာသို၊ တပို့တွဲ၊ တပေါင်း၊ တန်ခူးလများ၌ မြို့နှင့်ကျေးလက်ဒေသများ၌ ဆိုင်းသံ၊ ဝှံသံ၊ ဇရာစည်သံများ နေရာအနှံ့အပြားတွင် ကြားကြရပြီး တောင်သူတို့၏ လယ်ယာလုပ်ငန်းခွင်သီးနှံများ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းသည်နှင့်အမျှ ဆိုင်းအဖွဲ့များမှာ ရက်မနား

ရအောင်ပင် ပွဲထွက်ကြရကာ အနုပညာအလုပ်ဖြင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းသူများလည်း များစွာအဆင်ပြေကြသည်ကို တွေ့ရသည်။

ယခုနောက်ပိုင်း၌ ဆိုင်းအဖွဲ့တွင် တီးခတ်ဖျော်ဖြေနိုင်သော ပညာရှင်များရှားပါးလာသည့်အတွက် အခက်အခဲဖြစ်ကြကြောင်း၊ ဆိုင်းဆရာတစ်ဦးက ပြောသည်။

“အခုနောက်ပိုင်း လူကအတော်ရှားသွားပြီ အဓိကလူရွှင်တော်အခက်အခဲရှိတယ်။ ဟိုးအရင်လူရွှင်တော်ကြီးတွေက စာအလွန်ဖတ်တော့ ဗဟုသုတကြွယ်ဝတယ်။ ဆိုင်းဆင့်တာကအစ သမ္ဘာရှိတော့တီးမှုတ်ရတဲ့ဆိုင်းဆရာ အနေနဲ့လည်း အားရတာပေါ့။ ဆိုင်းတွေကများလူရွှင်တော်ရှားပါးတော့ အဆင်မပြေကြတော့ဘူး”ဟု ၎င်းကပင် ဆက်၍ ပြောသည်။

ကိုလွင်(ဆွာ)

နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယ၊ ရာဇဝတ်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒေးဒရမ်မြို့ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်၊ သာသနာ့လင်္ကာရ ကျောင်းသစ်ကျောင်း ဦးစီးပဓာန နာယက ဆရာတော်ဘဒ္ဒန္တသုဗောဓိလင်္ကာရ၏ ထေရုပုတ္တိအကျဉ်း



ဖွားမြင်တော်မူခြင်း - ဆရာတော်လောင်းလျာသည် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပွင့်ဖြူမြို့နယ် ဝဲဒေါင့်ကျေးရွာ ခမည်းတော် ဦးဦးမောင်-မယ်တော် ဒေါ်နန်းသင်တို့က ၁၂၉၀ပြည့်နှစ် နယုန်လပြည့်ကျော် ၁၃ရက်နေ့တွင် ဖွားမြင်တော်မူသော သားရတနာဖြစ်သည်။ ရှင်ရဟန်းအဖြစ်သို့ - ဆရာတော်လောင်း ရောက်ရှိတော်မူခြင်း - လျာသည် ၁၃၀၅ ခုနှစ်တွင် ခမည်းတော်-မယ်တော်တို့၏

ပစ္စယာနဂ္ဂဟဖြင့် ရှင်သာမဏေအဖြစ်သို့ ရောက်ရှိပြီး ၁၃၀၉ ခုနှစ်တွင်ဝဲဒေါင့်ကျေးရွာ ဝဲဒေါင့်အလည်ကျောင်းတိုက် ခဏ္ဍာသိမ်၌ ကံဆွယ်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တကလျာဏကို ဥပဇ္ဈာယ်ပြု၍ မိဘနှစ်ပါးတို့၏ ပစ္စယာနဂ္ဂဟကို ခံယူကာ မြင့်မြတ်သော ရဟန်းအဖြစ်သို့ရောက်ရှိတော်မူခဲ့သည်။

ပရိယတ္တိစာပေသင်ယူ - ဆရာတော်လောင်းလျာသည် မူလဘုမိပျံဆရာတော် ဆည်းပူးတော်မူခြင်း - ထံတွင် သဒ္ဓါ၊ သင်္ကြာပတ်၊ ဓမ္မာပတ်၊ ဣန္ဒြိယ၊ ဣန္ဒြိယကော၊ ဣန္ဒြိယမာ၊ ဣန္ဒြိယဝေ၊ သင်ယူခဲ့ပြီး

ရေခဲချောင်းမြို့ ရွှေတောင်ပါဠိတက္ကသိုလ်ဆရာတော်ကြီးများ၊ မန္တလေးအနောက်ပြင် တောင်သမန်ကျောင်းတိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တကေသဝါ၊ ဝေယံဘုမိသကျောင်းတိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တကလျာဏနှင့်ရန်ကုန်မြို့ ညောင်တုန်းကျောင်းတိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တဓမ္မန္တ၊ ဘဒ္ဒန္တဩဘာသတို့ထံတွင် ပရိယတ္တိစာပေများကို ဆည်းပူးသင်ယူခဲ့သည်။

သာသနာရေး - ဆရာတော်သည် ၁၃၁၆ ခုနှစ်မှ ၁၃၂၀ ပြည့်နှစ်အထိ ဆောင်ရွက်တော်မူခြင်း - ရန်ကုန်မြို့ ဒဂုံမြို့နယ် ဓမ္မသိပ္ပံစာသင်တိုက်၌ တိုက်စာအုတ်အဖြစ်လည်းကောင်း၊ ၁၃၂၀ ခုနှစ်မှ

၁၃၂၅ ခုနှစ် အထိ ဒေးဒရမ်မြို့ သာသနာ့ရိပ်သာ အိုးတိုကျောင်း၌ တိုက်အုပ်စာအုတ်အဖြစ်လည်းကောင်း၊ ၁၃၂၆ ခုနှစ်မှ ယနေ့အထိ ဒေးဒရမ်မြို့ သာသနာ့လင်္ကာရကျောင်းသစ်ကျောင်းရှိ ငယ်၊ လတ်၊ ကြီး ရဟန်း သာမဏေများကို စာပေဗိသုလျက်ရှိပြီး ၁၃၄၇ ခုနှစ်မှ ၁၃၅၁ ခုနှစ်အထိ မြို့နယ်သံဃနာယက အဖွဲ့ဝင်အဖြစ်လည်းကောင်း၊ ၁၃၅၂ ခုနှစ် မှ ၁၃၆၁ ခုနှစ်အထိ တိုင်းဒေသကြီး သံဃာ့ဝန်ဆောင်နှင့် မြို့နယ်သံဃနာယကအဖွဲ့ဝင်အဖြစ် လည်းကောင်း၊ ၁၃၆၂ ခုနှစ်မှ ၁၃၆၈ ခုနှစ်အထိ နိုင်ငံတော်ပဏ္ဍိတ်သံဃာ့ဝန်ဆောင်အဖြစ် လည်းကောင်း၊ ၁၃၆၉ ခုနှစ်မှ ယနေ့အထိ နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယ ဆရာတော်အဖြစ် လည်းကောင်း သာသနာ့တာဝန်များကို ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

ဘဝနတ်ထံ - ဆရာတော်ကြီးသည် သာသနာတော်အကျိုးသယ်ပိုးပျံလွန်တော်မူခြင်း - ဆောင်ရွက်တော်မူရင်း သက်တော်(၈၉)နှစ် သိက္ခာတော် (၆၉)ဝါအရ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၈ ရက်၊ ၅-၁၁-၂၀၁၅ (ကြာသပတေးနေ့) ညနေ ၄ နာရီခွဲတွင် ဘဝနတ်ထံပျံလွန်တော်မူကြောင်း သာသနာရေးဦးစီးဌာနမှ သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

နမ့်ခမ်းမြို့၌ ပွဲဆောင်းဆပ် ရိုးရာဘုရားပွဲကျင်းပ

နမ့်ခမ်း နိုဝင်ဘာ ၈

ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း)နမ့်ခမ်းမြို့၌ မြို့နယ်ဗုဒ္ဓသာသနာနဂ္ဂဟအဖွဲ့နှင့် ရပ်ကွက်ကျေးရွာပြည်သူများစုပေါင်း၍ နှစ်စဉ် သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၈ ရက်တွင်ကျင်းပလေ့ရှိသော ပွဲဆောင်းဆပ်ရိုးရာပွဲတော်နှင့် ဆွမ်းဆန်စိမ်းလောင်းလှူပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၄ ရက်မှ ၅ ရက်အထိ မြို့လယ်ဘုရားကျောင်းတော်ကြီးနှင့် ကျောင်းတော်အနီးရှိ ပန်ပွဲကွင်းပြင်၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

အဆိုပါ ရိုးရာပွဲသည် နမ့်ခမ်းမြို့၏ အထူးခြားဆုံးနှင့် အစဉ်ကားဆုံး ဘုရားပွဲဖြစ်ပြီး နမ့်ခမ်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများမှ ဆရာတော် သံဃာတော်များက နိုဝင်ဘာ ၄ ရက်နံနက် ၈နာရီတွင် မြို့လယ်မဟာမုနိဘုရားကြီးအား အနောက်ဇာတင်လှူသည်။ ထို့နောက် အန္တရာယ်ကင်းပရိတ်တရားတော်မြတ်ကို ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပြီး အလှူရှင်များက အလှူငွေနှင့် ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ ဉာဏ်မင်း(နမ့်ခမ်း)

သမိုင်းဝင်ရွှေကြာစေတီတော်ကြာသင်္ကန်းကပ်လှူပူဇော်

သထုံ နိုဝင်ဘာ ၈

မွန်ပြည်နယ် သထုံမြို့နယ် သုဝဏ္ဏဝတီမြို့ ဝင်းပကျေးရွာအုပ်စုအတွင်းရှိ ဝင်းပ တောင်ပေါ်ရှိ ရှေးဟောင်းသမိုင်းဝင်ရွှေကြာစေတီတော်၌ နှစ်စဉ်ကျင်းပသော ဘုရားပွဲတော်နှင့်ကြာသင်္ကန်းကပ်လှူပူဇော်ပွဲကို သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၈ ရက်က စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပခဲ့သည်။

အဆိုပါပူဇော်ပွဲတွင် ဝင်းပကျေးရွာ၊ ဒညင်းကုန်းကျေးရွာ၊ ရေတွင်းဖြူကျေးရွာ၊ စောက်စု၊ လက်ပန်ကုန်းကျေးရွာများမှ ကျေးရွာအလိုက် နဂါးရုပ်ပုံသဏ္ဍာန်ကြာသင်္ကန်းများ ပြုလုပ်ကာ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ၊ အတီးအမှုတ် အကအခုန်များနှင့် စီတန်းလှည့်လည်၍ ပူဇော်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ ခွန်(ဝင်းပ)

မြစ်မီးရောင်ကျေးရွာ စီမံကိန်း ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

ရမ်းဗြဲ နိုဝင်ဘာ ၈

ရခိုင်ပြည်နယ် ကျောက်ဖြူခရိုင် ရမ်းဗြဲမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ကျောက်နဂါး ကျေးရွာတွင် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နေသော မြစ်မီးရောင်စီမံကိန်း ဖွေးဖြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်း၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ အရောင်းအဝယ်လုပ်ငန်းနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ကိုင် ဆောင်ရွက်နေသော လုပ်ငန်းများကို မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနဦးစီးမှူး ဦးအောင်ထွန်းနှင့်တာဝန်ကျန်ထမ်းများက ကျေးရွာမြစ်မီးရောင်ကုမ္ပဏီဝင်များနှင့်အတူ နိုဝင်ဘာလပထမပတ်က သွားရောက်စစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (၁၅၇)



UNIQUE STAR TRAVELS & TOURS
ဗန်ကောက်၊ ဟိတ္တရား (6) D | Dream/Safari World, Bangkok-Pattaya-Cambodia
 Emerald Buddha, Baiyoke Sky / Cruise Dinner, Tiger Zoo,
 Nong Nooch Garden, Alcaza Show, Ayutthaya)
 Nov: 14, 28 / Dec: 12, 26 (\$ 500)
 Nov: 14, 21, 28 / Dec: 5, 12, 19, 26 / Jan: 2, 9 (\$300)
ဗန်ကောက်၊ ဖူးခက် (6) D Nov: 14, 28 / Dec: 24, 25 (\$500) Bangkok-Pattaya-Ayuttaya
ဖူးခက် (4) D Nov: 14, 28 / Dec: 24, 25 (\$300) (6 Days/ 5 Nights) Airticket Included
ချင်းနိုင် (4) D Nov: 14, 28 / Dec: 24, 25 (\$300)
ကုမင်း၊ ရွန်ဂရီလာ (8) D Nov: 14, 28 / Dec: 12, 26 (\$500) Dec : 24, 25, 29, 30 (\$ 550)
 70/A, Kabaaye Pagoda Rd, 860 4964-66, 708 353, 705 723, 09 7310 9133-44 55-66.
 No(126), 42th St, 83rd x 84th St, Mandalay. Ph: 099 -7200 3797, 09 - 514 8079.

မဟာတိုး ပုဗ္ဗဂယာ-ထိုင်း-ကမ္ဘောဒီးယား-သီရိလင်္ကာ-ဘုရားဖူးအဖွဲ့
ပုဗ္ဗဂယာ (၇) ရက် ၈.၅ သိန်း ၊ ပုဗ္ဗဂယာ (၁၄) ရက်ခရီး ၉.၅ သိန်း Nov.11,25, Dec.9, 23 (ပိဋကပုဗ္ဗေယျ)
ဘန်ကောက်- ပြာသာဒ်စားရုံ (၃) ရက်ခရီး ၃.၅ သိန်း Oct 30-31, Nov 01
ကမ္ဘောဒီးယား-အနံ့ကော် (၃) ရက်ခရီး (လေးယာဉ်ဖြင့်) ၇.၅ သိန်း Nov 27,28,29
သီရိလင်္ကာစွယ်တော် အပြန်ဘန်ကောက်ဘုရားဖူးစုစုစာ ၁၅.၅ သိန်း Dec 25.26.27
 ရန်ကုန် - (၃၀) ဇူလိုင်/ ဓမ္မရတပရိယတ္တိလှည့်စားနှင့်လှည့်စားနင်းတော်၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ စုန်း - ၂၇၇၂၂၊ ၀၉ ၄၉၂၇၇၀၇၆၊ ၀၉ ၇၇၂၅၅၀၀
 မန္တလေး - ၄၁၀ ၁၂ လမ်း၊ ၃၂ x ၃၃ ကြား၊ ရှမ်းအေးသာမိမြို့နယ်၊ စုန်း - ၀၉ ၉၀၀၃၇၅၀၆၊ ၀၂ ၃၄၆၇၄၄ ။ မန္တလေးစုတော်ကန်၊ ကမ္ဘောဒီးယား
 မော်လမြိုင် - အမှတ် (၄၇)၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်း၊ ချမ်းသာယာရပ်၊ စုန်း - ၀၉ ၄၉၀၀၀၂၀၆၊ ၀၉ ၈၇၀၄၀၀၈ ။ သီရိလင်္ကာ တိုက်ရိုက်ပို့ပေးပါသည်။

ခါတော်မြတ်
ပုဗ္ဗဂယာဘုရားဖူးပို့ဆောင်ရေး
 “ခါတော်မြတ်” မှ ဥဉ်းတွင် ဝိပဿနာပေးခဲ့သော ဘုရားဖူးသတင်းကောင်းတို့ကို မှတ်တမ်းများ
 ဦးလက်ခံ + ခေါ်တင်အောင်ကပ် (ခေါ်ပြည်သာ၊ ရန်ကုန်မြို့)
 မြတ်စွာဘုရားသက်ရှိတော်ဆုခံရမည့် ဝိပဿနာပေးပို့ခြင်း (၁၄) ညအိပ် (၁၅) ရက်
 ခရီးမှာ အင်မတန် အေးမြပြီးဖြင့် ဝိပဿနာပေးပို့ခြင်းဖြင့် ဝိပဿနာပေးပို့ခြင်း
 ဘုရားဖူးထွက်မည့် ခါတော်မြတ်အဖွဲ့နှင့် ဝိပဿနာပေးပို့ခြင်းတို့ကို မြတ်စွာဘုရား
 ဘုရားဖူးခံရမည့် ဝိပဿနာပေးပို့ခြင်း
 ခေါ်တင်အောင်ကပ် (ဗြဟ္မာစံ၊ မန္တလေး)
 မြတ်စွာဘုရားသက်ရှိတော်ဆုခံရမည့် ဝိပဿနာပေးပို့ခြင်းကို အောင်ကပ်ပေးပို့ပါသည်။
 သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော်အား အောင်ကပ်ပေးပို့ပါသည်။
 မြတ်စွာဘုရားသက်ရှိတော်ဆုခံရမည့် ဝိပဿနာပေးပို့ခြင်းနှင့် ဝိပဿနာပေးပို့ခြင်း
 ရှိပါသည်။ အားပေးမှုကို မြတ်စွာဘုရားအား ဝိပဿနာပေးပို့ပါသည်။
 ခေါ်တင်အောင်ကပ် (မန္တလေး)
 ပုဗ္ဗဂယာ ကို ဘုရားဖူးသွားမည့် ခေါ်တင်အောင်ကပ်
 သားအကောင်းဆုံးသော သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ရှိ မြတ်စွာဘုရားသက်ရှိတော်ဆုခံရမည့်
 ကမ္ဘာတော်ကန်ကန် နှစ်ကြိမ်တော်သွားသို့ ဝိပဿနာပေးပို့ခြင်း
 ဒုတိယရက်စဉ် **KMC** ပညာရည်အဖွဲ့ကို ဖော်ပြပေးခြင်း (28 Oct to 4 Nov)
 တတိယရက်စဉ် **ထွက်ခွာမည့်ရက်** - နိုဝင်ဘာ (၂၅)၊ ၂၀၁၅ **ဝေထွက်ရက်စဉ်** **ထွက်ခွာမည့်ရက်** - နိုဝင်ဘာ (၂၅)၊ ၂၀၁၅
 မြန်မာ့သတင်းစာကို ဖော်ပြရန် - နိုဝင်ဘာ (၂၅)၊ ၂၀၁၅ **ပြန်လည်ရောက်ရှိမည့်ရက်** - ဇန်နဝါရီ (၁)၊ ၂၀၁၆
 သီရိလင်္ကာကို - (၁၅) သိန်း **သီရိလင်္ကာကို** - (၁၅) သိန်း
 ▲ ပုဗ္ဗဂယားခရီးစဉ် ထွက်ခွာမည့်ရက် - ဇန်နဝါရီ (၂၄)၊ ၂၀၁၆၊ ▲ မြန်မာ့သတင်းစာကို ဖော်ပြရန် (၇)၊ ၂၀၁၆၊ ▲ သီရိလင်္ကာကို - (၁၀) သိန်း
 အမှတ် (၁၆၆)၊ ၃၃ လမ်း၊ ၇၆ x ၇၇ လမ်းကြား၊ မန္တလေးမြို့၊ ၀၉-၇၉ ၁၁၁ ၁၁ ၇၂ - ၆၊ ၀၉- ၉၇၅ ၃၂၁ ၅၄၅

သီတင်းကျွတ်အလှူအခမ်းအနား
စိန်ရွှေရတနာဆိုင်
ရွှေဝယ်ရင်း အိမ်ရှင်မများ မိမိတို့ရဲ့ ရတနာပစ္စည်းများကို တရတစည်းထဲ
သိမ်းလိုရတဲ့ Jewellery Box နှင့် Note Book, ထီး,
T-Shirt လက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ရယူကြပါစို့။
 ((၃၀) သိန်း / (၁၅) သိန်းနှင့် အထက်ဝယ်ယူသူတို့အတွက်
Jewellery Box ဆိုင်ကြီး / ဆိုင်သေး၊ ဓမ္မဇာတိဆောင်သေးပါမည်။
(အခေါက်ခေါက်) သီတင်းကျွတ်လပြည့်နေ့နှင့်
တန်ဆောင်တိုင်လပြည့်နေ့ ဆိုင်ဝိတ်ပါမည်။
(29-10-2015 မှ 30-11-2015 ထိ)
ဆိုင်ဖွင့်ချိန် (9:00 မှ 6:30 အထိ)
အမှတ်(၇၅) လှည်းတန်းလမ်းမ၊ လှည်းတန်းရွေးအနီး၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။
ဖုန်း - ၅၂၆၂၁၄၊ ၅၁၂၉၂၂၊ ၅၀၅၁၄၄၊ ၅၁၂၆၉၆

Myanmar Book Centre
 (Supplying the World's Knowledge)
New Shop Opening Sales!!
 Myanmar Book Centre ၏ ဓတူတ္ထဆိုင်ခွဲပွင့်လှစ်ခြင်း အထိမ်းအမှတ်
 အဖြစ် အောက်ပါအတိုင်း “ဆိုင်သစ်ဖွင့်ပွဲနှင့် စာအုပ်ချေးရောင်းပွဲ” ကို
 ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။
 နေ့ရက် ။ ။ ၁၄. ၁၁. ၂၀၁၅ (ဓနုဇနု) မှ ၂၂. ၁၁. ၂၀၁၅ (ထနုဇနု) ထိ။
 အချိန် ။ ။ နံနက် (၉) နာရီ မှ ညနေ (၆) နာရီအထိ။
 နေရာ ။ ။ အမှတ် ၂၄၅-၂၄၇၊ အနော်ရထာလမ်း၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်။
(ရွှေပုခွန်နှင့် မျက်နှာချင်းဆိုင်) ဖုန်း - ၀၉-၂၆၄၂၄ ၈၉၃၈၊ ၂၆၄၂၄ ၈၉၃၉
ပွဲကျင်းပနေ့ကာလအတွင်း စာအုပ်ဝယ်ပေးခြင်း (၂၀, ၀၀၀) ကျော်ကို အထူးလျှော့စျေး
ဖြင့် ရောင်းချမည် ဖြစ်ပါသည်။ Member များအား 15% Discount နှင့်
Non-Member များအား 10% Discount ပေးချမ်းမည် ဖြစ်ပါသည်။
 ကျပ်(၁၀,၀၀၀)မှ ဝယ်ယူသူတို့အား ကြိုက်နှစ်သက်ရာစာအုပ်(၂)စုပ် ရွေးချယ်ယူနိုင်မည့်အခွင့်အရေး

ဖောင်းကြဲပျောက် ယာဉ်အမှတ် 2G/3705 ၏ ဖောင်းကြဲပျောက်ပျက်ခြင်းကို ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့်
လျှောက်ထားခြင်း ယခင်ဖောင်းကြဲပျောက်ပျက်ခြင်းအား အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
 ကညနု ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း)

ဖောင်းကြွန်ပုတ်ပြားပျောက် ယာဉ်အမှတ် 11/2238 ၏ ဖောင်းကြွန်ပုတ်ပြားပျောက်ခြင်းကို ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့်
လျှောက်ထားခြင်း ယခင်ဖောင်းကြွန်ပုတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
 ကညနု (ရွာသာကြီး)

SANDAR CLASSIC PEARL CREAM MAKE-UP
 Vitamin - E Olive Oil တို့ပါဝင်ပြီး အရောင်(၅)မျိုးဖြင့် ထုတ်လုပ်ထားပါသည်။
အမြဲမြဲဆိုင်တိုင်းတွင်ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

ဒေဝတီစက်သစ်ကြီးများဖြင့် ထုတ်လုပ်သော သဘာဝစစ်စစ်
 စန္ဒာ မြန်မာ့ရိုးရာ သဘာဝအသားဖြူ သနပ်ခါးကို ရနံ့ (၇) မျိုးဖြင့်ထုတ်လုပ်
 ထားပါသည်။ ဝက်ခြံ၊ တင်းတိတ်၊ မွဲခြောက်၊ နေလောင်ကွက်နှင့်အသားပပ်ခြင်း
 တို့ကို လျင်မြန်စွာသက်သာစေပြီး အသားရေကိုဖြူဝင်းလှပစေပါသည်။
အမြဲမြဲဆိုင်တိုင်းတွင်ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

BIG SALE

အထူးဈေးနှုန်း ဗီယက်ဂျက် ဖို့ အချိန်ကျရောက်ပါပြီ။

ရန်ကုန် ✈️ ဟိုချီမင်းမြို့



ဗီယက်ဂျက် ဖို့ အချိန်ကျရောက်ပါပြီ။
 ပရိုမိုးရှင်းအချိန် - ၁၁:၃၀ မှ ၁၃:၃၀ နာရီ ထိ
လေယာဉ်ခ (*) ကျပ်မှစ၍

www.vietjetair.com

ပျော်ရွှင်ချစ်ကြည်စွာပျံသန်းကြပါစို့။



vietjet Air.com



AVIAREPS MYANMAR

အခန်း #၀၃-၀၃၊ ၃ လွှာ၊ လပြည့်ဝန်းပလာဇာ၊ အမှတ် ၃၇၊ အလံပြတုရားလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်၊ မြန်မာ။

ဖုန်း - +၉၅ (၀၁၁) ၂၂၃၁၂၇

ဖက်(စ်) - ၉၅ ၁ ၈၆၀၄၀၅၁

Hotline နံပါတ် - ၀၉၉ ၆၀၇၀ ၄၈၁၈

ငွေပေးချေနိုင်သည့် နည်းလမ်း: Visa/ Master/AMEX/JCB

(*) လေယာဉ်ခ များတွင် လေဆိပ်အခွန် နှင့် တစ်ခြားအခွန်များ မပါ ရှိပါ။

ဝိုး..... ဗီယက်ဂျက် လေကြောင်းလိုင်း အသစ် မြန်မာပြည်လာတော့မည်။လှပသော၊ အံ့ဩဖွယ်ရာအမွေအနှစ်များဖြင့်ပြည့်ဝလျက်ရှိသောတိုင်းပြည်မှ နွေးထွေးပျူငှာသောအပြုံးနှင့်သင့်အားကြိုဆိုပါစို့။ ကမ္ဘာတွင်အကြီးမားဆုံးသောသဘာဝလိုက်ဂူရှိရာ ဆွန်ဒွန်းဂူ (Son Doong),ဟာလောင်းဘေး (Ha Long Bay)သို့ မဟုတ် ဒါနန် (Da Nang), နာထရမ် (Nha Trang),ဖူးကျို (Phu Quoc)စတဲ့ငေးမောဖွယ်ရာ ကမ်းခြေများကိုခံစားရင်း.....

နေ့လည် ၁၁:၃၀။ ဒီအချိန်ဟာ ဗီယက်ဂျက်ဖို့ အချိန်ကျရောက်ပြီလို့ ဆိုလိုခြင်းပါ။ ၁၁ နိုဝင်ဘာမှ ၁၈ နိုဝင်ဘာ ၂၀၁၅ အထိ Vietjet သည် ရန်ကုန်မြို့မှ ဟိုချီမင်းမြို့၊ခရီးစဉ် နှင့် ဗီယက်နမ်ပြည်တွင်း ခရီးစဉ်အားလုံးကို www.vietjetair.com မှ တဆင့် နေ့လည် ၁၁:၃၀ မှ ၁၃:၃၀ အတွင်း လေယာဉ်ခ "၀++++" ကျပ်မှစ၍ ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပြီ ဖြစ်ပါသည်။ လေယာဉ်ပျံသန်းမည့် အချိန်မှာ ၁၀၂၂၀၁၅ မှ ၃၀၁၄၂၀၁၆ အထိဖြစ်ပါသည်။

လုံခြုံစိတ်ချရပြီးခေတ်အမှီဆုံးလေယာဉ်တွင်အထက်တန်းကျ သောလေယာဉ်ထိုင်ခုံများဖြင့်စတိုင်လ်ကျကျပျံသန်းကြပါစို့။အံ့ဩဖွယ်ရာဖျော်ဖြေမှုများနှင့်အတူရင်းနှီးပျူငှာသောလေယာဉ်ဝန်ထမ်းများကျွေးမွေးဧည့်ခံသည့်အရသာရှိ သောအစားအသောက်များကိုမှာယူစားသောက်နိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏နေ့စဉ်ထူးခြားသည့်ပရိုမိုးရှင်းများအား www.vietjetair.com တွင်နေ့စဉ် ၁၁:၃၀ မှ ၁၃:၃၀နာရီ အတွင်းရယူ၍ Vietjet ဖြင့်ပျော်ရွှင်စွာပျံသန်းလိုက်ပါ။

၂၀၁၅ ခုနှစ် ကောက်ကတ်အမှတ်တံဆိပ် ကထိန်သင်္ကန်းဈေးနှုန်း

တရုတ်စိပင်စိစိစိစိ L သိုင်း (ရိုးရိုး) ၂၅၀၀ အင်းဒီးနီးရားအိုးလ်စိစိစိ L သိုင်း (ပြေတ်ဝါးခွဲ) ၁၈၀၀၀ ဂျပန်လိင်စိစိစိစိ (လိပ်ပြာ) L သိုင်း (ပြေတ်ဝါးခွဲ) ၃၅၀၀၀	ကိရိယာစိပင်စိစိစိစိ L သိုင်း (ရိုးရိုး) ၁၁၀၀၀ ပဒ္မာချည်ပိုင် (ပိန်) L သိုင်း (ပြေတ်ဝါးခွဲ) ၂၀၀၀၀ သင်္ကန်းစိပင်စိစိစိစိစိ (သေမှတ်သုံးစွဲ) L သိုင်း (ပြေတ်ဝါးခွဲ) ၃၅၀၀၀	ကိရိယာစိပင်စိစိစိစိ L သိုင်း (ပြေတ်ဝါးခွဲ) ၁၃၀၀၀ ဂျပန်စိပင်စိစိစိစိ (ဘိမ) L သိုင်း (ပြေတ်ဝါးခွဲ) ၂၇၀၀၀ သင်္ကန်းစိပင်စိစိစိစိ (ဘိမ-၃၃၃) L သိုင်း (ပြေတ်ဝါးခွဲ) ၃၅၀၀၀	စက်ကုန်စိပင်စိစိစိစိ L သိုင်း (ပြေတ်ဝါးခွဲ) ၁၅၀၀၀ ဂျပန်စိပင်စိစိစိစိ (ဘိမ) LL သိုင်း (ပြေတ်ဝါးခွဲ) ၃၀၀၀၀ ဂျပန်စိပင်စိစိစိစိ (ဘိမ) L သိုင်း (ပြေတ်ဝါးခွဲ) ၃၅၀၀၀	ယိုးဒယားစိပင်စိစိစိစိ L သိုင်း (ပြေတ်ဝါးခွဲ) ၂၀၀၀၀ အင်တန်းစိစိစိစိ (ဘိမ) L သိုင်း (ပြေတ်ဝါးခွဲ) ၃၀၀၀၀ ဂျပန်စိပင်စိစိစိစိ (ဘိမ) LL သိုင်း (ပြေတ်ဝါးခွဲ) ၃၈၀၀၀
---	---	---	--	--

ရန်ကုန်မြို့ပေါ်ရှိ ကောက်ကတ်သင်္ကန်း ပင်ရင်းအရောင်းဆိုင်များ **Email-contact@zawtika.com**

- ဇာတိ(၁) အမှတ်(၃၅) ရွှေတိဂုံဘုရားအလှူတော်အစည်း ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၁-၃၀၇၅၀၁
- ဇာတိ(၂) အမှတ်(၃၅)အေ ဘုန်းကြီးလမ်းအလယ်၊ လမ်းပေတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၁-၂၅၂၅၉
- ဇာတိ(၃) အမှတ်(၆၁၆၂) အထက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်းပေါ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၁-၅၄၆၅၉၉
- ဇာတိ(၄) အမှတ်(၃၅) ရွှေတိဂုံဘုရားအလှူတော်အစည်း ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၁-၃၀၇၅၀၁
- ဇာတိ(၅) ၁၅လမ်း၊ ညောင်ပင်လမ်းအစည်း လမ်းပေတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၁-၂၅၉၂၇
- ဇာတိ(၆) တာမွေလမ်းဆုံ ရွှေတိဂုံရုပ်ရှင်ရုံရွှေ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၁-၇၈၂၅၉
- ဇာတိ(၇) ပြည်လမ်း၊ ဂမိင် လမ်းဆုံ၊ ရိုးပဲလ်တန်း၊ မရမ်းကုန်း၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၁-၆၅၃၁၃၃
- ဇာတိ(၈) ပုဇွန်တောင်ညွှန်အိမ်ရာ၊ ပုဇွန်တောင်ရွှေအစည်း ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၁-၂၀၁၈၀၀
- ဇာတိ(၉) AKK shopping Mall အစည်း ဘုရားလမ်းပေတော်တိုင်း၊ သယ်ကန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၁-၅၆၅၉၃၃
- ဇာတိ(၁၀) မြန်မာဘဏ်ရှေးစုပေးပို့ထား ကျွဲ၊ ရေတာရှည်လမ်းပေတော်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၁-၃၅၅၄၇၀၊ ၃၅၅၄၇၁၊ ၅၅၅၀၁၂၊ ၅၅၅၂၅၅

- ဇာတိ(၁၀) ပါရဝိလမ်း၊ ပါရဝိအစုအဖွဲ့၊ တ/ညွှန်လမ်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၁-၅၆၂၅၇
- ဇာတိ(၁၀) သေသလမ်း၊ မ/ညွှန်လမ်း(၅)ရွှေအစည်း မ/ညွှန်လမ်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၉-၃၃၁၆၆၅၂
- ဇာတိ(၁၀) တိုက် (၁၇-အ) ပဒ္မာလမ်း၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၉-၃၃၁၆၆၅၂
- ဇာတိ(၁၀) ကုန်းဈေးတန်းလမ်း၊ သိမ်ကြီးရွှေအစည်း၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၁-၃၈၉၃၃၃
- ဇာတိ(၁၀) လှိုင်မြစ်ကမ်းလမ်း၊ အင်းစိန်ရွှေကြေးရွှေ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ဖုန်း ၀၉ ၃၃၅၅၂၂
- ဇာတိ(၁၀) သရိုင်းဘုတန်းလမ်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၉ ၃၂၁၂၅၂
- ဇာတိ(၁၀) အမှတ် (၁၀၀) သရိုင်းဘုတန်းလမ်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၉ ၃၂၁၂၅၂
- ဇာတိ(၁၀) အမှတ်(၉)၊ လှိုင်မြစ်ကမ်းလမ်း၊ အင်းစိန်ရွှေကြေးရွှေ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ဖုန်း ၀၉ ၃၃၅၅၂၂
- ဇာတိ(၁၀) အမှတ် (၁၀၀) သရိုင်းဘုတန်းလမ်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၉ ၃၂၁၂၅၂
- ဇာတိ(၁၀) အမှတ် (၁၀၀) သရိုင်းဘုတန်းလမ်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၉ ၃၂၁၂၅၂
- ဇာတိ(၁၀) အမှတ် (၁၀၀) သရိုင်းဘုတန်းလမ်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၀၉ ၃၂၁၂၅၂

“စွဲပါကင်း အဆင့်မြင့်အထူးစပါးရယ် ကထိန်သင်္ကန်းများ”
 “ဝိနည်းတော်သည် ဗုဒ္ဓသာသနာတော်၏ အထက်မြစ်ပါသည်။”

ဝယ်ယူသူများ၏အကျိုးအမြတ်များအတွက် စီမံကိန်းပြုစုထားပြီး အကျိုးရရှိမှုအတွက် အထောက်အကူပြုရန် ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိ ဖြစ်ပါသည်။

အကျိုးရှိရစေရန်အတွက် စီမံကိန်းပြုစုထားပြီး အကျိုးရရှိမှုအတွက် အထောက်အကူပြုရန် ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိ ဖြစ်ပါသည်။

အကျိုးရှိရစေရန်အတွက် စီမံကိန်းပြုစုထားပြီး အကျိုးရရှိမှုအတွက် အထောက်အကူပြုရန် ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိ ဖြစ်ပါသည်။

အကျိုးရှိရစေရန်အတွက် စီမံကိန်းပြုစုထားပြီး အကျိုးရရှိမှုအတွက် အထောက်အကူပြုရန် ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိ ဖြစ်ပါသည်။

ကထိန်ဥပဒေနှင့်အညီ အကျိုးရရှိမှုအတွက် စီမံကိန်းပြုစုထားပြီး အကျိုးရရှိမှုအတွက် အထောက်အကူပြုရန် ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိ ဖြစ်ပါသည်။

Opportunities driven by connectivity

ဆက်သွယ်မှုပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးမည့် အခွင့်အလမ်းများ

တနင်္လာ၊ နိုဝင်ဘာ ၉၊ ၂၀၁၅

CommuniCast 2015 Myanmar

The 2nd Communications Technology, Enterprise & Convergence Solutions Show

Supported by: MCF, MCPA, MCIA, SOFTWARE PARK

Tuesday 17 - Thursday 19 November 2015

Myanmar Event Park (MEP), Yangon (9.00-17.00 Hrs.)

စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များသာ၊ အသက် (၁၈) နှစ်အောက်ဝင်ခွင့်မပြု

www.communicastmyanmar.com

Info Hotline: +95-1 513 515 - 519

ပေါ့ပါးလွယ်ကူသည့်... **FIRE.Safe** မီးသတ်ဆေးဘူး

FIRE.Safe, FIRE.Safe 2, FIRE.Safe 3

ဆက်သွယ်မှုအမှတ် - 09 440 444444, 09 458 222222

အမြို့မြို့အနယ်နယ်ရှိ Super Market၊ ကုန်တိုက်နှင့် စတိုးဆိုင်ကြီးများတွင်ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

FAME Nephrotec® ISO 9001 : 2008, ISO 14001 : 2004, OHSAS 18001 : 2007, GMP Certified, Organic Certified

For healthy kidney ကျောက်ကပ်ဆေး

FAME Urocrush® ISO 9001 : 2008, ISO 14001 : 2004, OHSAS 18001 : 2007, GMP Certified, Organic Certified

For renal stones သီးကျောက်ပြိုစေရန်

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းဖြေဆို အောင်မြင်ပြီးသူတိုင်း တက်ရောက်သင်ကြားနိုင်မည့် တွဲသင်တန်း

Siam University

BBA

စီးပွားရေးစီမံခန့်ခွဲမှုဘွဲ့

www.facebook.com/mcc.institute www.inter.siam.edu

MCC/Siam University BBA Program

- International Business Management (စီးပွားရေးလုပ်ငန်း စီမံခန့်ခွဲမှုဘွဲ့)
- Service Industry Management (ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွား စီမံခန့်ခွဲမှုဘွဲ့)

Enroll Now!

Opening Date: 23 November 2015

MCC.i (Yangon Campus) Junction Square Complex, Building (8), 1st Floor Kamayut Township, Yangon Ph - 01-2304156, 01-246634, 01-245762, 01-249152, 01-395512

MCC.i (Mandalay Campus) Ph - 011-202113, 09-402671562

ပေးပို့ထားပုံတင်အစည်း (ကမ-၃) မိတ္တူကောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် - 7E / 8505, KIA CARNIVAL LIMOUSINE, Mini Van (4x2) ထုတ်လုပ်သူ S.M.K. GARMENT Co.,LTD ထုတ်လုပ်သူ

ဟိုတယ် (ကမ-၃) ဗဟိုရုံးနှင့် မိတ္တူကောက်ပေးရန် လျှောက်ထားပါရန်၊ ဟိုတယ် (ကမ-၃) ဗဟိုရုံးမှ တောင်းခံထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။

ခုံဖြိုသစ်

အရှေ့ပိုင်း ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ် တောင်ပိုင်းမြောက်ပိုင်း များရှိ မြေကွက်များကို ရွေးကောင်းပေးပေးပါသည်။

09-8623188
09-5195949



Gain a new perspective with your eyes closed. Because you can.

Singapore (direct) Hot Fare from USD 73

jetstar.com



Hot Fare has limited availability, until sold out. Hot Fare is one way Economy Starter fare (including airport taxes and fees) with 7kg carry-on baggage only. Selected travel periods and seat availability apply. Availability is limited (not available on all flights, school holidays and weekends). Conditions apply, including Jetstar's Conditions of Carriage. Jetstar Asia Airways Pte Ltd.

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် Jialing C 90 ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးဟောကခင်းခမ် ၅/ကလထ(နိုင်)၁၁၁၇၄ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

VICTORIA UNIVERSITY COLLEGE

HND အောင်မြင်ပြီးသူများအား သတင်းကောင်းပါးအပ်ခြင်း*

- BTEC HND (Level 5) ကိုမည်သည့် Centre မှ အောင်မြင်သူမဆို Merit / Distinction ဖြင့် အောင်မြင်ပါက Degree (Hons) UK Level 6 အဆင့်ကို ပြည်တွင်း၌ဖြစ်စေ၊ ပြည်ပ၌ ဖြစ်စေ တစ်နှစ်သာသင်ယူရပါသည်။
(၃) နှစ်သင်ယူရမည်ဆိုသည်မှာ လုံးဝ(လုံးဝ) မဟုတ်ပါ။
BTEC HND အောင်မြင်ပြီးပါက ဆက်လက်သင်ယူနိုင်သည့် နိုင်ငံတကာတက္ကသိုလ်ပေါင်း (၁၀၇၂) ခုရှိပါသည်။
ယင်းနိုင်ငံတကာတက္ကသိုလ်များသို့ တက်ရောက်လိုသူတိုင်းကို Victoria University College မှ ဝန်ဆောင်ခ မယူဘဲ ဝင်ခွင့်နှင့် ဝိဇာရရှိသည်အထိအကူအညီပေးနေပါသည်။
Victoria University College သည် Quality Assurance Agency နှင့် University of Wolverhampton ၏ အသိအမှတ်ပြုခြင်းခံရသော တစ်ခုတည်းသော Centre ဖြစ်သဖြင့် ဗြိတိန်အစိုးရပိုင်တက္ကသိုလ်မှ ချီးမြှင့်သော BE (Hons), BA (Hons) ဘွဲ့များကို နောက်ဆုံး နှစ်အဆင့် (တစ်နှစ်သာ) ပြည်တွင်း(သို့) ပြည်ပတွင်တက်ရောက်ပြီး ဆွတ်ခူးနိုင်ပါသည်။
University of Wolverhampton (UK) သို့ ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျ သွားရောက်သင်ကြားသူ များ နှင့် ယင်းတက္ကသိုလ် မှ Victoria University College သို့ ပူးတွဲလာရောက်သင်ကြား ခြင်းကို သင်ယူသူများရရှိမည့် အခွင့်အရေးနှင့် ဘွဲ့လက်မှတ် အတူတူပင်ဖြစ်ပါသည်။
BEng (Hons) - Civil Engineering
Mechatronics Engineering
Electronics and Communications Engineering
BA (Hons) - Business Management

တတ်ယအကြိမ်မြောက်အတန်းများအတွက် စတင်လက်ခံနေပါပြီ

အသေးစိတ်စုံစမ်းရန် - ကျောင်းသားရေးရာဌာန - အမှတ် (၁၆၆)၊ အထက်ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း - ၀၁ ၃၈၃၁၃၂၊ ၃၈၃၁၃၃၊ ၅၄၁၃၈၉၊ ၅၄၁၅၅၀၊ ၅၄၉၅၁၅၊ ၅၅၆၃၈၉၊ ၀၉၂၅၉၂၇၁၀၉၄။



10 ~ 20%

သမဝါယမဝန်ကြီးဌာနနှင့် တောင်ကိုရီးယားနိုင်ငံ daedong ကုမ္ပဏီတို့ ပူးပေါင်း၍ မြန်မာတောင်သူလယ်သမားများအတွက် လယ်ယာသုံးစက်ပစ္စည်းများ အရစ်ကျရောင်းချမည့်အစီအစဉ် စက်တန်ဖိုး၏ ၁၀% ~ ၂၀% ကို အရင်ပေးသွင်းပြီး ကိုရီးယား daedong လယ်ယာသုံးစက်ပစ္စည်းကို ကိုယ်ပိုင်ပစ္စည်းအဖြစ် အရယူပါ။

အရစ်ကျရောင်းချမည့်ကာလ : ၆ ~ ၇- နှစ်
ငွေပေးသွင်းရမည့်အကြိမ် : ၁၀ ~ ၁၂ ကြိမ် ၊ ၆- လ တစ်ကြိမ်



DT100NS CK2810(28HP) DS3510(35HP) DS4110(41HP), DS4510(45HP) EX50(50HP) RX6020(60HP), RX7620(76HP) PX9020(90HP)

Table with contact information for Daedong and Kioti, including phone numbers for various departments like sales, spare parts, and financing.



ဘဏ်ပိတ်ရက်ကြော်ငြာ

လွှဲပြောင်းနိုင်သော စာချုပ်စာတမ်းများ အက်ဥပဒေအရ ၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၀ရက် (အင်္ဂါနေ့) ဒီပလိုမာနဲ့အညီ အများပြည်သူ အလုပ်ပိတ်ရက်ဖြစ်သဖြင့်

၎င်းရက်တွင် ဘဏ်အားလုံးပိတ်ထားလိမ့်မည် ဖြစ်ပါကြောင်း။

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ အမှတ်(၂)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း ကြီးကြပ်မှုအောက်မှ အမှတ်(၃၃) အကြီးစားစက်ရုံ၊ အဆင့်မြင့်မီးခတ်ထုတ်လုပ်ရေးဌာန(ကျောက်ဆည်)ရှိ ပြည်ပကုန်ကြမ်း Silica Micro Powder (၄၀ ဒဿမ ၂၀၇)တန်အား မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ရောင်းချလိုပါသည်။

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း အိတ်ဖွင့်လေလံခေါ်ယူခြင်း

၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်းရုံးချုပ်၊ မော်တော်ယာဉ်ဌာနရှိ အသုံးပြုပြီးပစ္စည်းအဟောင်းများဖြစ်သော တာယာအဟောင်း ၁၃၀၅လုံးနှင့် ဘက်ထရီအဟောင်း ၂၉၄လုံးတို့အား မျက်မြင်အခြေအနေအတိုင်း အိတ်ဖွင့်လေလံစနစ်ဖြင့် ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ကုသရေးဦးစီးဌာန အငြိမ်းစားနိုင်ငံဝန်ထမ်းဆေးရုံ

ဆေးဝါးနှင့်ဆေးပစ္စည်းများဝယ်ယူရန် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ အငြိမ်းစားနိုင်ငံဝန်ထမ်းဆေးရုံ၏ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေအရ လူနာများအား ကုသပေးရန်လိုအပ်သော အစားအသောက်နှင့် ဆေးဝါးအာဏာပိုင်အဖွဲ့ (FDA)အသိအမှတ်ပြုဆေးဝါးနှင့် ဆေးပစ္စည်းများကို မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများ တင်သွင်းနိုင်ပါရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း၏ ပစ္စည်းများအား ရန်ကုန်တိုင်း၊ ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းနှင့် စီမံကိန်းစခန်းတို့မှ စီမံကိန်းနေရာအသီးသီးသို့ သယ်ယူပို့ဆောင်ရန် မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့်တင်ဒါခေါ်ယူလိုပါသည်။

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ အမှတ်(၃)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း ကြီးကြပ်မှုဖြင့် မွန်ပြည်နယ် သထုံမြို့နယ်၊ အင်းရှည်ရွာအနီးတွင် အကောင်အထည်ဖော်တည်ဆောက်မည့် ကောစတစ်ဆိုင်ခါစက်ရုံ(သထုံ)၌ စက်မှုအဆောက်အအုံများ ဆောက်လုပ်ရန်အတွက် ၂၇-၈-၂၀၁၅ ရက်နှင့် ၂၈-၈-၂၀၁၅ ရက်တို့တွင် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာမှ ကြော်ငြာခွဲသော စက်မှုအဆောက်အအုံ ၂၈ မျိုးအနက်မှ အောက်ပါအဆောက်အအုံ ၆ မျိုးဆောက်လုပ်ရန် မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် လုပ်ငန်းအပ်နှံဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးရေးလုပ်ငန်း (ပစ္စည်းများဝယ်ယူရန် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးရေးလုပ်ငန်းအတွက် လိုအပ်သော တာယာနှင့် ဘက်ထရီများအား မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ကုသရေးဦးစီးဌာန သန်လျင်မြို့၊ အထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံကြီး အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင်၊ သန်လျင်မြို့၊ အထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံကြီးတွင် လူနာများအား ကုသပေးရန် (ဓာတ်ခွဲခန်းသုံးဓာတ်ဆေးပစ္စည်းနှင့် ဓာတ်မှတ်ခန်းအတွက် လိုအပ်သောပစ္စည်းများ)အား FDA အသိအမှတ်ပြုဆေးဝါးများကို မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါသွင်းရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ကုသရေးဦးစီးဌာန အထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံကြီး၊ မိတ္ထီလာမြို့ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ ကုသရေးဦးစီးဌာန၊ အထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံကြီး၊ မိတ္ထီလာမြို့သို့ လာရောက် ဆေးကုသမှုခံယူသော လူနာများအတွက် လိုအပ်သော FDA အသိအမှတ်ပြု ဆေးဝါးများကို မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများပေးသွင်းရန် ခေါ်ယူအပ်ပါသည်။

အလုပ်ကြော်ငြာ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန (ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန) လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း(National Community Driven Development Project-NCDDP)

ကမ္ဘာ့ဘဏ်၏ ထောက်ပံ့ငွေဖြင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော လူထုဗဟိုပြုစီမံကိန်း(နေပြည်တော်)တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် အောက်ဖော်ပြပါ ရာထူးများအတွက် ပြည်တွင်းအကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်/ဝန်ထမ်းများ ငှားရမ်းလိုပါသည်-

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဗိုလ်တထောင်ကျိုက်ဒေးအပ်ဆံတော်ဦးစေတီတော် ချိပ်ပိတ်တင်ဒါ (၁/၂၀၁၅)

ဗိုလ်တထောင်ကျိုက်ဒေးအပ်ဆံတော်ဦးစေတီတော်ရင်ပြင်ရှိ စေတီရံ (၁၅)ဆူအား လုံးတော်ပြည့်ရွှေသင်္ကန်းကပ်လျှင်ခြင်းလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်လိုပါ၍ အောက်ဖော်ပြပါ လုပ်ငန်းများ လုပ်ကိုင်လိုသူများသည် ၂၀၁၅ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၃၀ရက် (တနင်္လာနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီ နောက်ဆုံးထားပြီး ဂေါပကအဖွဲ့ရုံးသို့ ချိပ်ပိတ်တင်ဒါတင်သွင်းနိုင်ပါသည်။

မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန

၁။ မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ မျိုးမြင့်တင်ရေးဌာနစိတ်(ပေါင်းငှ)ရှိ မျိုးရည်ခဲချောင်းထုတ်လုပ်ခြင်းဓာတ်ခွဲခန်းအား အဆင့်မြင့်တင်ခြင်းလုပ်ငန်းနှင့် ဓာတ်ခွဲခန်းသုံးစက်ပစ္စည်းကိရိယာများ ဝယ်ယူနိုင်ရေးအတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ ခေါ်ယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဈေးနှုန်းအဆိုပြုလွှာ တင်သွင်းနိုင်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

Myanmar Fiber Optic Communication Network Co.,Ltd(MFOCN)

MFOCN ကုမ္ပဏီသည် မြန်မာနိုင်ငံတွင် အရည်အသွေးပြည့်ဝသည့် ဆက်သွယ်ရေးအခြေခံအဆောက်အအုံများ ထောက်ပံ့ပေးသော ကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်ပြီး ဆက်သွယ်ရေးကဏ္ဍတွင် လိုအပ်သောသက်ဆိုင်ရာလိုင်စင်များလည်း ရရှိပြီးဖြစ်ပါသည်။

အကြောင်းပြရန်ပေးသည့်အကြောင်းကြားစာ ရန်ကုန်အနောက်ပိုင်းခရိုင်တရားမရုံး၌ ၂၀၁၃ ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ် -၈၉

ဒေါ်လှလှထွေး နှင့် ဒေါ်ခင်လှဝင်း တရားလို တရားပြိုင် အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရွာမအရှေ့ရပ်ကွက်၊ သီရိမင်္ဂလာလမ်း၊ အမှတ်(၆၇/က)ရပ်နေ ဒေါ်ခင်လှဝင်း သိစေရမည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့နယ်၊ ရွာကောက်ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၃/ဥက္ကရပ်၊ မြေကွက်/ဦးခင်အမှတ် ၃၃၊ ဧရိယာ ၀ ဒဿမ ၂၇၈ ဧကရှိ ဒေါ်ခင်အမည်ပေါက် ဘိုးဘိုခင်မြေကွက်အား ဒေါ်သိန်းသိန်းချို၊ ဒေါ်ဝါဝါလတ် ၉/ပမန(နိုင်)၀၀၂၇၇၃၊ ၉/ပမန(နိုင်)၀၀၂၇၇၇ (၁)ဦးထွန်းတင်၊ ဦးခင်မောင်လတ်မှ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း အထောက်အထားများတင်ပြပြီး အမေဆက်ခံစာချုပ်ချုပ်ရန် လျှောက်ထားလာရာ ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများဖြင့် အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ၁၅ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း

နေပြည်တော် ပုဗ္ဗသီရိမြို့၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂/ရုံးရပ်၊ မင်္ဂလာဒုံပရပ်ကွက်ရှိ မြေကွက်အမှတ်ပ-၂၀၂၆၄၊ ဧရိယာ ၀ ဒဿမ ၁၂၈၈၈၊ မြေကွက်အမည်ပေါက် ဦးလှမြင့်သန်း ၁/မကတ(နိုင်)၀၁၃၃၄၅ ၏ အထူးကိုယ်စားလှယ် ဒေါ်ဆွေဆွေဖြင့် ၉/မန(နိုင်)၀၉၇၉၇၇၊ npt sp no-1256/2015 မှ မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုရန်အတွက် မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင်ရေးကူးပေးပါရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင် ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာလိုက်သည်။

လက်ထပ်ပြီးစီးခြင်း

ရန်ကုန်မြို့နေ
ဦးအေးဇော်ဝင်း-ဒေါက်တာဒေါ်ခင်စန္ဒာဝင်းတို့၏ သားထွေး

ကိုဇွဲနေဝင်း

နှင့်

ရန်ကုန်မြို့နေ

ဦးစိုးနိုင်-ဒေါ်လွင်လွင်ဦးတို့၏ သမီးလတ်

မပြည့်စိုးနိုင်

တို့သည် ၈-၁၁-၂၀၁၅ ရက်တွင် Chatrium Hotel Royal Lake Yangon, Presidential Royal Lake Suite ဌာန နှစ်ဖက်သဘောထားချက်များအရ တရားဝင်လက်မှတ် ရေးထိုး ထိမ်းမြားမင်္ဂလာဆောင်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း။

နှစ်ဖက်မိဘများနှင့်
ကိုဇွဲနေဝင်း-မပြည့်စိုးနိုင်

မင်္ဂလာလက်ထပ်ပြီးစီးကြောင်း ကြေညာခြင်း

မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ (က)ရပ်ကွက်၊ (၀-၉/၂၇)နေ
ဦးစိုင်းထွေး-ဒေါ်အေးအေးတို့၏သားကြီး

မောင်စိုင်းဝင်းသန့်-နန်းမိုခမ်း၊ မောင်စိုင်းစိုင်းတို့၏အစ်ကို

မောင်စိုင်းဦး

နှင့်

မန္တလေးမြို့နေ ဦးစိန်ခိုင်-ဒေါ်မြင့်မြင့်တို့၏မြေး၊

နန်းခမ်းမြို့၊ နောင်စန်ရပ်ကွက်နေ

ဦးစိုင်းကျော်မင်း-ဒေါ်နန်းဝင်းစိန်တို့၏သမီးကြီး၊

စိုင်းအောင်မင်းဦး-ဒေါ်နန်းရွှေဟန်၊ စိုင်းကျော်ကျော်ဦး-ဒေါ်နန်းမွေဟွမ်
တို့၏ ညီမ၊ နန်းစုလတ်ဖြူဦး၏ အစ်မ

နန်းဆုမြတ်မွန်ဦး B.A (Eng)

တို့ကို ၁၇-၁၂-၂၀၁၄ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)တွင် မိဘတို့ဝတ္တရားရှိသည့်
အတိုင်း ထိမ်းမြားမင်္ဂလာဆောင်နှင်းပြီးဖြစ်ပါသည်။

နှစ်ဖက်မိဘများနှင့်

မောင်စိုင်းဦး-မနန်းဆုမြတ်မွန်ဦး

အထူးကျေးဇူးတင်လွှာ

၁-၁၁-၂၀၁၅ ရက် တနင်္ဂနွေနေ့တွင် ကျင်းပပြီးစီးသော ရွှေမန်း
ကျောင်းဆရာတော် အရှင်ကုသလ၏ သက်တော်(၇၀)ပြည့် ဝိဇာတ
မွေးနေ့နှင့် သိက္ခာတော် (၅၀) ရွှေရတုမင်္ဂလာ အလှူတော်အခမ်း
အနားသို့ ကြွရောက်ပူဇော်ကြသော အလှူရှင် ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမ
ဓမ္မမိတ်ဆွေအပေါင်းနှင့် မေတ္တာဖြင့်ကူညီလှူဒါန်းပေးပါသော မိုးသီး
မိသားစု၊ ဓာတ်ပုံနှင့်ဗီဒီယိုမှတ်တမ်းများရိုက်ကူးပေးပါသော စိုင်းဘုန်း
ထူးအဖွဲ့၊ MRTV-4 အဖွဲ့နှင့် Sky Net အဖွဲ့၊ ဝိဇာတမင်္ဂလာတေးထပ်
ကို ရွတ်ဖတ်ပူဇော်ပေးပါသော တေးသံရှင် ပန်းအိဖြူ၊ စောင်းပညာရှင်
ဦးဝင်းကျော်၊ တေးရေး ဦးသိန်းလွင်တို့အားလည်းကောင်း၊ တေးသံရှင်
များနှင့် သရုပ်ဆောင်များကို စီစဉ်ပေးပါသော တေးရေး မင်းချစ်သူ၊
ဥက္ကာဦးသာ ဦးစီးသော Plus Three Band အဖွဲ့မှ တေးသံရှင်များ၊
ပန်းအလှပြင်ဆင်ပေးပါသော မိတ်ကပ်ခင်စန်းဝင်းနှင့် မာမီကျော်
(မလေးရှား)အဖွဲ့၊ ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးပါသော Model အဖွဲ့များ
နှင့် လာရောက်ပူဇော်ကြသော ဒါယကာ၊ဒါယိကာမအပေါင်းနှင့်
ဝေယျာဝစ္စဆောင်ရွက်ပေးကြသော အဖွဲ့အပေါင်းတို့အား အထူးကျေးဇူး
တင်ရှိပါသည်။

ရွှေမန်းကျောင်းဆရာတော်နှင့်
ကျောင်းအကျိုးတော်ဆောင်အဖွဲ့

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန မန္တလေးလျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်း မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မန္တလေးမြို့ (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ မန္တလေးလျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်းတွင် အသုံးပြုရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါပစ္စည်းများအား မြန်မာကျပ်ငွေ (Kyats) ဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

စဉ်	တင်ဒါအမှတ်	ပစ္စည်းအမျိုးအမည်	တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက်	တင်ဒါပိတ်ရက်/အချိန်
(က)	3-7(T)/MESC/2015-2016	ရုံးသုံးစက်ကိရိယာများ ၇ မျိုး	၆-၁၁-၂၀၁၅	၂၀-၁၁-၂၀၁၅ ၁၃:၀၀ နာရီ
(ခ)	3-8(T)/MESC/2015-2016	ရုံးသုံးပရိဘောဂများ ၁၆ မျိုး	၆-၁၁-၂၀၁၅	၂၀-၁၁-၂၀၁၅ ၁၃:၀၀ နာရီ
(ဂ)	3-9(T)/MESC/2015-2016	ရုံးသုံးယာဉ်များ(အုပ်ချုပ်မှုနှင့်လုပ်ငန်းသုံး)	၆-၁၁-၂၀၁၅	၂၇-၁၁-၂၀၁၅ ၁၃:၀၀ နာရီ
(ဃ)	3-10(T)/MESC/2015-2016	တာယာနှင့်ဘက်ထရီများ	၆-၁၁-၂၀၁၅	၂၇-၁၁-၂၀၁၅ ၁၃:၀၀ နာရီ

၂။ တင်ဒါပုံစံနှင့်အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ရုံးချိန်အတွင်း အောက်ပါလိပ်စာတွင် လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။
တင်ဒါခေါ်ယူရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ
မန္တလေးလျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်း(ရုံးချုပ်)
၇၇ လမ်း၊ ၂၆-၂၇ကြား၊ ရမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့၊
ဖုန်း-၀၂-၇၃၈၀၁

အမည်ပြောင်း
ဦးညွှန်မင်းစိုး၏သမီး မြင်းမိုရ်
ပုဂ္ဂလိကပညာသင်ကျောင်း၊ ပထမတန်း
(၁၂၀၂) မှ ကျောင်းဝင်အမှတ် MM-
150047 ဖြစ်သူ မယုမိမိုးအား ယနေ့မှစ၍
မလင်းလက်ချီဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဆိုပါရန်။
မလင်းလက်ချီ

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ကြောင်း
အောင်လံမြို့၊ ရွာထောင်ရပ်ကွက်နေ
ဦးမန်းမြလှိုင်၏သား ဦးစတင်မျိုးလှိုင်သည်
စိုက်ပျိုးရေးသိပ္ပံကျောင်း အောင်လက်မှတ်တွင်
ဦးစတင်မျိုးလှိုင်ဖြစ်ပြီး နိုင်ငံသားစိစစ်ရေး
ကတ်တွင် ဦးစတင်မျိုးလှိုင်ဖြစ်နေပါ၍ ဦးစတင်
မျိုးလှိုင်နှင့် ဦးစတင်မျိုးလှိုင်မှာ တစ်ဦးတည်း
ဖြစ်ပါသည်။ ဦးစတင်မျိုးလှိုင်

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်
စင်တီမီတာ စက်ချုပ်ကျွမ်းကျင်နှင့်
လက်ချုပ်သမား အမြန်အလိုရှိသည်။
ဖုန်း-၀၉-၄၂၁၁၆၁၀၄၇
၀၉-၇၉၉၅၈၀၂၉၉

ဖခင်အမည်မှန်
ကန့်ဘလူမြို့နယ်၊ ကာဘို၊ အင်အားမြင့်
ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းဆင့်သင်ကျောင်း၊
တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း(စီ)မှ မစင်မာထွန်း၏
ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးထွန်းဇော်လင်း ၅/
ကဘလ(နိုင်)၁၄၄၈၁၀ ဖြစ်ပါသည်။
ဖခင်-ဦးထွန်းဇော်လင်း

Kinetic Myanmar Technology Co., Ltd. မှ
ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်
Telecom Engineer, Power Engineer, Network Engineer, Male (60)posts
Telecom Project Assistant
BE, B-Tech, AGTI (EC, EP, Mechatronic, IT, MC)/ B.C.Tech ဦးစားပေးမည်။
အတွေ့အကြုံမရှိသူများကို Training စီစဉ်ပေးမည်။ လူကိုယ်တိုင် (သို့) E-mail ဖြင့် လျှောက်
ထားနိုင်ပါသည်။
No. (797/A), Room (702), MAC Tower II, Corner of Bogyoke Aung San
Road & Warden Street, Lanmadaw Township, Yangon, h.r.m.kinetic@gmail.com, Ph:09-977232897

မြေကွက်များဝယ်လိုသည်
ဒဂုံအရှေ့၊ ဒဂုံတောင်၊ ဒဂုံ
ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်များရှိ မြေ
ကွက်များ ဝယ်လိုပါသည်။
ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင် ဆက်သွယ်
ပါ။
ဖုန်း-၀၉-၂၆၀၆၆၄၄၈၀၊
၀၉-၂၆၀၆၆၄၄၉၀

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း
နေပြည်တော် ပုဗ္ဗသီရိမြို့၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂/ရုံးရပ်၊ မင်္ဂလာဒုံရပ်ကွက်ရှိ
မြေကွက်အမှတ် ၀-၂၃၉၆၄၊ ဧရိယာ ၀ ဒသမ ၁၁၀၈၈၈၊ မြေကွက်အမည်ပေါက် ဒေါ်ခင်မမ
၁၂/သကတ(နိုင်)၀၁၀၉၇၄ ၏ အထူးကိုယ်စားလှယ် ဦးစော်ထိုက် ၁၂/တမန(နိုင်)၀၉၈၆၆၂
npt sp no-1075/2015 မှ မှတ်ပုံတင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုရန်အတွက် မြေပုံ၊
မြေရာဇဝင်ရေးကူးပေးပါရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့်
တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာ
တင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
သို့ ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေညာလိုက်
သည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

မွေးနေ့မင်္ဂလာဆုတောင်းလွှာ

ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း၊ ကျောက်မဲခရိုင်၊ နောင်ချိုမြို့၊ ဘူတာရပ်ကွက်၊
လားရှိုး-မန္တလေးကားလမ်း၊ အကွက်အမှတ်(၁၀)၊ အိမ်အမှတ်(၁)နေ ကိုမင်းငြိမ်း
ဌေး (မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ-နေအောင်လံမင်း သတ္တုတူးဖော်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက်)
နှင့် ဒေါက်တာမေချိုသက်တို့၏ ၃၀-၁၀-၂၀၁၅ ရက် (သောကြာနေ့)တွင်
မွေးဖွားသော သားဦးရတနာလေး၊ ဘိုးဘိုးဘွားဘွားတို့၏ မြေးဦးလေးဖြစ်သော
သားသားသည် မွေးနေ့မှစ နှစ်(၁၀၀)တိုင် အသက်ရှည်၍ အနာကင်းမဲ့ပြီး
ကျန်းမာ၊ ချမ်းသာ၊ ပျော်ရွှင်ပြီးပြည့်စုံသောဘဝကို လျှောက်လှမ်းနိုင်ပါစေကြောင်း
နှစ်ဖက်သောဘိုးဘိုးဘွားဘွားတို့မှ မွေးနေ့ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ဘိုးဘိုးဘွားဘွား ဘိုးဘိုးဘွားဘွား
ဗိုလ်ကြီးဌေးကို(အငြိမ်းစား)-ဒေါ်ငြိမ်းလှလှ ဦးခင်မောင်ချို-ဒေါ်မော်မော်ခိုင်
မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ ရွှေဖီဦးတည်းခိုခန်း
ရွှေမြင့်မြတ်အောင်
သတ္တုတူးဖော်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက်

သမိုင်းဝင်ကျိုက္ကံဆံတော်ရှင်စေတီတော်
၁၃၇၇ ခုနှစ် တန်ဆောင်တိုင်မီးထွန်းပူဇော်ပွဲနှင့် မသိုးရွှေကြာသင်္ကန်း
ရက်ခတ်ယှဉ်ပြိုင်ပူဇော်ပွဲတို့ကို စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အရှေ့ပိုင်းခရိုင်၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်တွင် တည်ထားသော ဆံတော် ၇ဆူ၊ ဓာတ်တော် ၁၀ဆူ၊ ကိန်းဝပ်တော်မူသည့် သမိုင်းဝင် ကျိုက္ကံဆံတော်ရှင် ဆုတောင်းပြည့်စေတီတော်၏ နှစ်စဉ်ကျင်းပပြုလုပ်သည့် တန်ဆောင်တိုင်မီးထွန်းပူဇော်ပွဲ နှင့် (၃၆)ကြိမ်မြောက် မသိုးရွှေကြာသင်္ကန်း ရက်ခတ်ပြိုင်ပွဲအား တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၁၄ရက် ညနေတွင် စေတီတော်ရှင်ပြင်စေတီထောင်ရှိ ကျင်းပရေးဗဟိုမဂ်လာမဏ္ဍပ်တွင် ဂေါပကအဖွဲ့မှကြီးမှူးပြီး အထူးစည်ညည်တော်များ၊ ဝေယျာဝစ္စအသင်းအဖွဲ့များ၊ အလှူရှင် များက စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပပါမည်။

ရွှေကြာသင်္ကန်းရက်ခတ်ပြိုင်ပွဲကို စင်တော် (၅)စင်ဖြင့် ယှဉ်ပြိုင်ရက်ခတ်ကြပြီး တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်နေ့ နံနက် အရုဏ်ဦးအချိန်တွင် ရက်ခတ်ပြီးသော ရွှေကြာသင်္ကန်း များကို ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားဆင်းတုတော်မြတ်များထံ စေတီတော်ဩဝါဒါ စရိယဆရာတော်များက ကြီးမှူးပြီး ဂေါပကအဖွဲ့၊ အလှူရှင်များနှင့် ပရိသတ်များက ဆက်ကပ်လှူဒါန်းပူဇော်ကြပါမည်။

ရက်ခတ်ယှဉ်ပြိုင်ပွဲရက်ခတ်ပြိုင်ပွဲအဖွဲ့များအား စိစစ်ရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့က စစ်ဆေးပြီး ပထမကျပ်-၃၂၀၀၀၀/-၊ ဒုတိယကျပ်-၃၀၀၀၀၀/-၊ တတိယကျပ် ၂၈၀၀၀၀/-၊ စတုတ္ထကျပ် ၂၆၀၀၀၀/-နှင့် ပဉ္စမကျပ် ၂၄၀၀၀၀/-ကို ထိုက်ထိုက်တန်တန် ချီးမြှင့်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါမည်။ ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်သူတော်စင်အပေါင်းကြည့်ညိုသွားတရား ပွားများနိုင်ကြရန် အသိပေး ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

(ဂေါပကအဖွဲ့)

ရခိုင်သဟာယအသင်း(ရန်ကုန်)
တက္ကသိုလ်ပညာသင်ထောက်ပံ့ဆုလျှောက်ထားနိုင်

တက္ကသိုလ်ပညာသင်ကြားရန်အခက်အခဲရှိသည့် ရခိုင်ပြည်နယ်နှင့် အခြားတိုင်း နှင့် ပြည်နယ်မှ ရခိုင်ကျောင်းသူ ကျောင်းသားများအတွက် ရခိုင်သဟာယအသင်း (ရန်ကုန်) တက္ကသိုလ်ပညာသင်ထောက်ပံ့ဆု (၂၀၁၅-၂၀၁၆) ပညာသင်နှစ်အတွက် လျှောက်လွှာပုံစံများကို မိမိတို့နေထိုင်ရာ မြို့နယ်ပညာရေးမှူးရုံးများ၊ အသင်းမြို့ နယ်ကိုယ်စားလှယ်များနှင့်အမှတ်(၄၈၁)၊ ဒုတိယထပ်၊ ကျိုက္ကံဆံလမ်း၊ တာမွေအခွန် လွတ်ဈေးအနီး၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရခိုင်သဟာယအသင်း(ရန်ကုန်)ရုံးခန်း၌ ရယူနိုင် ပြီး ပြည့်စုံစွာရေးသားဖြည့်စွက်ကာ လျှောက်လွှာများကို ၂၀၁၆ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁၅ရက်နေ့နောက်ဆုံးထား၍ အသင်းရုံးခန်းသို့ ပေးပို့ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

တက္ကသိုလ်ပညာသင်ထောက်ပံ့ဆု ငွေဒါနခံလျှောက် အလှူရှင်များအနေဖြင့် ဦးလှမောင်သိန်း၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၃၉၇၉၀၊ ဦးကျော်စောလှ၊ ဖုန်း-၀၉-၇၃၂၅၇၆၂၈၊ ဦးသာမြကျော်၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၅၅၄၉၃၆၃ ရခိုင်သဟာယအသင်းရုံး၊ ဖုန်း-၀၁-၄၃၁၀၇၂၃၅ ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

၁၉၉၄ ခုနှစ် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် ဘူမိဗေဒဝင်ခွင့်ရ
ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများ၏ ပဉ္စမအကြိမ်မြောက်
အာစရိယပူဇော်ပွဲ

၁၉၉၄ ခုနှစ် ဩဂုတ်လတွင် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် လှိုင်နယ်မြေ ဘူမိဗေဒ ဘာသာရပ်သို့ဝင်ခွင့်ရပြီး ပညာဆည်းပူးခဲ့ကြသော ကျောင်းသားကျောင်းသူဟောင်း များ၏ ပဉ္စမအကြိမ်မြောက် အာစရိယပူဇော်ပွဲနှင့်မိတ်ဆုံစားပွဲကို ကျင်းပပြုလုပ် မည်ဖြစ်ပါသည်။ ရခိုင်ရပ်ဝန်းမှ သူငယ်ချင်းများအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ သူငယ်ချင်းများအားလုံး ဆုံစည်းနိုင်ဖို့အတွက် မပျက်မကွက် တက်ရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။ အာစရိယပူဇော်ပွဲအတွက် အလှူငွေဝင်ရောက် လှူဒါန်း နိုင်ရန် အောက်ပါသူငယ်ချင်းများထံသို့ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

ကျင်းပမည့်ရက် - ၂၀၁၅ ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ရက် (စနေနေ့)
 ကျင်းပမည့်နေရာ - ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်များဓမ္မာရုံ
 ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက် ၁၀နာရီမှ ၁၂ နာရီ

ဒေါက်တာဝင်းမင်းဦး - ဖုန်း-၀၉-၇၉၅၇၉၃၂၅
 ဒေါက်တာနီနီလွင် - ဖုန်း-၀၉-၅၁၀၄၆၅၀
 ကျော်စွာဝင်း - ဖုန်း-၀၉-၅၁၀၄၆၅၂
 အိမ်နံ့သန့် - ဖုန်း-၀၉-၄၂၁၆၁၀၆၄
 သီဟစိုး - ဖုန်း-၀၉-၄၅၀၀၀၄၈၄
 မြသန္တာဦး - ဖုန်း-၀၉-၅၁၀၄၆၁၁

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂/ရုံးရပ်၊ မင်္ဂလာဒုံရပ်ကွက်ရှိ မြေကွက် အမှတ်(၁-၂၀၂၆၅)၊ ဧရိယာ ၀၃၁၁၁၂၈၈၈၈ မြေကွက်အမည်ပေါက် ဦးခင်မောင်ချို ၇/၁၀၀(နိုင်) ၀၆၆၂၀၀ ၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်ဦးမောင်မောင်သင် ၉/မသန(နိုင်)၀၀၉၆၅၉ (NPT SP 11-536/2015) မှ တပ်ပိုင်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်အတွက် မြေပုံ/မြေရာဇဝင်ရေးကူးပေးပါရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံး၊ အမိန့်ဒီကရီများအထောက်အထားခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
 နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၉/ပုဗ္ဗသီရိအနောက်ရပ်၊ ၀၈၅၃၂ ပရိကွက်ရှိ မြေကွက်အမှတ် ၁-၂၃၄၆၅ ၏ အမည်ပေါက် ဦးလှမြင့်ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် တရားဝင်အမွေခံစားဖြစ်သူ ဒေါ်ကြည်ကြည်ဌေး ၉/ပမန(နိုင်)၀၂၄၂၃၂ (ဘ)ဦးကျောက်လုံးမှ ၎င်း၏အမည်ဖြင့် မြေငှားစာချုပ်ချုပ်ဆိုထားပေးပါရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက် လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်း နှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
 နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ချစ်သမီးလေး
ပန်းသွေးခြယ်(ခ)ခေးခေးအတွက်
(၁)နှစ်ပြည့်မွေးနေ့ဆုတောင်းလွှာ

၉-၁၁-၂၀၁၅ရက်တွင် ကျရောက်သော သမီးလေး ပန်းသွေးခြယ်(ခ)ခေးခေးရဲ့ (၁)နှစ်ပြည့်မွေးနေ့မှသည် နှစ်ပေါင်း ရာကျော်တိုင်အောင် ပျော်ရွှင်ချမ်းမြေ့ပြီး ထူးချွန်ထက်မြက်သော သမီးလိမ္မာလေး ဖြစ်ပါစေကြောင်း...

ဖေဖေ - ဗိုလ်မှူးဘုန်းဝေ
မေမေ - ဒေါ်အိကျော့ဇင်
ကိုကို - ခန့်ဘုန်းဝေ

(၁)နှစ်ပြည့်မွေးနေ့ဆုတောင်းလွှာ

၉-၁၁-၂၀၁၅ ရက်တွင် ကျရောက်သော မြေးမလေး ပန်းသွေးခြယ်(ခ)ခေးခေးရဲ့ (၁)နှစ်ပြည့်မွေးနေ့မှသည် နောင်နှစ်များစွာတိုင် အေးချမ်းပြည့်စုံပြီး ထူးချွန်ထက်မြက် သော မြေးလိမ္မာလေးဖြစ်ပါစေကြောင်း -

ဘိုးဘိုး - ဦးထွန်းသိန်း
ဘွားဘွား - ဒေါ်တင်တင်အေး
ဦးငယ် - မျိုးမင်းထွန်း

အများသိစေရန်ကြော်ငြာစာ

ရမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း)၊ တာချီလိတ်ခရိုင်၊ တာချီလိတ်မြို့၊ အမှတ် (၁/၁၅၉)၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ ဆန်ဆိုင်(က)ရပ်ကွက်ရှိ တက်ထွန်းကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ မန်နေဂျာဒေါ်ရီကတာ ဦးစိုင်းယီ(ခ)ဝမ်ဝင်း ၁၃/ကတန(နိုင်)၁၀၉၃၈၉၈၈ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ တက်ထွန်း ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ ဒါရိုက်တာ ဦးမင်းမင်းမောင်(ခ)မင်းမောင် ၁၃/မတန(နိုင်)၀၀၁၄၄၄ ကိုင်ဆောင်သည့် တက်ထွန်းကုမ္ပဏီလီမိတက်၏ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းချက်များအား လိုက်နာဆောင်ရွက်ခြင်းမရှိသည့်အတွက် ၁၁-၅-၂၀၁၅ရက်မှစ၍ တက်ထွန်းကုမ္ပဏီလီမိ တက်၏ ဒါရိုက်တာအဖြစ်မှ ရပ်စဲပြီးဖြစ်ပါသည်။

နောက်နောင် ဦးမင်းမင်းမောင်(ခ)မင်းမောင် ၁၃/မတန(နိုင်)၀၀၁၄၄၄သည် တက်ထွန်း ကုမ္ပဏီလီမိတက်နှင့်ပတ်သက်၍ မည်သို့မျှ သက်ဆိုင်ခြင်းမရှိတော့ပါကြောင်း အများသိစေ ရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
 ဦးနေလင်းအောင် LL.B ဦးသိန်းထွန်း LL.B
 အထက်တန်းရှေ့နေ၊ စဉ်-၄၆၄၅၇ အထက်တန်းရှေ့နေ(၂၀၉၅၆)
 (Myan) 092-61303331 အမှတ် (၄၂၄)၊ မယ်ခေါင်၊ တာချီလိတ်မြို့
 (Thai) 09-21806472

တစ်ဒီတိုဝယ်ရင် ပို့ငွေပါတယ်

ပေါ်ဆန်း၊ ငွေပေးဒီတိုဝယ်ရင် T ရုပ်တစ်ထည်ပူပါ။
 09-43334111 ☎ 01-682844
 09-43334222 ☎ 01-682944
 စိတ်ကောင်းကြည်လင် ချန်ပီယံပေါ်ဆန်းငွေ

Excavator (8) စီး
Wheel Loader (2) စီး
ငှားမည်။
 09-5055904
 09-254120599

အမည်ပြောင်း

ဦးကျော်ထူး၏သား အလက (၁)ခရုံ စတုတ္ထတန်း(စ)မှ မောင်ထက်ကောင်းမြတ်အား မောင်အောင်လင်းရောင်အေးဟု ပြောင်းလဲခေါ်ဝေါ် ပါရန်။

မောင်အောင်လင်းရောင်အေး

ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည် အမှတ်အသား၏ တစ်ဦးတည်းပိုင်
ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာချက်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ စက်မှုနဲ့ (၁)၊ တွင်းသင်းတိုက်ဝန်ဦးထွန်းညိုလမ်း၊ အမှတ်(၇၂-၇၃-၇၄-၇၅)တွင် ကုမ္ပဏီရုံးခန်းဖွင့်လှစ်ထားသော ကျွန်ုပ်တို့၏အမှုသည်ဖြစ်သူ စိန်နဂါးစက်မှု လုပ်ငန်းကုမ္ပဏီလီမိတက် DIAMOND DRAGON INDUSTRY COMPANY LIMITED (ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင် အမှတ်-၁၅၀၉/၂၀၀၄-၂၀၀၅) ဒါရိုက်တာအဖွဲ့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း ကြော်ငြာ အပ်ပါသည်။

အောက်တွင်ကပ်နှိပ်ဖော်ပြထားသည့် "Yarthetpan" "ရာသက်ဝန်" ကုန်အမှတ်တံဆိပ် အမည် အမှတ်အသားသည် "စိန်နဂါးစက်မှုလုပ်ငန်း ကုမ္ပဏီလီမိတက်" "DIAMOND DRAGON INDUSTRY COMPANY LIMITED" က ကနဦး စတင်တီထွင် အသုံးပြုထားသည့် ကုန်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားဖြစ်ပြီး ယင်းကုန်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားဖြင့် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အတွင်း၌ အသီးအနှံအရွက်များမှ ထုတ်လုပ်သည့် လူအများစားသုံးရန် သင့်လျော်သည့် စားသုံးဆီများအပါအဝင် အခြားစားသုံးဆီအမျိုးမျိုးကို ထုတ်ဝေ၊ ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးရောင်းချရာတွင် သုံးစွဲအသုံးပြုခဲ့ပါသည်။

ထို့ကြောင့် စိန်နဂါးစက်မှုလုပ်ငန်းကုမ္ပဏီလီမိတက် DIAMOND DRAGON INDUSTRY COMPANY LIMITED သည် အောက်တွင်ဖော်ပြထားသော "Yarthetpan" "ရာသက်ဝန်" ကုန်အမှတ်တံဆိပ် အမည် အမှတ်အသားကို ၎င်းတစ်ဦးတည်းပိုင်အဖြစ် အသုံးပြုရန်အတွက် (၂-၉-၂၀၁၅)နေ့တွင် ရန်ကုန်မြို့၊ စာချုပ်စာတမ်းများမှတ်ပုံတင်ရုံး၌ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်အမှတ်- ၄/၁၂၀၅၈/၂၀၁၅ ကို ချုပ်ဆိုမှတ်ပုံတင်သွင်းပြီး ဖော်ပြပါ စားသုံးဆီအမျိုးမျိုး ထုတ်ဝေထုတ်လုပ် ဖြန့်ဖြူးရောင်းချရာတွင် ဆက်လက်သုံးစွဲ အသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ထိုပြင် စားသုံးဆီအမျိုးမျိုး ထုတ်လုပ်မည့် အသီးအနှံအရွက်များနှင့် စားသုံးဆီအမျိုးမျိုး ထည့်သွင်း
အသုံးပြုသည့် ပလပ်စတစ်အိတ်/ဘူး/ပုံး၊ စက္ကူအိတ်/ဘူး၊ ပုလင်း၊ စက္ကူပုတ်၊ ပါဆယ်ထုတ် စသည့်
ထည့်သွင်း/ထုတ်ပို့ပစ္စည်းအမျိုးမျိုးနှင့် စာရွက်စာတမ်း၊ ဆိုင်းဘုတ်၊ တလောက်၊ ကြော်ငြာ၊ တံဆိပ်တုံး၊
ငွေပြေစာပြတ်ပိုင်း အစရှိသည်တို့အပေါ်တွင်လည်းကောင်း အဆိုပါကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည် အမှတ်အသားကို
အရောင်းအမျိုးမျိုး၊ အရွယ်အစားအမျိုးမျိုးဖြင့် ရိုက်နှိပ်၊ ကပ်နှိပ်၍ အသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ဖော်ပြပါ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားများကို "စိန်နဂါးစက်မှုလုပ်ငန်း ကုမ္ပဏီလီမိတက်" "DIAMOND DRAGON INDUSTRY COMPANY LIMITED"မှ တစ်ပါး အခြားသူတစ်ဦး တစ်ယောက်ကဖြစ်စေ၊ အများကဖြစ်စေ၊ ကုမ္ပဏီ၊ အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခုဖြစ်စေ၊ အများကဖြစ်စေ အဆိုပါကုန်အမှတ်တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသား၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကိုဖြစ်စေ၊ အားလုံးကိုဖြစ်စေ၊ ဆင်တူ ယိုးမှားသော်လည်းကောင်း၊ ပုံတူထင်ယောင်ထင်မှားသော်လည်းကောင်း၊ တူပွားလှုပ်သုံးစွဲ အသုံးပြုပြီး လုပ်ငန်းများ လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ခြင်းများပြုလုပ်ပါက တရားမကြောင်းအရဖြစ်စေ၊ ရာဇဝတ်ကြောင်း အရဖြစ်စေ၊ ဥပဒေနှင့်အညီ တရားစွဲဆို အရေးယူဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ် ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဦးတင်ယု၊ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၉၈) အမှတ်(၂၉)(တထပ်)(၃၅)လမ်း၊ အောက်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၁ ၂၅၃၂၆၅

မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်

ဦးဆောလှကျုံး၏သမီး ကလေးမြို့ တောင်လေပရပ်ကွက်၊ နယ်မြေ (၈) နေ မစောလေးဒီယာ၏ မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်မှာ ၂၆-၈-၁၉၉၉ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ပျောက်ဆုံးကြောင်း

ပေါက်တော်မြို့၊ အောင်သစ္စာကျောင်းတိုက် ဆရာတော်ဘုဒ္ဓဇယုသေန၏ နိုင်ငံကူး လက်မှတ် (A 412553) သည် ပျောက်ဆုံးသွား ပါသဖြင့် တွေ့ရှိကာ အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်သို့ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။ ကျေးဇူးအပ်ပါမည်။

ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၃၂၅၇၅၈

ဖောင်းကြွပျောက်လျှောက်ထားခြင်း

ယာဉ်အမှတ် 4H/8111 ၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက် ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွနံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(တာချီလိတ်)

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ယာဉ်အမှတ် 4H/8111 Toyota Hilux Vigo KUN 26 ယာဉ်လက်ဝယ်ရိုသွား ဦးစိုင်း စိုးအောင် ၁၃/တယန(နိုင်)၀၄၁၆၇၆ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။

ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (တာချီလိတ်)

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

နေပြည်တော်၊ ဧရာဝတီမြို့နယ်၊ ရွှေကြာပင်ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်ရွှေကြာပင်၊ မြေကွက်/ဦးပိုင်အမှတ် ၇၆၂၅၅ မြေကွက်အား ဦးမင်းမင်းထွန်း (ဘ) ဦးခင်မောင်ဝင်း ၁၃/ညရန(နိုင်)၀၉၃၄၅၇ မှ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း အထောက်အထားများ တင်ပြ၍ မြေငှားစာချုပ် လျှောက်ထားလာ ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံး အမိန့်ဒီကရီများဖြင့် အထောက်အထား ခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင် သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ယနေ့မှစ၍ ၁၅ရက် အတွင်းလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
 နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကရုဏာစင်တာ ပညာ၊ ကျန်းမာ၊ ထောက်ပံ့စောင့်ရှောက်မှုပညာဒါန၊ ဇီဝတရားဒါန၊ အလှူငွေပါဝင်လှူဒါန်းနိုင် “ဆင်းရဲနေရာ၊ ရွေးချယ်ကာ လှူပြုနိုင်ဆော်ရ”

မွန်ပြည်နယ်၊ ဘီးလင်းမြို့နယ်၊ တောင်စွန်းကျေးရွာ၊ ပီဝေတာဝါသကျောင်းတိုက် ဆရာတော် အရှင်တိက္ခ ဦးဆောင်သော ကရုဏာစင်တာမှ ၂၀၀၇ ခုနှစ်ကစ၍ ပညာ၊ ကျန်းမာ၊ ထောက်ပံ့စောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက် လျက်ရှိရာ ယခုအခါ အလှူငွေရရှိမှု နည်းပါးသောကြောင့် အထက်တန်းကျောင်းများမှ (၁၀)တန်းကျောင်းသူ/သား (၄၁)ယောက်၊ တက္ကသိုလ်ကျောင်းသူ/သား (၂၅) ယောက်တို့နှင့် တောင်စွန်း၊ ဘီးလင်းမြို့နယ်အစားရုံးတို့ ဌာနဆင်းရဲလူနာများကို လှူဒါန်းရေ၊ ငွေကြေးသတ်မှတ်ကာ လစဉ်ထောက်ပံ့စောင့်ရှောက်လျက်ရှိပါသည်။ ပညာရေးပဒေသာပင်တစ်ပင် (၁၀၀၀၀) ကျပ်၊ ဆေးပဒေသာပင်တစ်ပင် (၂၀၀၀၀)ကျပ် စသည်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ မကျန်းမာသော ဆရာတော်ကြီးများနှင့် ဆေးကုသပေးမည့် ဆရာဝန်၊ ဆရာမများ၊ တိုင်းရင်းဆေးသမားတော်များအား ကရုဏာကုသိုလ်ဖြစ်ဆေးခန်းသို့ အကြို/အပိုပြုလုပ်ပေးရန် “ကာတစ်စီးအမှန်တကယ် လိုအပ်နေပါ သောကြောင့်” လည်းကောင်း၊ အချိန်မရွေး စိုက်ထူလှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။ (၁) ဦးဆောင်ဆရာတော်၊ ဖုန်း - ၀၉ ၈၆ ၂၆၉၉၈ (၂) မင်းလှဓမ္မရိပ်သာကျောင်း၊ ရွှေတိဂုံဘုရားအရှေ့ဘက်မှန်၊ ဗဟန်းဈေးအနီး၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း - ၀၉ ၄၃၁၁၆၅၈၊ ၀၉ ၄၅၀၀၆၂၅၀၄ (၃) ကေအေဝင်း - ပုံနှိပ်တိုက်၊ (စိန်ပေါလ်မှတ်တိုင်အနီး) ဖုန်း ၀၁-၃၉၈၄၄၀ (၄) ကမ္ဘောဇဘဏ်(ရွှေတိဂုံဘက်ခွဲ) အရှင်တိက္ခ (၀၀၇၃၀၀၀၇၀၇၀ ၂၄၉၈ ၂၀၁)

မြတ်ဂုဏ်ရောင် ဗုဒ္ဓဂယာဘုရားပူးအဖွဲ့

‘အပါယ်တံခါးပိတ်စေဖို့ မြတ်မြေမဟာဗုဒ္ဓဂယာသို့ မြတ်ဂုဏ်ရောင်နဲ့ သွားကြစို့’

သံဝေဇနီယလေးဌာန၊ အဝီလှော်တလေးဌာန၊ ဝေသာလီ၊ ရာဇဂြိုဟ် ၁၁/၁၂ရက် (၉ သိန်း)
 သံဝေဇနီယလေးဌာန၊ အဝီလှော်တလေးဌာန၊ တာချီပဟာ၊ နယူးဒေလီ၊ ဝေသာလီ၊ ရာဇဂြိုဟ် ၁၄/၁၅ရက် (၁၀ သိန်း)

၀၄/၁၅ရက် - အောက်တိုဘာ ၁၆ (ပြည့်ပြန်)၊ နိုဝင်ဘာ ၁၁ (ပြည့်ပြန်)၊ ဒီဇင်ဘာ ၉ (၈ လို)၊ ၂၇ (ပြည့်ပြန်)၊ ဇန်နဝါရီ ၆ (၁၂ လို)၊ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀၊ မတ် ၂၊ ၁၆၊ ၂၁၊ ၂၆၊ ၃၁၊ ၀၁/၁၂ရက် - ဇန်နဝါရီ ၂၇ (၁၂ လို)၊ မတ် ၂ (၂၀ လို)။ **ဟိုတယ် (၂) ညအိပ်၊ ညမောင်းခရီးစဉ် လုံးဝမပါရှိပါ။** **ရန်ကုန် - ဂယာ - ရန်ကုန်**

ခရီးစဉ်တိုင်းတွင် သံယာတော်များ၊ သီလရှင်ဆရာလေးများအား ကုသိုလ်ယူသည့်အနေဖြင့် ခရီးစဉ်နှုန်းထား သီးသန့်စီစဉ်ပေး ထားပါသည်။ နိုင်ငံကျားလက်မှတ် (၆) လသက်တမ်းကျန်ရှိလျှင် (၃၀၀၀/-) လျှော့ပေးပါသည်။ (၁၆) ဦး (၁) ဦးအခမဲ့၊ (၁၀) ဦး ၅၅%၊ (၈) ဦး ၃၀%၊ ၅ ဦး ၁၅% (ခေါင်းဆောင်တစ်ဦးသာ) လျှော့ပေးပါသည်။ ခရီးစဉ်အတွင်း ငွေကြေးထပ်မံ ကောက်ခံခြင်း မရှိကြောင်း အထူးပင်အာမခံပါသည်။ ခရီးစဉ်တိုင်းတွင် (၃၂) ဦးသာ ကန်သတ်ပို့ဆောင်ပါသည်။ ရန်ကင်းမြို့အတွင်း အိမ်အရောက် ဝန်ဆောင်မှုရှိသည်။ နယ်မှခရီးသည်များအား ရန်ကင်းမြို့ရှိအဆင့်မြင့်လုံးချင်းအိမ်ကြီးတွင် အခမဲ့တည်းခိုခိုခြင်းနှင့် သက်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်၊ ကားစိတ်များသို့ အကြိုအပိုပြုလုပ်ပေးပါသည်။ မေတ္တာဖြင့် ရှင်းပြပေးမည့် ဦးဆောင်ဆရာတော်တစ်ပါး၊ ကျွမ်းကျင် Tour Leader တစ်ဦးနှင့် လိုအပ်လျှင် ဘီးတပ်ကုလားတိုင် စီစဉ်ပေးပါသည်။

ရုံးချုပ် - အမှတ် (၂၇/၆)၊ ဘော်စင် (၂) လမ်း၊ (၂၄) ရပ်ကွက်၊ သုဝဏ္ဏ၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ၀၁-၅၆၀၀၆၄၊ ၅၆၀၀၆၅၊ ၀၉-၄၉၇၇၀၀၄၅၊ ၀၉-၂၆၀၇၁၂၂
 www.myatgoneyaung.com လိုင်စင်အမှတ် - ၁-၂၀၀၅ ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အမှတ် - ၃၃၀/၂၀၀၅-၂၀၀၆ (ရက) mgytravel@gmail.com

သနီးငွေခွင့်ရောင်းရင်းများ မှ ကျိတ်ဆီးရုံး/ချောင်းသာ(မုန့်)

အထောင်ကြီးစီးပုံးပျံ့၊ အင်းလေး၊ ပင်းတယ (၄)ရက်၊ ရွှေတိဂုံ(၅)ရက်၊ Nov 20, 24
အပုဂံ၊ ပုဗ္ဗိုး (၄)ရက်၊ ဗန္ဓုလေး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ မုံရွာ (၄)ရက်၊ အားလုံးပါ (၇/၁၀)ရက်
အထူးဝယ်ရင်ကီးရှင်း၊ မောင်းမကန်ကမ်းခြေ (၆)ရက်။
အော်လမြိုင်၊ ကျိတ်ဆီး၊ စက်စဲ (ကျိတ်ဆီးရုံး)၊ နွားလဘိုတောင် (၂/၃)ရက်။
အဘားအံ (၅)ရက်၊ ကျိတ်ဆီး၊ ရေတံခွန်၊ ဇွဲကပင်တောင် (၂)ရက်။
အလွန်/ငွေပြည်တော်/ပြည်အောက်တောင်၊ နဂါးရင် (နေ့ချင်းပြန်) (စနေ/တနင်္ဂနွေ)
 Nov 6, 13, 20, 24, 27 Dec 4, 11, 18, 24 (ကြိုတင်လက်မှတ်ရောင်းခြင်းဖြင့်)
 ဝင်ရင်း (၄၂၅)၊ ချောင်းသာလမ်း(အထက်)၊ ဝမ်းဘဲတန်း Ph: 241863, 380141, 09-43043109, 09-73251422

မြန်မာနိုင်ငံဝေဒသ့တေသနအဖွဲ့

မူအတိုင်းတွက်ချက်သော **အင်းဝ** ၂၀၁၆

၁၂ - ဖုတ်တေစာထပ်၊ **ဒိတ်သင်္ဘောဒေဝဒေသနအဖွဲ့**

ပင်ရင်း - ဆရာစိုးနိုင် (မြန်မာနိုင်ငံဝေဒသ့တေသနအဖွဲ့) **ထုတ်ပြန်**
 ဖုန်း - ၀၉ ၃၁၄၅၃၃၈၈၊ ၀၉ ၂၅၀၃၈၀၈၈၃

OD TOUR Since 1997

● တောင်ကြီး(မီးပုံးပျံ့)(၄ည/၅ရက်)	Nov 20,24,25	● ဂျပန် 26 Dec	● ကိုရီးယား(၇ည/၈ရက်)	19 Dec
● တောင်ကြီး+လှိုင်ကော်(၅ည/၆ရက်)	Nov 20,24,25	● ဗုဒ္ဓဂယာ(ဟိုတယ်)(၇ည/၈ရက်)		28 NOV, 16 DEC
● ထားဝယ်+ကန်ချနုပူရီ(၅ည/၆ရက်)	Nov 20,24,25	● စင်ကာပူ	● ချင်းမိုင် (၃ည/၄ရက်)	28 NOV, 16 DEC
● မန္တလေး+ပြင်ဦးလွင်(မီးပုံးပျံ့)(၄ည/၅ရက်)	Nov 20,24,25	● ဗန်ကောက်(၅ည/၆ရက်)		28 NOV, 16 DEC
● ပုဂံ၊ ပုဗ္ဗိုး၊ ပခုက္ကူ(၄ည/၅ရက်)	Nov 20,24,25	● ဗီယက်နမ်(၄ည/၅ရက်)		28 NOV, 16 DEC
		● ဟောင်ကောင်+မကာအို(၄ည/၅ရက်)		28 NOV, 16 DEC

စိတ်ကြိုက်သီးသန့် ခရီးစဉ်များကို ကား/လေယာဉ်အမျိုးမျိုးတို့ဖြင့် (၂) ဦးမှစ၍ စီစဉ်ပေးပါသည်။ Early Bird Promotion Before 15 Nov

အမှတ် (၅၂) ကျွန်းတောလမ်း၊ စမ်းချောင်း။ ဖုန်း 01-536855, 01-504808, 09-5108087, 09-5187045

ပျောက်ဆုံးကြောင်း မောင်စောစောစိုင်း ၅/၁၂ (နိုင်) ၀၅၈၃၀၃၈၊ နိုင်ငံကျားလက်မှတ်ပျောက်ဆုံး သွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၇၉၇၂၉၂၉၃	ပျောက်ဆုံးကြောင်း မေသူကျော် ၁၄/မအပ(နိုင်) ၁၈၅၄၀၃၈၊ နိုင်ငံကျားလက်မှတ် မမှတ်မိ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၂၆၀၇၁၀၁၀၂
---	---

မေ့ရင်သွေးလေး ကျန်းမာစေဖို့
 ငေါက်တာမေမွန်

မေ့ရင်သွေးလေး ကျန်းမာစေဖို့
 ငေါက်တာမေမွန်

(ကလေးပြုစောင့်ရှောက်ရေး ဆောင်းပါးများ)
FAVORITE BOOKS Publishing House
 Ph: 09 73163189, 09 5118316

LMA လွင်ဖြင့်အောင် ဖြင်းခွာရွက်ဆေးရည်

အမှတ်တံဆိပ် တိုင်းရင်းဆေးထိမှတ်တင်အမှတ် - TMR ၀၅၅၃၉၄ (၀၅၁၃)

စိတ်ပိုမိုလျော့ပါးစေရန်၊ ဆီးကောင်းစေရန်၊ ခွန်အားသစ်ဖြစ်စေရန်၊ မှတ်ဉာဏ်ကောင်းစေရန်၊ အရွယ်တင်နုပျိုစေရန် သောက်သုံးနိုင်ပါသည်။

Certificate TH09/3125 ISO 9001:2008 နှင့် GMP လက်မှတ်ရ Lwin Myint Aung Industrial Co.,Ltd. (၄/၂၀၁၀ တာဆလ(တိုး) ၉၉၈) အမှတ် ၁၃၀/၇ ငါးမယ်ကြီးဘုရားလမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ လှိုင်လှိုင်

Certificate TH06/3966.02

ပျောက်ဆုံး
 အရှင်ပုညဇယ ၈/စလန(၁) ၀၀၁၃၅၅၈၊ နိုင်ငံကျားလက်မှတ် မမှတ်မိ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
 ဖုန်း-၀၉-၄၀၅၆၄၉၂၅

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
 ကျွန်တော် မောင်စည်သူမြတ်မင်း ၁၂/မကတ(နိုင်) ၀၈၉၂၉၂၈၊ Passport ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
 ဖုန်း-၀၉-၄၃၁၂၃၉၃၁

ခြံမြေရောင်းမည်
 ဘဏ်လုပ်ငန်း၊ ပွဲရုံလုပ်ငန်း ဖွင့်လှစ်ရန် သင့်တော်သည့် မြေ ရောင်းရန်ရှိပါသည်။ ပင်လုံလမ်း၊ ၀ ဒသမ ၂၀၅၈က၊ နယ်မြေ(၁) နဂါးရုံရပ်ကွက်၊ ရေစကြိုမြို့။
 ဆက်သွယ်ရန် ဦးသင်း ဖုန်း-၀၉-၄၉၂၅၄၉၀၊ ၀၉-၇၈၆၅၈၀၃၂

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း
 ယာဉ်အမှတ် ၃၄/၄၇၃၉ ၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
 ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကင်းအောက်ပိုင်း)

ပညာမြင်းမိုရ်ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း (သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်) သို့ အနူးအညွတ်တောင်းပန်ခြင်း

အမေ့အိမ် ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းရှေ့တွင် ကြော်ငြာ Vinyl Board ဆိုင်းဘုတ်ကြီးများဖြင့် အောက်ဖော်ပြပါ ပညာမြင်းမိုရ် ကိုယ်ပိုင် အထက်တန်းကျောင်းမှ ဂုဏ်ထူးရှင်ကျောင်းသား ကျောင်းသူများထဲမှ ၁၀ ဦး၏ အမည်များကို ထည့်သွင်းရေးသား၍ ကြော်ငြာမိပါသည်။

(၁) မစုစုဝေ	ဆသက(၉၃၅)	မ၊ သ၊ ဝ၊ ရ၊ ဇ
(၂) မောင်ဝေယံမိုး	ဆသက(၂၃၂၂)	သ၊ ဝ၊ ရ၊ ဘ
(၃) မမြင့်သင်းကြူခိုင်	ဆသက(၉၃၄)	မ၊ ဝ၊ ရ၊ ဇ
(၄) မောင်မင်းသူဌေး	ဆသက(၉၃၇)	သ၊ ဝ၊ ဇ
(၅) မောင်ဝင်းမြတ်ထွန်း	ဆသက(၉၄၂)	ဝ၊ ရ၊ ဇ
(၆) မောင်နန်းထိုက်အာကာ	ဆသက(၉၃၁)	သ၊ ဇ
(၇) မောင်အောင်ကျော်ကျော်	ဆသက(၉၃၂)	ရ၊ ဇ
(၈) မောင်ကိုဇင်	ဆသက(၉၃၆)	ရ၊ ဇ
(၉) မောင်မြတ်ဘုန်းခန့်	ဆသက(၂၃၁၃)	သ
(၁၀) မောင်မျိုးကိုကို	ဆသက(၂၃၀၇)	ဘ

အမှန်တကယ်မှာ အထက်ပါ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများသည် အမေ့အိမ်ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းမှမဟုတ်ဘဲ ပညာမြင်းမိုရ် ကိုယ်ပိုင် အထက်တန်းကျောင်းမှ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်တွင် ထူးချွန်စွာအောင်မြင်ခဲ့ကြသော ဂုဏ်ထူးရှင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများသာဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

မှားယွင်းရေးသားကြော်ငြာမိခဲ့ခြင်းအတွက် ပညာမြင်းမိုရ်ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းမှ ဆရာမကြီးဒေါ်စန်းစန်းနှင့်တကွ ဆရာ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ ကျောင်းသားမိဘများအားလုံးကို အနူးအညွတ်တောင်းပန်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

အမေ့အိမ်ပညာရေးမိသားစု

ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရရှိသူ ဝယ်ယူသူ ဦးစိုးလင်း ၅/၃၀၀ (နိုင်)၀၆၁၁၂၅၇ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံသားအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ရုံးသို့လျှောက်ပေးရန် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း) ရန်ကုန်မြို့။

ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရရှိသူ ဝယ်ယူသူ ဦးကျော်စိုး ၉/မရတ(နိုင်) ၁၂၅၉၉၆ က (ကမ-၃)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံသားအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ရုံးသို့လျှောက်ပေးရန် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း) ရန်ကုန်မြို့။

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း ၃၁-၁၀-၂၀၁၅ရက် (စနေနေ့) နံနက် ၀၀:၀၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားသော ဒေါ်မိမိကို (၅၁)နှစ် ဆေးကုသမှုခံယူနေစဉ်အတွင်း ဂရုတစိုက်ကုသ၊ ပြုစု၊ စောင့်ရှောက်မှုပေးကြသော အမှတ် (၂) တပ်မတော်ဆေးရုံမှ တပ်မှူးနှင့်တကွ အရာရှိ၊ အရာခံ အကြပ်၊ စစ်သည်များအား လည်းကောင်း၊ Apex Asia ဆေးခန်းမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့်တကွ ဝန်ထမ်းများအားလည်းကောင်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လူမှုဖူလုံရေးရုံးနှင့် မြို့နယ်ရုံးခွဲများ၊ ဆေးခန်းများရှိ အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများနှင့် ဆရာဝန် ၊ သူနာပြုများအားလည်းကောင်း၊ လူမှုဖူလုံရေးအဖွဲ့ရုံးချုပ် စီမံခန့်ခွဲရေးဌာနနှင့် (အလုံစတု)ရှိ ဝန်ထမ်းများအားလည်းကောင်း၊ လူမှုဖူလုံရေးအဖွဲ့ရုံးဖြင့် ပံ့ပိုးကူညီပေးကြသူများအားလည်းကောင်း၊ နာရေးသို့ လိုက်ပါပို့ဆောင်ပေးကြသော စစ်တက္ကသိုလ်အမှတ်စဉ်(၂၈)မှ သူငယ်ချင်းမိသားစုများ၊ အဖွဲ့အစည်းအသီးသီးမှ ဝန်ထမ်း များ၊ ဆွေမျိုးမိတ်သက်ဟုများနှင့် စည်းပင်သာယာမှု ဝန်ထမ်းများအားလည်းကောင်း၊ ဝမ်းနည်း ကြောင်း ပေးပို့ကြသော အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် တိုင်းဒေသကြီး လူမှုဖူလုံရေးရုံးများ၊ ရန်ကုန်အလုပ်သမားဆေးရုံအုပ်ကြီးနှင့် ဆရာဝန်၊ သူနာပြုများ၊ အစစအရာရာ အကူအညီပေးကြသော လူမှုဖူလုံရေးဝန်ထမ်းများ၊ ညီအစ်ကို မောင်နှမများနှင့်တကွ ဆွေမျိုးမိတ်သက်ဟုများအား အထူးပင်ကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း။ ခင်ပွန်း ဒု-ဗိုလ်မှူးကြီးတင်ကိုကို (ငြိမ်း) သမီး မသန့်နွယ်ကိုကို သား မောင်ခန့်ထည်ကိုကို မိသားစု

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ကောင်းထက်ကျော် ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း တည်ထောင်သူ ဆရာကောင်း (အင်္ဂလိပ်စာ)၏ဖခင်၊ ဒေါ်မြိုင်၏ချစ်လွှာသောခင်ပွန်း ဦးဝင်းနိုင်သည် ၅-၁၁-၂၀၁၅ရက် နံနက် ၁၀နာရီတွင် အာရုံတော်ဝင်ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရသဖြင့် မိသားစု နှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။ ကောင်းထက်ကျော်ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းမှ အထက်တန်းပြ ဆရာ ဆရာမများ

အယူတော်ခံမှုကိုဆိုင်ရန် ချိန်းဆိုသည့်နေ့ရက်ကို အယူတော်ခံတရားပြိုင်သို့ ကြားသိစေသည့် အကြောင်းကြားစာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော် ၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမအထွေထွေအယူခံမှုအမှတ်-၂၈ ဦးလှမြင့်(၄င်း၏အခွင့်ရ နှင့် ၁။ ဒေါ်စန်းစန်းအေး ကိုယ်စားလှယ်ဦးကျော်ကျော်မင်း) ၂။ မောင်စိန်မြင့် ၃။ ဦးမိုးကျော်အောင် အမှတ်(၃၄)၊ ခုနစ်လွှာ၊ သတိပဋ္ဌာန်လမ်း၊ ကွက်သစ်စံပြ ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ၄။ ဦးထွန်းထွန်းဝင်း ၅။ ဒေါ်ခင်နှင်းစေ အယူခံတရားပြိုင်များ ၂၀၁၅ခုနှစ် မတ် ၃၁ရက်ခွဲပါ ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် ၂၁/၂၀၁၄၏ အမိန့်ကိုအယူတော်ခံမှု။ အထက်အမည်ပါအမှုအမှတ် (၃)အယူခံတရားပြိုင် ဦးမိုးကျော်အောင် (ယခုနေရပ် လိပ်စာမသိသူ) သိစေရမည်။ ယခုအမှုတွင် ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံးတော်မှ ချမှတ်ပေးသည့်အမိန့်ကို ဦးလှမြင့်(၄င်း၏အခွင့်ရ ကိုယ်စားလှယ်စာရသည့်ဦးကျော်ကျော်မင်း) က အယူတော်ခံရာ ဤရုံးတော်တွင် မှတ်တမ်းတင်စာရင်းသွင်း၍ ဤအယူခံမှုကို ၂၀၁၅ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၃၀ရက် (၁၃ရက်ခွဲ) တစ်ဆောင်မှန်ပင်ပြည့်ကျော် ၄ရက်)တွင် ဆိုင်ရန် ဤရုံးတော်က ချိန်းဆို လိုက်သည်။ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သင့်ရှေ့နေဖြစ်စေ၊ အယူခံမှုတွင် သင့်အတွက်ရွက်ဆောင်ရန် တရားမပွဲပေးအရ ခွင့်ပြုထားသူ ကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်စေ၊ ဤရုံးတော်မလာမရောက်ရှိခဲ့လျှင် ၄င်းအယူခံမှုကို သင်၏မျက်ကွယ်တွင် စီရင်ဆုံးဖြတ်လိုမည်။ ၂၀၁၅ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၅ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။ အမိန့်အရ- (နိုင်နိုင်လေး) လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတရားလွှတ်တော်

ပျောက်ဆုံးကြောင်း ကျွန်တော် မောင်မြင့်သန်း ၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၄၃၄၈၈၏ Passport (NO-မမှတ်မီ)မှာ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြား ပေးပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၅၁၈၀၄၉၁

ဖောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ်အမှတ် CC-8266၏ ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွ နံပါတ်ပြားပျောက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိ စေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်း)

ယာဉ်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရရှိသူ ဝယ်ယူသူ ဦးကျော်စိုး ၁၀/ရမန(နိုင်)၀၀၃၄၅၃၇ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံသားအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ရုံးသို့ လျှောက်ပေးရန် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း)

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း မုံရွာမြို့အောင်ချမ်းသာရပ်၊ အကွက်အမှတ် ၆၇၈၊ ရွာသစ်ကွင်း၊ ဦးပိုင်အမှတ် ကန်သာယာအနောက် (၁၆)၊ ဧရိယာ ၀၃၁မာ၀၄၄၈၈၅ ကျွန်တော် ဦးတင် အောင်မြင့် အမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင်သောဂရုမူရင်းမှာ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် အသစ်ပြန်လည်လျှောက်ထားမည်ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ခုနစ်ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထားမူရင်းများနှင့်အတူ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ဦးတင်အောင်မြင့် ၅/မရန(နိုင်)၀၁၁၁၂၅ နယ်မြေ (၁၀)၊ အောင်ချမ်းသာရပ်၊ မုံရွာမြို့။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာစာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ အိမ်အမှတ်(၃၀၅)ကမ်းနားလမ်း၊သာဓုအ နောက်ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် (၂၆အက်စ်)၊ မြေကွက်အမှတ် (၄/၁) ၊ ဧရိယာ (၀၀၄၄၈) ဧက၊ (၁၅၀၆၂) စတုဂံပုံအပေါ် အစိုးရ မြေအား ဦးကျော်ကျော်နိုင် (၁၂/လသာန(နိုင်)၀၀၃၂၂)အမည်ဖြင့် မြေငှားစာချုပ်(အထူးရန်)ထုတ်ပေးမည်ဖြစ်ပါ သဖြင့် ကန့်ကွက်ရန်ရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့် ရက်(၁၅) ရက်အတွင်း ဤဦးစီးဌာန သို့သက်ဆိုင်ရာ စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများ တင်ပြ၍ ကန့်ကွက်နိုင်ပါ ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည်အထိကန့်ကွက်ခြင်း မရှိပါကမြေငှားစာချုပ် (အထူးရန်) ထုတ်ပေးရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းအသိပေး ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။ မြေနှင့်အိမ်ရာဌာန (မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာဌာနဦးစီးဌာန)နေပြည်တော်

အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဌာန (၂၉)ရပ်ကွက်၊ မီးခဲ လမ်းသွယ် (၆) တိုက် (၁၂၁) အခန်း (၁) နေ ဦးခိုင်ဇော်ဟိန်း (၁၃/လတန (နိုင်) ၀၀၀၀၀၀) တိုင်ဆောင်သူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ မအေးသီတာ (၁၂/ဗဟန (နိုင်) ၀၉၂၄၉၃) နှင့်အများသိစေရန်ကြေငြာအပ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးခိုင်ဇော်ဟိန်းနှင့် မအေးသီတာ တို့သည် ၂၀၁၃-ခုနှစ်မှစ၍ အကြင်လင်မယားအဖြစ် ပေါင်းသင်းနေထိုင်ပြီး သားတစ်ဦး ထွန်းကားခဲ့ပြီးနောက် စိတ်သဘောထားချင်းတိုက်ဆိုင်မှုမရှိ၍ (၂၈-၆-၂၀၁၄) နေ့မှစ၍ ပေါင်းသင်းနေထိုင်ခြင်းမရှိသည့်မှာယူနေ ထိဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ မအေးသီတာအား တရားဝင်လမ်းအဖြစ်မှ ပြတ်ဆဲကြောင်းနှင့် နောက်နေ့ဝင် ၄င်းနှင့်ပတ်သက်သည့်ကိစ္စအဝဝကို တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေငြာအပ်ပါသည်။ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးကျော်ဟန် တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၇၈၇၆/၂၀၁၁) တိုက်-၆၉/၂ ကမာလမ်း (၂၄)ရပ်ကွက်၊ သုဝဏ္ဏ၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း - ၀၉ ၅၁၅၉၈၄၀၊ ၀၉ ၅၉၉၅၃၄၄၂

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြေညာခြင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁၅၂၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၀၇၁၊ အလျားပေ၄၀၀၊ အနံပေ၆၀၊ စတုဂံပုံ၊ ဦးစိန်ထွန်း အမည်ပေါက် (ပါမစ်)မြေကွက်အား ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးအောင်ကျန်စိန်(တ)ဦးအောင် ချူးကောင်း ၁၂/လသာန(နိုင်)၀၀၅၉၉၉ ထံမှ ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေမှ စရန်ငွေတစ်စိတ် တစ်သေပေးချေ ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများသည် ဤကြော်ငြာပါရှိသည့်ရက်မှ ငါးရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင် ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ဦးဟန်တင် B.A., H.G.P အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၃၉၆၉) အမှတ် ၆၂၊ ပထမထပ်၊ အခန်း ၉၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ရဟန်းမယ်တော်ကြီး ဒေါ်အိမ်စိုးဖြူ အသက်(၇၈)နှစ် ရခိုင်ပြည်နယ်၊ ရေသေတောင်မြို့နယ်၊ မှုစံကျွန်း (ရေသေတောင်-ဦးဂါ) ကျေးရွာနေ (ဦးအောင်ထွန်းစိန်-ဒေါ်ယဉ်မဖြူ)တို့၏သမီး၊ (ဦးယဉ်စိန်အောင်)၏ဇနီး၊ ပုဂံ-ညောင်ဦး အလိုတော်ပြည့်ကျောင်းတိုက်နှင့် ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ သိမ်ကုန်းတိုက်၊ ရွှေဘိုသာကျောင်း ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တပဏ္ဍိတ(ဂန္ထဝါစကပဏ္ဍိတ)၏ မယ်တော်ကြီး၊ ဦးအောင်ကျော်သန်း- ဒေါ်မစောစင်၊ (ဦးစိန်သာမောင်)၊ ဦးစိန်လှသန်း-ဒေါ်ရွှေသန်းနု၊ ဦးမောင်ရွှေကျော်- ဒေါ်လှသန်းခင်တို့၏ ချစ်လွှာသောမိခင်ကြီး၊ မြေးရစ်ယောက်တို့၏အဘောင်ရှင်သည် ၆-၁၁-၂၀၁၅ရက် (သောကြာနေ့) နံနက် ၂:၃၀နာရီတွင် ရန်ကုန်အထွေထွေပြည်သူ့ဆေး ရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၀-၁၁-၂၀၁၅ရက် (အင်္ဂါနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ရေဝေး သုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ (ငါးထပ်ကြီးဘုရားလမ်း၊ ကင်းဘဲလမ်း၊ သိမ်ကုန်း တိုက်၊ ရွှေဘိုသာကျောင်းမှကားများ မွန်းလွဲ ၁:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဒါယိကာမကြီး ဒေါ်သန်းရင် (ဝါးခယ်မ) အသက်(၉၀) ရန်ကုန်မြို့၊ ကန်တော်လေး ၀၁၁ လမ်း၊ အမှတ် ၄၁ (သုံးလွှာ)နေ (ဦးဖူးညို-ဒေါ်ဟင်္သာ) တို့၏သမီး၊ (ဦးဘိုးရိုန်-ဒေါ်ဘိန်)တို့၏သမီး၊ (ဦးအုန်းမြိုင်)၏ဇနီး၊ ဦးထွန်းလှ- ဒေါက်တာဝင်းစန်းဝင်း၊ ဦးမောင်မောင်ခင်(ဒု-ညွှန်ချုပ်၊ ငြိမ်း၊ FERD) အကြံပေး၊ YCDC)- ဒေါ်ခင်စန်းလင်း(ဆာရ၊ ငြိမ်း)၊ ဦးဦးခိုင်-ဒေါ်ရင်ရင်မြိုင်၊ ဒေါ်စိုးစိုးပိုင် (SHE SHINE GEMS- JEWELLERY)၊ ဒေါ်စိုးစိုးမြိုင်(ခေတ္တ-ဂျယ်)၊ ဦးလှိုင်ဦး(ခေတ္တ-စင်ကာပူ)- ဒေါ်ရွှေရွှေစိုး၊ ဦးတင်ဝေ၊ ဒေါ်ဝေဝေလှိုင်(ဆာရ၊ ငြိမ်း)တို့၏မိခင်ကြီး၊ ကိုကျော်စင်သန်း (Master FG, Marsk Shipping Line)-မဝေဝေဦး၊ ကိုမျိုးမြင့်ဇော်-မပိုင်ဇော်ဝေဝေဝင်း၊ ကိုဘုန်းပိုင်ဦး-ဒေါက်တာစုစုလှိုင်၊ ကိုဇေယျာဖြူ (Unitam)-မစောနင်းအိအိနိုင်၊ ကိုဇေယျာ စိုး-မစန္ဒာဝင်း၊ မစန္ဒာလင်း၊ မောင်နေအောင်လင်း၊ မခင်ဝင့်ဝါတို့၏အဘွား၊ မြစ်ခွန်စံယောက် တို့၏ အဘွားအဘွားကြီးသည် ၇-၁၁-၂၀၁၅ရက်(စနေနေ့)နံနက် ၇:၀၀နာရီတွင် SSC ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၉-၁၁-၂၀၁၅ရက် (တနင်္လာနေ့)မွန်းတည့် ၁၂နာရီတွင် ရေဝေး သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၉ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးရှိန်မင်း ဦးစီးအရာရှိ(ငြိမ်း)၊ အောင်ဆန်း(၈)၊ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ဇီးကုန်းမြို့နယ်အသင်း အသက်(၆၇)နှစ် ရန်ကုန်မြို့၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ နံ့သာကုန်းရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာသိရိလမ်း၊ အမှတ် ၆၅၃ နေ (ဦးစောအုန်း-ဒေါ်သိန်းခင်)တို့၏သား၊ (ဦးမခင်လ)-ဒေါ်တော်ရစ်မာဇွန်တို့၏သားသမက်၊ ဒေါ်ကျော်စန်း၏ခင်ပွန်း၊ ဦးနေလင်း-ဒေါ်သိန်းသိန်းခင်၊ ဦး တင်ထွန်းဇော်-ဒေါ်ရတနာမင်း၊ ဦးစော်လမ်း-ဒေါ်သန္တာစိန်၊ ဒေါ်သီရိရှိန်မင်း တို့၏ဖခင်၊ မြေးလေးယောက်တို့၏အ ဘိုးသည် ၇-၁၁-၂၀၁၅ရက် (စနေနေ့) နံနက် ၉:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၉-၁၁-၂၀၁၅ ရက် (တနင်္လာနေ့) မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁:၄၅ နာရီတွင် ထွက်ခွာပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း၊ ပစ္စည်းလေးပါး ဒါယိကာမကြီး ဒေါ်လှလှမြင့် (ကျောင်းအုပ်ကြီး၊ အလက-၅၊ ထွန်း-လှိုင်သာယာ) အထက် (၅)၊ ဗိုလ်တထောင်၊ အထက် (၁) ဗဟန်း အသက် (၅၈)နှစ် ရန်ကုန်မြို့၊ သုဝဏ္ဏနေ (ဦးအေးမြင့်) - ဒေါ်တင်တို့၏သမီး၊ ရမည်းသင်းမြို့နေ (ဦးအောင်-ဒေါ်ကျော်)တို့၏ဇနီး၊ ဦး စိုးမင်း၏ ချစ်လွှာသောဇနီး၊ (ဦးအုန်းလှိုင်)- ဒေါ်ဆွေဆွေဦးတို့၏ညီမ၊ ဦး ဘုန်းမြင့်-ဒေါ်မြင့်မြင့်စန်း၊ ဦးစန်းလှိုင်-ဒေါ်မြင့်မြင့်သန်း၊ ဦးစောမောနီ- ဒေါ်ခင်တိုးတိုးမြင့်၊ ဒေါ်လှလှမြင့်၊ ဦးတင်နေထွန်း-ဒေါ်ဥဒ္ဒါမြင့်၊ ဦးဟိန်း သွင်မြင့်တို့၏အစ်မ၊ မောင်စော်စော်ဦး၊ မမြတ်မြတ်သော်၊ မောင်ထွန်းအောင်ကျော်- မမြတ် မွန်မွန်၊ မမြင့်မြတ်မွေး၊ မကေဇာဦး၊ မသုသုစံတို့၏အဘိုး၊ မောင်လင်းအိမ်သစ်တို့၏အဘွား သည် ၇-၁၁-၂၀၁၅ ရက် နံနက် ၀၀:၂၅နာရီတွင် အောင်ရတနာဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန် သွားပါသဖြင့် ၉-၁၁-၂၀၁၅ရက် (တနင်္လာနေ့) မွန်းတည့် ၁၂နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၀:၃၀နာရီတွင် ထွက်ခွာပါ မည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးစိုးမြင့် (မြင်းမူမြို့) တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အသက်(၅၄)နှစ် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မြင်းမူမြို့၊ ကမ်းနားလမ်း၊ ဘုရင့်နောင်ရပ်ကွက်နေ (ဦးသောင်း တင်)-ဒေါ်သန်းသန်းတို့၏သား၊ (ဒေါ်ခင်မာလာညို)၏ခင်ပွန်း၊ မစိုးနန္ဒာထွန်း၏ ကျေးဇူးရှင် မွေးသမေခင်၊ ဒေါ်ညိုညိုဝင်း၊ ဦးမျိုးမြင့်၊ ဒေါ်အေးအေးဝင်း၊ ဒေါ်ရီရီဝင်း၊ ဒေါ်ပပသန်းတို့၏ အစ်ကို၊ အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်၊ မြင်းမူမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁) တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ဦးစိုးမြင့်သည် ၆-၁၁-၂၀၁၅ရက်(သောကြာနေ့) မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၉-၁၁-၂၀၁၅ရက် (တနင်္လာနေ့)မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် မြင်းမူမြောက်သုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည် ဖြစ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အမွေဆက်ခံခွင့်ရရှိသူ ဝယ်ယူသူ ဦးကျော်စိုး ၁၀/ရမန(နိုင်)၀၀၃၄၅၃၇ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံသားအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ရုံးသို့ လျှောက်ပေးရန် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း)

အမွေဆက်ခံခွင့်ရရှိသူ ဝယ်ယူသူ ဦးကျော်စိုး ၁၀/ရမန(နိုင်)၀၀၃၄၅၃၇ (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံသားအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာ သည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ ရုံးသို့ လျှောက်ပေးရန် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါ သည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း)

ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ (တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၅၊ နည်းဥပဒေ-၁ နှင့် ၅) ဖြူးမြို့နယ်တရားမရုံး၌ ၂၀၁၅ ခုနှစ် တရားမကြီးအမှုအမှတ်-၉၃ ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည် နှင့် မင်းနောင်ပါ-၃ တရားလို တရားပြိုင်များ ဖြူးမြို့နယ်၊ ဇေယျဝတီမြို့၊ မြို့မ ၃ရပ်နေ မင်းနောင်(ဘ)ဦးသန်းဆောင် (ယခု နေရပ်လိပ်စာမသိ) သိစေရမည်။ သင့်အပေါ်၌ ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည်က အကြိမ်ကြိမ်ချေးယူပြီး ကြိုတင်ယူထားသောငွေ ၈၂၅၂၀၆/ရပ်ကြောင်းနှင့် လျှောက်ထားစွဲဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၄င်းအမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့်စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြော ဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရုံး အခွင့်အမိန့်ရရှိနေဖြစ်စေ၊ သို့တည်းမဟုတ် ၄င်းအမှုနှင့် စပ်ဆိုင်သည့်အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက် ၄င်းရှေ့နေနှင့်ပါစေ၍ ဖြစ်စေ ၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၅ရက် မွန်းမတည့်မီအချိန်တွင် အထက်ကအမည်ရေးသား ပါရှိသူ တရားလိုစွဲဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးသို့လာရောက်ရမည်။ ၄င်းပြင် သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ရက်တွင် သင်မလာမရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိုမည်။ ၄င်းပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလို သည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်ကထုချေတင်ပြအပ်ပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်း အစရှိ သည့်တို့ကို သင့်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေ လက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေလာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုင်မီလေး ရက်က တင်သွင်းရမည်။ ၂၀၁၅ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၂၆ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ် ရေးထိုးထုတ်ပေးလိုက်သည်။ ခင်မြတ်မြတ်ထွန်း တွဲဖက်မြို့နယ်တရားသူကြီး(၂) ဖြူးမြို့နယ်တရားရုံး

